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 رئیس ستاد مرکزی اربعین: 
هراس افکنی نسبت به اربعین 

حسینی  نقشه دشمن است
هرســاله در ایــام اربعیــن میلیون هــا نفر از 
کشــورهای مختلف جهان از جمله ایران عازم 
عراق و عتبات عالیات می شــوند و حماسه ای 
عظیم و بیادماندنی را خلق می کنند که همین 

موضوع موجب شده تا دشمنان از هر...

رهبر انقلاب در دیدار دست اندرکاران کنگره بزرگداشت شهدای استان تهران تبیین کردند:

جریان جهانی حمایت از فلسطین، ناشی از روح انقلاب اسلامی
صفحه2

وزیر کشور: 
باید به رئیس جمهور منتخب 

کمک کنیم
احمــد وحیدی، وزیر کشــور در نشســت با 
اســتانداران سراسر کشور در مشــهد، اظهار 
داشــت: ما با تمام وجود موفقیت پزشــکیان 
را خواســتاریم و برای موفقیت رئیس جمهور 

منتخب دعا می کنیم و باید همه به...

 رئیس جمهور منتخب:
  باید به وعده ها صادقانه 

عمل کنم
مسعود پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب در 
همایش ســتاد فعالان مرکزی با بیان اینکه 
اکنون وقت عمل به وعده هاست، تصریح کرد: 
اگر دست به دست هم ندهیم، برنامه و هدف 

روشن نداشته باشیم و از کارشناسان و... 22

فقط یک نمره بیست
میانگین نمرات دانش آموزان، نتایج کنکور، 
آمارهایی کــه درباره وضعیــت تحصیلی 
دانش آموزان و رشــد تــرک تحصیل دانش آمــوزان در 
گزارش های نهادهای رســمی و بعضاً رســانه ها منتشــر 
می شــود، نشان می دهد سیســتم آموزشی کشور نسبت 
دهه های پیشین یعنی دهه هفتاد و هشتاد اوضاع مناسبی 
ندارد. این میانگین نشان دهنده این است که چقدر کیفیت 
آموزشی در کشور ما در سطح نازلی قرار دارد. آن خروجی 
آموزش وپرورش، یعنی خروجی که کودک شش ساله وارد 
این سیســتم می شود و در هیجده سالگی از این سیستم 
خارج می شود، در بهترین حالت نمراتی از جنس پانزده و 

چهارده کسب می کند.
نکتــه قابل تأمل آن که در ســال تحصیلی گذشــته در 
دوره متوســطه فقط یک دانش آموز موفق به اخذ معدل 
بیســت در کشور شد. اما علت چیست؟ کارشناسان علوم  
اجتماعــی و تربیتی دانش آموزان و معلمان، افت تحصیلی 
دانش آمــوزان را برآمده از چندین عامل می دانند. کیفیت 
آموزشی پایین، بی انگیزگی دانش آموزان، نابرابری امکانات 
آموزشی، نبود شرایط مناسب برای بهره از فضای مجازی 
در کنار آسیب های ایجاد شده در دوره کرونا، که نسلی از 
دانش آمــوزان کاملًا متفاوت از گذشــته را پرورش داد، از 
جمله عواملی می دانند که همه دست به دست هم داده اند 
و باعث شرایط امروز شده است. به عنوان مثال و فقط یک 
فاکتور می توان به وجود انواع مدارس در کشور اشاره کرد. 
در کشور ما مدارس با کیفیت های متفاوت با شهریه های 
دریافتی متفاوت، برای دانش آموزان کلاس های کمکی و 
فوق برنامه بیشتری برگزار می کنند که متأسفانه مدارس 
دولتی کمتــر از آن بهره می برنــد. در واقع بچه هایی که 
والدیــن آن ها اوضــاع اقتصادی و فرهنگــی و اجتماعی 
مناســب تری دارند؛ نســبتاً نمرات بهتری هم داشته اند. 
اســتفاده از کتاب های کمک درسی، کلاس های هوشمند 
و آموزش های بیشتر موجب عملکرد بهتری در آن ها شده 
است و این قابل مقایسه با معلمی که برای چندین پایه در 
یک کلاس همزمان تدریس می کند، نیست. همین قیاس 
را در دیگر مواد مشــابه نیز می توان به کار برد تا آنگاه به 
طور دقیق متوجه آنچه دانش آموزان را به وضعیت کنونی 

کشانده است، پی می بریم.
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چرا شورای عالی ترافیک با احداث مترو صدرا مخالفت کرد؟

جمعیت کافی 
نیست

ســرعت احداث مترو در نقاط مختلف کشور در حال 
افزایش است. در دو دهه اخیر توسعه خطوط مترو در 
کلان شهرهای ایران رونق گرفته است و دیگر استان ها 
نیز در حــال برنامه ریزی برای احــداث خطوط مترو 
هستند. هم اکنون پنج شهر بزرگ ایران دارای خطوط 

مترو هستند و در آینده 5 شهر کرج، اسلامشهر، اهواز، 
قم و کرمانشــاه هم به این جمع اضافه خواهند شــد. 
صدار یکی از شهرهای جدید است که داشتن خطوط 
ریلی را دنبال می کرد. تلاش برای به نتیجه رســاندن 

صفحه 3پروژه اتصال صدرا به شیراز از طریق خط...

صفحه 5

فرمانده کل انتظامی کشور:
ساخت ۱۰۰ کیلومتر دیوار مرزی

ایسنا- ســردار احمد رضــا رادان، فرمانده کل انتظامی 
کشور با بیان اینکه یکی از وظایف مهندسی فراجا ساخت 
۱۰۰ کیلومتر دیوار مرزی اســت، خاطر نشــان کرد: این 
اقدام باید با کمترین هزینه، سریع و با کیفیت انجام شود.

فرمانده کل انتظامی کشــور با بیان اینکه همه باید دست 
در دســت هم دهیم تا این برنامه هــای پیش رو را برای 
معاونت مهندســی محقق کنیم، اظهار داشــت: معاونت 
مهندســی باید حق السهم بخش های مختلف را در انجام 
این وظایف مشــخص و با تهیه یک لیست از این وظایف 
از کمک های دیگران برای پیشبرد و تحقق اهداف تعیین 

شده استفاده کند.

ماجرای ارسال پیامک »منقضی شدن 
اعتبار گذرنامه« چیست؟

تســنیم- در روزهای گذشــته پیامکی تحــت عنوان 
»هموطن گرامی، با توجه به انقضای اعتبار گذرنامه شما، 
چنانچه در اربعین سال جاری قصد سفر به عراق را دارید 
می توانید برای ثبت نام گذرنامه زیارتی به اپلیکیشن پلیس 
من مراجعه نمایید.« از ســوی پلیس مهاجرت و گذرنامه 

فراجا ارسال شده است.
اما برخــی افرادی که ایــن پیامک را دریافــت کرده اند 
می گویند که گذرنامه هایشان اعتبار دارد و نیازی به تمدید 
اعتبار نیست، ولی با دریافت این پیامک برای این دسته از 
افراد سؤال ایجاد شده است که آیا باید اقدامی در راستای 

تمدید گذرنامه کنند یا خیر؟
مســئولان پلیس گذرنامه در این رابطه اعلام کرده اند که 
ایــن پیامک ها  برای اکثریت افرادی که پاســپورت دارند 
ارســال شده و هدف هوشــیاری مردم نسبت به وضعیت 

اعتبار گذرنامه هایشان است.
در نتیجــه افرادی که گذرنامه آنها اعتبار دارد این پیامک 
را نادیده بگیرند و آن دســته از افراد که گذرنامه هایشان 
منقضی شده است برای تمدید اعتبار و یا دریافت گذرنامه 

زیارتی اقدام کنند.

مدعیان دموکراسی هنگام تشویق 
»هیتلر زمانه« ذره ای خجالت نکشیدند

مهر- رئیس جمهور ترکیه گفت: ما و کل جهان مشاهده 
کردیم چگونه نمایندگان کنگره آمریکا کسانی را که حدود 
۴۰ هــزار کودک، زن و ســالخورده را در نوار غزه به قتل 

رساندند، تشویق کردند و ذره ای خجالت نکشیدند.
رجب طیب اردوغان  افزود: تصور کنید که کنگره آمریکا 
قاتلانــی را که جان نزدیــک به ۴۰هزار کــودک، زن و 
سالخورده را گرفته اند، مثل یک قهرمان تحسین و تشویق 
کرد. معمولاً اشــخاصی که به بشــریت خدمت می کنند، 
مورد تشویق قرار می گیرند اما دنیا شاهد تشویق یک قاتل 

و عامل نسل کشی در کنگره آمریکا بود.

تسنیم- داود منظور، رئیس سازمان برنامه و بودجه با اشاره به اینکه، 
در بحث خزانه یــک جریانی از منابع را داریم به صورت ســیال اینها 
وارد خزانــه می شــود و از آن طرف هم متناســب هزینه ها و مخارج و 
پرداخت ها انجام می گیرد، گفت: تعبیــر خزانه خالی اصولاً یک تعبیر 
خیلی دقیق نیســت به این جهت که عمــلًا خزانه مثل یک حوضچه 
 اســت دائماً یــک ورودی داخلــش می آیــد و یک خروجــی از آن 
 خــارج می شــود مهــم ایــن اســت کــه ورودی هــا و خروجی ها 
با هم بخواند و ما بتوانیم به صورت متوازن پرداخت هایمان را با آرامش 

انجام بدهیم.
تحقق 78 درصدی منابع بودجه 4 ماهه

وی افزود،  در چهار ماه اول امسال همین اتفاق افتاد و ما امروز شرایطی 
را داریم و منابع دولت به گونه ای اســت که یک پایداری نســبتاً قابل 
اعتنایی دارد یعنی آنچه که ما در بودجه پیش بینی کردیم معمولاً در 
طول ماه های مختلف به صورت مناســب تحقق پیدا می کند و عیناً ما 
این را تخصیص می دهیم. در همین ارتباط می خواهم عرض کنم امسال 
کل بودجه عمومی ما 255۰ هزار میلیارد تومان است که در این چهار 
ماه اول امسال سهم آن می شود حدود 85۰ هزار میلیارد تومان، از این 
میزان حدود 67۰ هزار میلیارد تومان تحقق پیدا کرده است یعنی 78 
درصد نســبتا تحقق ما در چند ماه اول سال پایین تر است تا مالیات ها 
شکل بگیرد، اظهارنامه ها داده شود، وصولی حاصل شود، سایر منابع هم 

به همین صورت است.
منظور گفت: معمولاً از مرداد به بعد وضع وصولی ها بهتر می شــود که 

تراز آن ســر جمع  تا پایان ســال روی حدود 95 درصد تحقق بودجه 
خواهد رفت. 

در چهار ماه اول ســال ما تمام پرداخت های لازم را انجام دادیم، حقوق 
و دستمزدها، پرداخت های اجتناب ناپذیر، ما سه نوع هزینه داریم انجام 
می دهیــم یکی از هزینه های ما مربوط بــه هزینه های جاری دولت یا 
اعتبارات هزینه ای است که ما در اعتبارات هزینه ای با توجه به این که 

اینها اجتناب ناپذیرتر هستند.
خزانه را به طور قابل اطمینان به دولت جدید  تحویل می دهیم

به گفته معاون رئیس جمهور،  در چهار ماه اول سال 86 درصد پرداخت 
انجام دادیم البته تا پایان سال عمدتاً می رود تا 98 درصد می رسد یعنی 
حقوق و دستمزد و سایر هزینه های اجتناب ناپذیر که دستگاه ها دارند 

و دولت مکلف اســت اینها را به صــورت منظم پرداخت کند مثلًا حق 
عضویت در مجامع بین المللی، هزینه های آب و برق ادارات، هزینه های 
مربوط به خدماتی که دســتگاه ها و نهاد های مختلف از شــرکت های 
خصوصــی دریافت می کننــد همه مواردی که هزینــه اجتناب ناپذیر 
محســوب می شــود، در ارتباط با طرح های عمرانی یا طرح های تملک 
ما تخصیصمان معمولا در چند ماه اول پایین تر اســت و امســال هم 
همینطور بوده جمع تخصیصی که ما انجام دادیم حدود 59 همت بوده 
که نســبت به چهار ماهه ۴۴ درصد تحقق دارد ولی این طبیعتاً از ماه 
مرداد به بعد بهبود پیدا می کند و امیدوار هســتیم که به حدود 85 تا 

9۰ درصد برسد.
62 هزار میلیارد تومان بازپرداخت اوراق در 4 ماه اول سال

رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: هزینه دیگری که ما داریم، هزینه 
تملک دارایی های مالی اســت یعنی این که اوراقی که ما در سال های 
گذشــته منتشــر کردیم اینها هر ماه سررسید می شــود باید بخشی 
از آنهــا را پرداخــت کنیم ما در همین چهار ماه اول امســال 62 هزار 
میلیارد تومان بازپرداخت اوراق، ســود و اصل اوراق را انجام دادیم لذا 
هیچ گونــه نگرانی در ارتباط با تحقــق منابع دولت و انجام هزینه هایی 
که در ورودی پیش بینی شــده نداریم. همین الان هم فکر می کنم بالغ 
بر 3۰ هزار میلیارد تومان موجودی اســت کــه ما بعد از پرداخت های 
 مربــوط به تیر ماه الان در حســاب های خزانه داریــم و لذا این خزانه 
را به گونه ای که قابل اطمینان باشد تحویل دولت آقای دکتر پزشکیان 

خواهیم داد.

تحویل خزانه با موجودی 3۰ هزار میلیارد تومانی به دولت چهاردهم
۶ واحد نیروگاهی دچار مشکل شدند

ایســنا- وزیر نیرو گفت: طی روز های گذشته به واسطه 
فشــار ســنگین وارده به واحد های نیروگاهی 6 واحد با 
مشــکل روبه رو شدند که دو واحد امروز مشکلشان مرتفع 

شد.
علی اکبر محرابیان، وزیر نیرو در پایان جلســه فوق العاده 
خود با مدیران ارشد صنعت برق گفت: باتوجه به پیش بینی 
افزایش شدید دما در هفته پیش رو از دو جلسه فوق العاده 
در ساختمان دیسپاچینگ ملی و شرکت توانیر به منظور 
پیگیری آخرین وضعیت تولید، انتقال و توزیع برق کشور و 
نیز وضعیت مصرف برق در بخش های مختلف برگزار شد.

به گفته او، متوسط رشد مصرف برق در سال های گذشته 
ســالانه ۴ درصد بود و امســال نیز بر همین اســاس سه 
ســناریوی افزایش 3 درصدی، افزایــش ۴/5 درصدی و 
افزایش 6 درصدی مصرف برق پیش بینی و بر اســاس آن 

برنامه ریزی های لازم صورت پذیرفت.

تولید محصولات دافع پشه آئدس در 
کشور با تیراژ بالا

ایسنا- معاون وزیر و رئیس ســازمان غــذا و دارو گفت: 
دو مورد از ۴ محصول معرفی شــده دافع حشــرات برای 
پشه آئدس توسط سازمان بهداشت جهانی، در کشور تولید 

می شود و در داروخانه ها موجود است.
سید حیدر محمدی با بیان این مطلب اظهار کرد: سازمان 
بهداشت جهانی ۴ محصول به عنوان دافع حشرات را برای 
پشه آئدس یا همان عامل بیماری تب دنگی معرفی کرده 
است تا کشــورهای دنیا آن را تامین و در دسترس مردم 

قرار دهند.
وی افزود: فراورده های دافع حشــره آئدس یا همان عامل 
بیماری تب دنگی با نام دیت و IR 3535 شناخته می شود 
که اشــکال مختلفی از قبیل لوسیون، کرم، قلم و اسپری 
دارد که نه  تنها برای دفع این حشره بلکه برای دفع سایر 
حشرات از جمله مگس، کنه، ساس و... نیز مطرح و مورد 

استفاده قرار می گیرد.
رئیس ســازمان غــذا و دارو با اشــاره به اینکــه تفاوت 
فرآورده های دفع حشــرات در ماندگاری آن است، گفت: 
دوام این محصولات با یکدیگر متفاوت اســت و بر اساس 
درصــدی که دارند، می توانند ماندگاری متفاوتی داشــته 
باشــند. همچنیــن در صورتی که درصد هر یــک از این 
محصــولات از حــدی بالاتر رود باعث ایجاد حساســیت 
پوســتی می شــود؛ بنابراین توصیه می شــود که قبل از 
مصرف حتماً برچسب روی فرآورده ها بادقت مطالعه و یا با 
داروساز مستقر در داروخانه در مورد نحوه استفاده از این 

محصولات مشورت شود.
بنابر اعلام ســازمان غذا و دارو، بــه گفته دکتر محمدی، 
بــر اســاس تمهیدات اندیشــیده  شــده و بــا همکاری 
تولیدکنندگان، دو محصول دفع پشه آئدس با تیراژ بسیار 
بالا تولید و به بازار عرضه می شــود تا مشکلی در تهیه آن 

وجود نداشته باشد.

ایرنا- وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در آیین 
بهره برداری از ساختمان جدید فیلمخانه ملی ایران 
گفت: توسط ما پشت درهای بسته تصمیمی گرفته 

نمی شود و تصمیمات شفاف است.
محمدمهــدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی ضمن یادی از درگذشت سعید راد هنرمند 
کشــورمان درباره افتتاح فیلمخانه ملی ایران گفت: 
کارهای این چنینی که شاید جلوه بیرونی آنچنانی 
ندارد، در گمنامــی اتفاق می افتد و خیلی داوطلب 

ندارد مگر افراد عشاق و علاقه مند. خوشحال هستیم 
که در روزهای آخر کاری مان در وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در مجموعه سازمان سینمایی جناب 

آقای خزاعی این کار را به اتمام رساندند.
وی ادامه داد: در این دوره ســه ساله تلاشمان این 
بود که زیر ســاخت ها را ارتقا دهیم. در سیســتان، 
بلوچستان 2 سینما فعال بود و امروز 9 سینما فعال 
است. در طول سه ســال همکاران من در سازمان 
سینمایی کار مهم افتتاح سینماها را انجام دادند و 

امروز بیش از 9۰۰ سینمای فعال داریم.
سند سینما آماده نهایی شدن است

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی افزود: در شورای 
هنر سند ســینما آماده نهایی شدن است. ضوابط 
صدور پروانه ســاخت و موضوع پروانه نمایش بعضا 
مورد انتقاد برخی از دوســتان قرار گرفته است. اگر 
این سند ابلاغ شود، هیچ محکمه ای خارج از صنف 
سینما و وزارت فرهنگ، هیچ هنرمندی را نمی تواند 
فــرا بخواند. زمانی آقای دهکــردی و خانم برومند 

برای حل مســئله هنرمندی آمدند و البته آن مورد 
حل شد در آنجا عنوان کردم دیگر نباید در گوشی 
کسی ممنوع الخروج یا ممنوع الکار شود بلکه فرد 
می آید در هیاتی دفاعیــات را ارائه می دهد و یک 
هیئت داوری می شنود و قضاوت می کند و اگر مورد 

اعتراض بود در یک هیئت بالاتر بررسی می شود.
اســماعیلی تأکید کرد: آیا غیر از این است که این 
امر ۴۰ سال مورد مطالبه اهالی سینما بود، آیا جز 
این است که در همه دنیا حوزه سینما برای منافع 
ملی آن کشــور کار می کند، سینمای کدام کشور 
برخلاف منافع ملی عمل  می کند؟ ما این را شفاف 
کردیم و از حرف های پشــت پرده در کشور پرهیز 
کردیم تا این موارد فضای امنیت شــغلی و کاری را 
تأمین کند. به عنوان مثال وقتی تهیه کننده ای حق 
قانونی بازیگر را پرداخت نمی کند باید ظرفیت برای 

پیگیری وجود داشته باشد.
بودجه وزارت فرهنگ از ۱2 هزار میلیارد تومان به 

2۰ هزار میلیارد رسید

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی تأکید کرد: روزی 
که بــه وزارت فرهنگ آمدم بودجــه این نهاد ۱2 
هزار میلیارد بود و امروز 2۰ هزار میلیارد اســت. ما 
توانستیم نهضت پلاتوسازی را در کشور راه اندازی 
کنیم. همچنین زیباترین مؤسسه فرهنگی هنری را 
در یزد افتتاح خواهیم کرد؛ سالنی بسیار پیشرفته تر 
از سایر کشورها با ســنی که فوق العاده زیبا توسط 
بچه های دانش بنیان شــریف طراحی شــده است. 
معتقدم مجموعه ســالن های ما در ارومیه و کرمان 

به مراتب بهتر از سالن های استانبول ترکیه است.
تا لحظه آخــر روند خدمت رســانی را ادامه 

می دهیم
وی در پایان گفت: دولت ما زودتر از موعد تمام شد 
اما کارخدمت رسانی تا ســاعت آخر ادامه دارد. به 
مدیران گفته ام تا زمانی که مدیر جدید نیامده مثل 
روز اول تلاش کنید، در نگاه ما مســئولیت فرصتی 
برای جمع آوری خیرات و برکات اســت و تا لحظه 

آخر روند خدمت رسانی را ادامه می دهیم.

وزیر فرهنگ:

 شفاف هستیم و پشت درهای بسته تصمیم نمی گیریم

برق منطقه ای  فارس برق منطقه ای  فارس

همدلی در صرفه جویی با مدیریت ایران - تابستان، 
تابستان راخنک تر کنیم.مصرف برق، گرمای 

)Ba-energy.ir با انرژی شو(

حفظ کنیم .گنبد گرمایی یعنی فرصتی برای همدلی.  با مصرف بهینه برق، خنکای تابستان را 

صفحه3

عمر شورای ششم 7 ساله می شود؟ 

یک مسیر طولانی همراه با اما و اگر



نوبت اول: 06/ 1403/05 سبحان
نوبت دوم: 07/ 1403/05 روزنما

شهرداری شیراز  در نظر دارد نسبت به فروش مقدار تقریبی 50000 
کیلو گرم آهن آلات ضایعاتی موجود در انبار امور شــهر شهرداری 
منطقه هشــت از طریق حراج حضوری اقدام نمایــد. لذا از کلیه 
اشخاص حقیقی یا حقوقی دعوت بعمل مي آید با توجه به موارد ذیل 
جهت اخذ اسناد حراج به آدرس: شیراز، بلوار زینبیه، ابتدای خیابان 
آستانه-شهرداری منطقه هشــت، واحد قراردادها مراجعه نمایند. 
به اطلاعات بیشتر شــماره تلفن37362025  نیاز  ضمناً درصورت 

داخلی206 آماده پاسخ گویي مي باشد.
- متقاضیانــی که مایل به شــرکت در حراج  مذکور می باشــند، 
می توانند بعد از تاریخ نشــر اولین آگهی جهــت بازدید از آهن 
آلات ضایعاتی موجود در انبار امور شــهر از ساعت 6:00 الی 13:00 
روزهای کاری به آدرس: شیراز، بلوار زینبیه، ابتدای خیابان آستانه، 
شهرداری منطقه هشت، انبار امور شهر مراجعه نمایند. عدم مراجعه 
جهت بازدیــد موضوع حراج  به منزله رویت محســوب گردیده و 

چنانچه برنده حراج بعداً اظهار به جهل نماید پذیرفته نخواهد شد.
- پیشــنهاد دهنده می بایســت سپرده شــرکت در حراج را به 
میــزان1/150/000/000 ریال به یكي از صورتهاي مشــروحه زیر به 

دستگاه برگزارکننده حراج تسلیم کند. 
الف - ضمانتنامه بانكي به نفع شــهرداری  شیراز  ب– فیش واریز 
شده به حساب سپرده 100805504742 با کد مرجع 100977 بانک  

شهر شعبه شهید چمران بنام شهرداری شیراز 
مدت اعتبار ضمانتنامــه بانكی فوق باید حداقــل 3 ماه از تاریخ 
صدور بوده و براي ســه ماه دیگر قابل تمدید باشــد و علاوه برآن 

ضمانتنامه هاي بانكي باید طبق فرمهاي مورد قبول تنظیم شود.
- شــرکت کنندگان در حراج می بایست ســپرده فوق را حداکثر 
تا ساعت  13:00 روز دوشــنبه مورخ 1403/05/15 اخذ و یا واریز و 
همراه با اســناد ممهور شده به مهر و امضاء متقاضیان تحویل واحد 
قراردادهای شهرداری منطقه هشت نمایند. شایان ذکر است شرکت 
کنندگانی که بعد از تاریخ و ساعت مذکور اقدام به واریز وجه سپرده 

شرکت در حراج نمایند مجاز به شــرکت در حراج نمی باشند و به 
سپرده های بعد از تاریخ مذکور ترتیب اثر داده نخواهد شد.

- متقاضیان جهت اخذ اسناد حراج، شــخصاً و یا از طریق معرفی 
نماینده به آدرس شــیراز، بلوار زینبیه، ابتدای خیابان آســتانه، 

شهرداری منطقه هشت، واحد قراردادها مراجعه نمایند.
- حراج روز چهارشــنبه  مورخ 1403/05/17راس ســاعت13:00به 
نشانی شیراز –سالن جلسات شهرداری منطقه هفت، واقع در بلوار 
فرصت شــیرازی ابتدای خیابان ساحلی جنب ایستگاه آتش نشانی 

شماره هفت برگزار می گردد.
- ارائه کارت شناسایی در روز حراج الزامی است. 

- اتباع بیگانه در صورتی که دارای کارت اقامت معتبر باشــند می 
توانند در حراج شرکت نمایند .

- هزینه آگهي و حق الزحمه کارشناســی اقلام مورد حراج و سایر 
هزینه های مربوط به حراج علاوه بر بهای حراج به عهده برنده خواهد 

بود.
- پرداخت کلیه هزینه های مربوط اعم از پرســنل، عوارض قانونی 
و مالیــات ارزش افزوده و هرگونه  عوارض دولتی دیگر و... به عهده 

برنده خواهد بود.
- شــهرداري در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار مي باشد در این 

صورت سپرده ها مسترد می گردد.
- ســپرده شــرکت درحراج برنده پس از واریز نقدی 100 % مبلغ 

پیشنهادی و بارگیری و حمل موضوع حراج، آزاد مي گردد.
- کلیه شــرکت کنندگان می بایســت مدارک ثبت نام در سامانه 

دادگستری ) ثنا ( را ارائه نمایند.
- آگهی و اسناد از طریق سامانه شفافیت شهرداری شیراز به آدرس 

www.shaffaf.shiraz.ir قابل مشاهده می باشد.
- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد حراج مندرج 

است.
شناسه آگهی:1758246

-1/م الف-اداره کل ارتباطات و امور بين الملل شهرداري شيراز

آگهي مزایده حضوری )حراج(    1403-417

شنبه 1403/05/06     سیاسیسال سی ویكم  شماره 26335

بیانــات رهبر معظم انقاب اســامی در دیدار 
دست اندرکاران کنگره شهدای استان تهران که 
در تاریخ ۲۶ اردیبهشت ۱۴۰۳ برگزار شده بود، 
در محل برگزاری این کنگره در حرم مطهر امام 

خمینی )ره( منتشر شد.
  حرکت هایی که به نفع فلســطين انجام 

می گيرد ناشی از روح انقلاب اسلامی است
حضرت آیت ا... خامنه ای در این دیدار، از جمله 
بــرکات مجاهدت های دوران دفــاع مقدس را 
انتقــال پیام ایســتادگی و مقاومت در داخل و 
همچنین به خارج از مرزها دانســتند و گفتند: 
بســیاری از صاحب نظــران بــه صراحت اعام 
می کننــد حرکت هایی که ایــن روزها در دنیا 
به نفع فلســطین انجام می گیرد ناشــی از روح 
انقاب اســامی اســت. رهبر انقاب اسامی 
افزودند: شعارها و مواضعی که امروز در حمایت 
از فلســطین در سراســر دنیا شاهد آن هستیم 
همان مواضع امام )ره( و شعارهایی است که از 

دل مردم ایران جوشید و بر زبان ها جاری شد.
حضرت آیــت ا... خامنه ای با اشــاره به حرکت 

دانشگاهیان آمریکا در حمایت از مردم فلسطین 
آن را یــک نمونه از برکات حرکت ملت ایران و 

نفس گرم امام بزرگــوار که یک پدیده بی نظیر 
در تاریخ معاصر اســت، دانستند و خاطرنشان 
کردند: گســترش جریان حمایت دانشگاهیان 
آمریکا از فلســطین به گونه ای شــده است که 
دولــت آمریکا همه ادعاها و شــعارهای خود را 
نقض می کند و پلیس این کشور در مقابل چشم 
مردم و دوربین ها، دانشــجو و استاد را لگدکوب 

می کند و به آنها دستبند می زند.
ایشان تأکید کردند: کاری که آنها می خواستند 
در ایــران انجام دهند، اکنون برای خودشــان 
پیش آمده است. رهبر انقاب اسامی همچنین 
روحیه و انگیزه جوانان کشور در سال های اخیر 
بــرای حضور در میدان هــای مقابله با داعش و 
یا رژیم صهیونیســتی را ناشی از همان روحیه 
دوران دفــاع مقدس برشــمردند و گفتند: در 
حوادث و فتنه های ســال های گذشته از جمله 
فتنــه ۸۸ در تهران نیز جوانانی که نه امام و نه 
دوران دفاع مقدس را دیــده بودند، با انگیزه و 

روحیه آن دوران وارد میدان شــدند و طراحی 
دشــمن به منظور ایجاد مشــکل برای کشور و 
مردم را خنثی کردند. حضرت آیت ا... خامنه ای 
با تجلیل از نقش یگان ها و جوانان استان تهران 
در دوران دفاع مقدس به ویژه لشــکر حضرت 
سیدالشــهدا )ع( افزودند: نقش آفرینی جوانان 
تهران با همــان روحیه همچنان نیز ادامه دارد 
و در قضایای ســال ۱۴۰۱ جوانانی از تهران و 

اطراف تهران نام خود را ماندگار کردند.
   ثبت و ضبط و تبييــن هنرمندانه کارهای 

بزرگ و اسناد مربوط به دفاع مقدس
ایشان ثبت و ضبط و تبیین هنرمندانه کارهای 
بزرگ و اســناد مربوط به دفاع مقدس را کاری 
مهم و ضــروری خواندند و تأکید کردند: تجربه 
ثابت کرده اســت یــک حقیقــت، هرچند که 
برجسته و روشن باشد، اگر تبیین و تکرار نشود 
بدخواهان ضــد آن پدیده و یــا تحریف آن را 

ترویج خواهند کرد.

رهبر انقلاب در دیدار دست اندرکاران کنگره بزرگداشت شهدای استان تهران تبیین کردند:

جریان جهانی حمایت از فلسطين، ناشی از روح انقلاب اسلامی
وزیر کشور: 

باید به رئيس جمهور منتخب کمک کنيم

تســنیم-احمد وحیدی، وزیر کشــور در 
نشست با استانداران سراسر کشور در مشهد، 
اظهار داشــت: ما بــا تمام وجــود موفقیت 
پزشــکیان را خواســتاریم و بــرای موفقیت 
رئیس جمهــور منتخب دعــا می کنیم و باید 
همه به رئیس جمهور منتخب در ادای وظایف 
که خواست رهبر معظم انقاب اسامی است، 
کمک کنیــم و از بن دندان بــاور کنیم که 
موفقیت ایشــان، پیروزی همه ما است. وی 

ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره شهید جمهور و شهدای خدمت، افزود: 
شــهید آیت ا... سید ابراهیم رئیســی انصافاً یک نمای جدیدی از جایگاه 
ریاست جمهوری ترسیم کردند. وحیدی با قدردانی از زحمات استانداران 
در سراسر کشور، ابراز کرد: همانند رئیس جمهور شهید که شب و روز در 
خدمت انقاب و مردم بودند، استانداران هم زحمات بسیاری کشیدند و 

دستاوردهای فراوانی از این تاش بی وقفه در کشور شکل گرفت.
وزیر کشــور گفت: توفیق خدمت را شــهید جمهور آیت ا... سید ابراهیم 
رئیســی به ما عطا کردند و از روح مطهر آن شــهید و شــهدای خدمت 

می خواهیم دست ما را در ادامه راه بگیرند.
وی با گرامیداشــت یاد و خاطره استاندار شهید مالک رحمتی نیز افزود: 
شــهدا روشن کننده محفل ما هستند و از آنها درخواست شفاعت داریم، 
بر همین اســاس باید گفت که در حالی دولت سیزدهم به اتمام می رسد 
که یک روحیه معنوی همراه با گرامیداشت یاد شهدای خدمت حاکم بر 

فضاهای گوناگون است.
وحیدی با اشــاره به بیانات مقام معظم رهبری خطاب به اعضای دولت 
سیزدهم، خاطرنشان کرد: رهبر معظم انقاب اسامی فرمودند: »دولت 
ســیزدهم از دولت هایی بود که از ظرفیت های کشــور به خوبی استفاده 
کرد و اگر ایــن دولت ادامه می یافت احتمال زیاد می دادم بســیاری از 
مشــکات اقتصادی حل  شــود«، این سخن ایشــان با توجه به اشراف 

معظم له بسیار مهم بود.

سخنگوی وزارت امور خارجه:
نشست گروه های فلسطينی در پکن 

حرکت در مسيری درست است

مهر- ناصر کنعانی، ســخنگوی وزارت امور خارجه کشــورمان نوشت: 
نشســت اخیر گروه های فلسطینی در پکن در راســتای توافق و آشتی 

ملی، اقدامی ارزشمند و حرکت در مسیری درست است.
وی افزود:  جمهوری اســامی ایران همانند گذشته با قاطعیت از آرمان 
ملت فلســطین و اجماع گروه های فلســطینی در مقابله با اشــغالگری 
رژیــم آپارتاید اســرائیل و حرکــت جمعی آنان در مســیر اعِمال حق 
بنیادیــن تعیین سرنوشــت، تحقــق آزادی تمامی ســرزمین تاریخی 
 فلسطین و تشکیل دولت مستقل فلســطینی به پایتختی قدس شریف 

حمایت می کند.

نایب رئیس مجلس:
» پزشکيان« معتقد به رفع مشکلات

 در تمام استان ها است

ایســنا- نمایندگان اردبیل به همراه علی نیکــزاد، نایب رئیس مجلس 
شــورای اسامی با مســعود پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب دیدار و 

گفت وگو کردند.
نیکزاد درباره این دیدار گفت: ما هفت نفر نماینده مردم شــریف اردبیل 
به محضر پزشکیان رســیدیم و عاوه بر تبریک و آرزوی موفقیت آنچه 

که برای دولت آتی می تواند کمک کند را خدمت ایشان عرض کردیم.
وی ادامه داد: آنچه را مجلس و دولت در پی فرمایشات مقام معظم رهبری 
برای کمک به همدیگر باید پیش ببرند نیز عرض کردیم. در ادامه مباحث 
کان که بیش از هفت مورد هم نبود، توسط نماینده های استان شرح داده 
شد و مجموع گزارش را با امضای نمایندگان تقدیم ایشان کردیم. نیکزاد 
با اشــاره به این که پزشکیان به دنبال رفع معضات و مشکات استان ها 
است، گفت: هنوز دولت را تحویل نگرفته  اما در حال بررسی مباحث است. 
او معتقد به موضوع عدالت، رفع معضات و مشــکات در تمام استان ها و 

مناطق مختلف است و به طور کلی جلسه خوبی داشتیم.

 رئیس ستاد مرکزی اربعین: 
هراس افکنی نسبت به اربعين حسينی 

نقشه دشمن است

فارس- هرساله در ایام اربعین میلیون ها نفر از کشورهای مختلف جهان 
از جمله ایران عازم عراق و عتبات عالیات می شوند و حماسه ای عظیم و 
بیادماندنی را خلق می کنند که همین موضوع موجب شده تا دشمنان از 
هر راه و روشــی برای کمرنگ کردن این حماسه باشکوه استفاده کنند.
در همین راستا با سید مجید میراحمدی، رئیس ستاد مرکزی اربعین و 
معاون امنیتی انتظامی وزیر کشور گفت: حماسه جهانی اربعین حسینی 
که با گذشــت زمان جهانی تر می شود دشمنان اسام را هراسان و نگران 
کرده اســت. این نگرانی امســال به دلیل اوضاع منطقه و جهان اسام و 
جنایت های ددمنشانه رژیم صهیونیستی صدچندان شده است. خصوصا 

آنکه شعار امسال »کربا، طریق الاقصی« است.
   زائران مرجع کسب خبر را صرفاً ستاد مرکزی اربعين قراردهند

وی اضافه کرد: بدین لحاظ خط دشــمن تضعیف حضور در این حماسه 
عظیم از طریق هراس افکنی اســت؛ لذا اولاً زائرین مرجع کسب خبر را 
صرفاً ستاد مرکزی اربعین قراردهند، ثانیاً دوستان که حرف آنان انعکاس 
خبری دارد به خط جریان ســازی و هراس افکنی دشــمن توجه کنند و 
بی جهت ایجاد هراس و دلهره درمشتاقان زیارت اربعین حسینی نکنند.

دشمنان از چه مسائلی برای هراس افکنی استفاده می کنند؟
رئیس ســتاد مرکزی اربعین تصریح کرد: گرما هراســی یا هراس نسبت 
به تــب دنگی و یا خطر داعش و اقدامات تروریســتی از جمله مواردی 
اســت که دشمنان بربستر خبری آن سوار شده و سعی در ایجاد هراس 
می نمایند، درحالی کــه هیچکدام جای دلهره و نگرانی ندارد و همه آنها 

تحت کنترل و مدیریت ما و دوستان و مسئولین عراقی است.
وی اضافــه کرد: مســئله تب دنگی هم موضوع نگران کننده نیســت و 
کمیته بهداشت و درمان ستاد مرکزی اربعین تدابیر لازم را برای کنترل 

ورود اتباع اتخاذ و نگرانی وجود ندارد.
میراحمــدی تأکیــد کرد: درمــورد گرمای هــوا نیز توجــه و عمل به 
راهنمایی ها و توصیه های ســتاد مرکزی و مدیریت ســفر توسط زائرین 

عزیز این امر نیز قابل مدیریت و جای نگرانی نیست.
   پيش بينی مکان استراحت و سایر نيازمندی ها در مسير راهپيمایی 

اربعين در عراق شده است
وی اضافه کرد: در شــهرهای کربا، نجف، کاضمین و ســامرا به میزان 
لازم پیش بینی مکان اســتراحت و اسکان و ســایر نیازمندی ها صورت 
گرفته است؛ اما مســتلزم همکاری زائرین اســت. رئیس ستاد مرکزی 
اربعین یادآور شــد: اگر می گوییم در کربا توقــف و ماندگاری را یک 
روز و حداکثر دو روز قرار دهید برای آن است که همه زائرین بتوانند از 
مکان های مناسب برخوردار باشند. میراحمدی تأکید کرد: ماندن بیشتر 
باعث ایجاد مشکات برای سائر زائرین است. اکنون درکربا برای روزانه 
یک میلیون زائر مکان فراهم شده که اگر از اول صفر زائرین اعزام شوند 
و مــدت ماندگاری را در کربا و نجف کوتــاه کنند و حرکت خود را در 
شــب و زمان های مناسب قرار دهند و تا بیست صفر به سه دوره زائرین 
تقسیم شوند، شبیه سال قبل که با همراهی زائرین اتفاق افتاد، مشکلی 

برای زائرین در موضوع گرمی هوا نخواهد بود.

ایرنا- مسعود پزشــکیان، رئیس جمهور منتخب در همایش 
ســتاد فعالان مرکزی با بیــان اینکه اکنــون وقت عمل به 
وعده هاســت، تصریح کرد: اگر دســت به دست هم ندهیم، 
برنامه و هدف روشن نداشته باشیم و از کارشناسان و نخبگان 
اســتفاده نکنیم و نپذیریم که براساس عدالت و انصاف عمل 

کنیم، شعارهایی که دادیم همه باد هوا خواهد بود.
   وقت شعار دادن نيست زمان عمل به وعده هاست

وی در ادامه بیان کرد: اکنون زمان شــعار دادن نیست وقت 
عمل کردن است، بارها گفته ام که حضرت علی به مالک اشتر 
می فرمایند تو را به ســمت ولایتی می فرستم که حاکمانی از 
خوب و بد حکم کرده اند و مردم پشت سر به تو نگاه خواهند 
کــرد، همان گونه که تو به آنها نگاه می کردی. پشت ســر تو 
همان حرف هایی را خواهند زد که تو پشت سر آنها می گفتی. 
باید کاری کنیم که مردم پشت ســر ما حرفی را بزنند که با 

گفته های ما هم خوانی داشته باشد.
   صداقت باید در عمل خود را نشان دهد

 رئیس جمهــور  منتخب با تأکید  بر اینکه صداقتی که از آن 
حرف زدیم باید در عمل خود را نشــان دهد، اظهار کرد: اگر 
طــور دیگر عمل کنیم این اعتماد و امید به نا امیدی تبدیل 
خواهد شــد. برای اینکه بتوانیم این کار را انجام دهیم همه 
بایــد کمک کنند. ما یک جناح و دســته نبودیم ما معترض 
بودیم به اینکه یک جناح و دســته باشــد و یک صدا گفتیم 

همه ایران؛ ایران رنگین کمان قومیت ها و فرهنگ هاست.
   وظيفه داریم براساس انصاف و عدالت برخورد کنيم

وی با بیان اینکه باید با عدالت و انصاف برخورد کنیم، گفت: 

اگر باور کنیم که حق را به حق دار بدهم، نباید انتظار داشته 
باشیم کســی که این مرتبه را طی نکرده، در جایی بنشیند 

که نباید بنشیند.
 رئیس جمهــور  منتخــب تصریــح کــرد: رســول خداوند 
می فرمایند خدا رحمت کند کســانی که جهاد اصغر را انجام 
دادند و اکنون جهاد اکبر در پیش داریم، گفتند یا رســول ا... 
جهاد اکبر چیست؟ کشــته دادیم، زخمی  و مجروح شدیم، 
برادر و پدر و عمو از دســت دادیم. رســول ا... فرمودند جهاد 
اکبر مبارزه با منیت و نفس اســت. این ما هستیم که مشکل 
ایجاد می کنیم، همــه دعواهایی که بین آقایان وجود دارد و 
ممکن اســت بین ما به وجود بیاید برای این است که ممکن 

است من خودم را برتر از شما بدانم.
  باید به آنچه وعده دادم صادقانه عمل کنم؛ زیاد از من 

تعریف نکنيد
وی خود را نماینده مردم دانست و گفت: باید به آنچه گفتم 
صادقانه عمل کنم. لطفــاً زیاد از من تعریف نکنید، به پیر و 
پیغمبر من هم مثل شــما هستم، فرصتی پیش آمده و شما 
به ما اعتماد کردید و من اکنون اینجا ایستاده ام. تاش نکنید 
بیش از آنچه هســتم، مرا بزرگ کنید. همه ما باید دست به 
دســت هم دهیم و کاری کنیم که نخبگان ما اعم از خانم و 
آقا، شیعه و ســنی، کرد، بلوچ، عرب، عجم، باید کاری کنیم 

که حق به حق دار بدهیم.
پزشــکیان مطرح کرد: در قرآن به داوود گفته می شــود که 
بین مردم بر اساس حق حکم کن، نمی گوید بر اساس جناح 
یا برادر و دار و دســته ات. تابع هوای نفس نشــو؛ چون تو را 

به ضالت می برد. دســت به دست بدهیم و تاش کنیم اولاً 
بفهمیم در چه وضعیتی هســتیم؛ اگر توقع را بالا ببریم بعد 

معترض می شویم که ما این را می خواستیم و چرا نشد؟
   باید براساس داشته ها طرحی نو در اندازیم 

رئیس جمهــور  منتخــب تأکید  کرد: مشــکات اقتصادی، 
تحریم و اختافات وجود دارد باید دســت به دســت دهیم 
و مشــکات را حل کنیم و بر اســاس داشــته ها طرحی نو 
دراندازیــم رفتار دیگر ایجاد کنیم کمک کنید انتظارات را بر 

اساس داشته هایمان در جامعه ایجاد کنیم.
پزشــکیان با تأکید  بر اینکه شــبانه روز تاش خواهم کرد، 
بیان کرد: من به عنوان یک فرد شبانه روز تاش خواهم کرد 
بــه مردم و ایران خدمت کنم و به جــز عدالت و انصاف کار 
دیگری نخواهم کــرد و برای اجرای این عدالت به اصاحات 

نیاز داریم.
وی با بیان اینکه باید رفتارمــان را اصاح کنیم، گفت: باید 
نوع تخصیص، منابع و پســت ها را تغییــر دهیم؛ این نیاز به 
اصاحات دارد. اصاحات دفاع از فرد و جناح خاص نیســت 
اصاحــات یعنی راهــی را برویم که عدالــت و انصاف برای 
کل مردم مستقر شــود و همه مردم بتوانند از این فرصت ها 

استفاده کنند.
   مرا نقد کنيد و اشکالات را بگویيد

رئیس جمهــور  منتخــب تصریح کــرد: بنــده معتقدم اگر 
انصاف و حق را رعایت کنیــم و به توانمندی و نخبه ها و به 
تولیدکنندگان میدان بازی دهیم موفق خواهیم شود. ایرانی 
قادر اســت عزت و سربلندی را دوباره به این خاک برگرداند. 

چــه در خارج و چــه در داخل باید تاش کنیــم از حق و 
حقیقت دفاع کنیم و اگر هم اشــتباه کردیم که ممکن است 
اشتباهاتی داشته باشــیم، آنهایی که به ما نزدیک تر هستند 
حتماً جایی که اشــتباه می کنیم به ما گوشــزد کنند؛ چون 

می خواهیم بر اساس حق عمل کنیم.
   ایرانی قادر است عزت را مجدداً به این خاک برگرداند

وی در همین راســتا ادامه داد: اگر حــق و انصاف را رعایت 
کنیم و به نخبــگان، توانمندان، تولیدکننــدگان و کارخانه 
دارها میدان بازی دهیم، ایرانی قادر اســت عزت را مجددا به 
این خاک برگرداند. علی)ع( می گوید من بالاتر از این نیستم 
که خطا نکنم و نفســم به خطا نــرود. من نه معصومم، نه از 

علی )ع( بالاترم. مرا نقد کنید و اشکالات را بگویید.
  دروغ نخواهيم گفت

رئیس جمهــور  منتخب تأکید  کرد: نبایــد کاری کنیم که 
مردم احســاس کنند ما هم به آنهــا دروغ گفتیم، ما دروغ 
نخواهیم گفت، ما صــادق خواهیم بود و تاش خواهیم کرد 
برای ایران صادقانه خدمت کنیم و بر اســاس علم و آگاهی 

این راه را خواهیم رفت.

ایرنا- علی بهادری جهرمی، ســخنگو و دبیر هیئت دولت با 
حضور در هیئت دانشــجویی اصحاب الحسین )ع( در مسجد 
دانشگاه تهران، به تبیین شخصیت و ویژگی های شهید آیت ا... 

رئیسی پرداخت.
ســخنگوی دولت در این جلسه ضمن تشریح شرایط تحویلی 
به دولت سیزدهم ازجمله تورم پیش نگر ۱۰۳ درصدی و بیش 
از ۷۰۰ کشــته کرونایی در روز و کمبود واکسن، گفت: شهید 
رئیسی در چنین شــرایطی و با علم کامل به اوضاع نامساعد 

کشــور، داوطلب انتخابات ریاست جمهوری شــد تا اوضاع را 
ســامان بدهد. امروز برخی می گویند چرا همان زمان تحویل 
دولت از این شرایط بحرانی نمی گفتید و مدارک و مستندات 
آن را منتشــر نمی کردیــد؟ اوضاع کشــور در آن دوره مانند 
بیماری بود که اگر خبر بد به او می رسید، حالش بدتر می شد.

وی افزود: شهید رئیســی به همین خاطر در ماه های نخست 
فعالیت این دولت خط قرمز گذاشــته بودند که کســی نباید 
سخنان منفی از شرایط کشور بگوید؛ زیرا این ها مسائل مردم 
نیست و تکالیف ماست که خودمان باید حلش کنیم. امروز آن 
شــرایط بحرانی مدیریت شده و تورمی که پیش بینی می شد 
ســه رقمی شود، در تیرماه امسال به ۳۲ درصد رسیده و تورم 
پیش نگر نیز ۲۵ درصد اســت. رشد اقتصادی نیز درحالی که 
در میانگین دهه نود نیم درصد بود، در میانگین سه ساله دولت 

شهید رئیسی به ۵/۵ درصد رسید.

بهادری جهرمی خاطرنشان کرد: دستاوردهای دولت سیزدهم 
به این خاطر بود که شــهید رئیســی آمده بود خود را هزینه 
کشور کند و نه کشور را هزینه خود.  شهید رئیسی در مکتب 
امــام حســین )ع( آموخته بود که باید خــود را هزینه مردم 
کند. شــهید رئیسی به معنای کامل کلمه تربیت یافته مکتب 
اباعبدا... )ع( بود. شهید رئیسی با جنس های مختلف آدم ها زود 
ارتباط برقرار می کرد و مانند خودشان با آن ها تعامل می کرد؛ 
برای همین اســت که اقشار مختلف مردم احساس می کردند 
که یکی از خودشان را از دست داده اند. سخنگوی دولت ادامه 
داد: شهید رئیســی از مکتب امام حسین )ع( و هیئات این را 
آموخته بود که باید امــور را با خود مردم اداره کرد و با عمق 
جان به این امر باور داشت. این رویکرد مدیریت مردمی شهید 
رئیســی صرفاً معطوف به دولت نبود؛ در دوره تولیت آســتان 
قدس ایشــان طرح زائرشــهر و خادم یار را ایجاد کرد که همه  

مردم را برای خدمت به امام رضا )ع( پای کار آورد.
وی در خصوص مدیریت مردمی شهید رئیسی در قوه قضاییه 
نیز اضافه کرد: قوه قضاییــه مجموعه ای ذیل مرکز ارتباطات 
مردمی برای پاسخ به سؤالات حقوقی مردم داشت. این بخش 
اولاً محدود به تهران بود و ثانیا پاســخگویی آن ضعیف بود و 
صرفاً تعدادی کارمند قوه قضائیه پاسخ می دادند. شهید رئیسی 
گفتند این مجموعه را باید خود حقوق دانان اداره کنند و این 
امــر را به مرکز وکای قوه قضاییه تفویض کردند. با این تدبیر 
و رویکرد مردمی شــهید رئیسی، این سامانه پاسخگویی که تا 
پیش از آن در اختیار چند ده کارمند بود، به ۱۰۰ هزار وکیل 
در سراسر کشور تفویض شد و هر کس موظف به پاسخگویی 
تعداد مشــخصی از تماس هــا بود. نتیجه ایــن اقدام افزایش 
کیفیت و کمیت پاسخگویی بود و نتیجه این شد که با مردم، 

کار مردم را راه می انداختند

طرح  خبرنگاران-  باشــگاه 
»امــکان انتخاب محل هزینه کرد 
مالیات توســط پرداخت کنندگان 
رســمی  صورت  به  )مؤدیــان(« 

رونمایی شد.
در این مراســم پس از اســتماع 
این  درباره  کارشناسی  توضیحات 
طرح کــه بر اســاس آن مؤدیان 
مالیاتــی می تواننــد بــه صورت 
هزینه کرد  محــل  الکترونیکــی 

مالیــات خود را در پروژه های ملی و اســتانی مشــخص کنند؛ محمد مخبر، سرپرســت 
ریاست جمهوری با تقدیر از اجراکنندگان این طرح گفت: نرم افزاری کردن خدمات دولت 
از مهم ترین موضوعات مورد توجه رئیس جمهور شــهید و جــزء راهبرد ها و تدابیر جدی 

ایشان بود.
مخبر افزود: دلیل این پیگیری و تأکید  هم آن بود که با شــعار عدالت و مبارزه با فســاد 
و ایجــاد رضایتمندی برای مردم مطابقت داشــت؛ ضمن آنکه دولــت الکترونیک از بروز 

بسیاری از مشکات جلوگیری کرده و حجم عظیمی از پیشرفت ها را به دنبال دارد.
وی افــزود: در بحث زیرســاخت ها یکــی از دســتگاه های موفق در زمینــه نرم افزاری 
کردن و ایجاد ســامانه ها و خدمت رســانی نرم افــزاری در کشــور، وزارت امور اقتصادی 
 و دارایــی و خصوصــاً ســازمان امــور مالیاتــی اســت که امروز بــا اجــرای این طرح

به وضوح شاهد آن هستیم.
سرپرست ریاست جمهوری گفت: در مسیر اجرای این طرح، سازمان برنامه و بودجه کشور 
حقیقتا همکاری بسیار خوبی داشته است و با اجرای آن، دو وجه مورد توجه دولت شهید 
رئیسی به هدف رسیده است؛ وجه اول به صورت مصداقی، مشارکت و دخالت دادن مردم 
در حل مشکات است که مردم در نظام اسامی که مبتنی بر مشارکت است خودشان را 

در همه امور دخیل بدانند.
مخبر با بیان اینکه در طول تاریخ مردم ایران همواره به دنبال کار خیر بوده اند و با اجرای 
این طرح انگیزه های دینی و اعتقادی مردم در زمینه محرومیت زدایی و خدمت به دیگران، 
مورد توجه قرار می گیرد، گفت: دومین وجه آن است که با این کار الگوسازی شده و باعث 
می شــود رضایت مردم و انگیزه آنها برای پرداخت مالیات و احساس مشارکت در آبادانی 

کشور بین افراد جامعه افزایش یابد.

 رئیس جمهور منتخب:

 باید به وعده ها صادقانه عمل کنم 

سرپرست ریاست جمهوری:

نرم افزاری کردن خدمات دولت از موضوعات 
مورد توجه رئیس جمهور شهید بود

سخنگوی دولت:

»شهید رئیسی« در مکتب امام حسین )ع( آموخت که خود را هزینه مردم کند
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 بعد از شــهادت 
ر  ئیس جمهــو ر
آیت ا...  سیزدهم، 
رئیسی در 31 اردیبهشت  ماه، یکی از تصمیم ها 
برای مدت زمان شورای اســامی شهر در دور 
هفتــم این بود که به دلیــل همزمانی انتخابات 
ریاســت جمهوری پانزدهم و شــورای هفتم در 
ســال 1407 عمر شورای ششم سه ساله باشد؛ 
موضوعی که در قانون و شــورای نگهبان لحاظ 

شده و اجرایی خواهد شد. 
اما چرا این تصمیم گرفته شــد؟ براساس قانون، 
انتخابات شوراهای شهر و روستاها باید همزمان 
با انتخابات ریاست جمهوری برگزار شود. با توجه 
به سانحه پیش آمده برای رئیس جمهور و لزوم 
برگزاری انتخابات زودهنگام ریاســت جمهوری، 
ظرف مــدت حداکثر ۵0 روز مطابــق با قانون 
اساســی کشور، بر اساس مصوبه مجلس شورای 
اســامی، آن هــم در روزهــای پایانی مجلس 
یازدهم، دوره بعدی انتخابات شــوراهای شهر و 

روستا از این قانون مستثنی شده و طبق برنامه 
در ســال 1404 برگزار خواهد شد، اما به دنبال 
آن دوره هفتم شــوراهای اسامی شهر و روستا 

سه ساله خواهد بود.
 بنابراین انتخابات مجلس ســیزدهم در اسفند 

1406 خواهــد بــود و در خرداد ســال 1407 
انتخابــات ریاســت جمهوری وشــورای هفتم 
برگزار می شــود. بعد از ســه ساله شدن شورای 
هفتم،  موضوع 7 ساله شدن عمر شورای فعلی 
یا همان ششــم از سوی اعضای شوراهای برخی 

از کان شــهرها مطرح شد. افزایش عمر فعالیت 
شوراها از 4 سال به شش سال در دوره های قبل 
رخ داده اســت. به این صورت که عمر شــورای 
سوم با تصمیم در سال 89 به شش سال رسید 
تا طولانی ترین عمر شــورایی را در شورای سوم 
شاهد باشیم. در مجلس شورای اسامی، قانونی 
با عنوان »قانون تجمیــع انتخابات دوره چهارم 
شورای اسامی با دوره یازدهم ریاست جمهوری« 
به تصویب رسید و سومین دوره شورای اسامی 

شهر تهران عماً شش ساله شد. 
این قانون مقرر می کــرد انتخابات دوره چهارم 
شــوراها که قرار بود در ســال 90 برگزار شود، 
بــه ســال 92 موکول شــود. مهــدی چمران،  
رئیس شــورای اســامی شــهر تهران درباره 
آخریــن وضعیت این طرح اظهــار کرد: باید در 
 گام نخســت شورای عالی اســتان ها تصویب و

 بعــد از تصویب یــک فوریت هــم به مجلس 
شورای اسامی برود. از آنجا که لوایح طرح های 
زیادی در نوبت اســت، باید برای تسریع در کار 

۵0 امضای موافق جمع شود. بعد از تصویب در 
کمیسیون شــوراها و صحن مجلس به شورای 
نگهبان برود که پیش بینی ما رد آن در شــورای 

نگهبان است.
رئیس شــورای اسامی شهر تهران تصریح کرد: 
در صــورت تصویب این طــرح در مجلس، باید 
در صحــن مجمع تشــخیص مصلحت نظام هم 
تصویب شــود، سپس قانون 7 ســاله عملیاتی 
می شــود. هر قانونی هم که در مجلس تصویب 
شود برای اصاح باید 6 ماه از آن بگذرد. در حال 
حاضر اطاع دقیقی دربــاره زمان بندی تعیین 
تکلیف طرح هفت ساله شدن عمر شورای ششم 
در دست نیست و امروز نمی توان درباره جزئیات 
آن به دقت و روشــنی صحبت کــرد؛ اما آنچه 
پیداســت، تصویب چنین پیشنهادی که نیاز به 
مصوبه مجلس دارد، در عمل به طولانی شدن و 
احتمالاً هفت ساله شدن این شورا منجر خواهد 
شــد و در واقع به معنای بازگشت به زمان بندی 

انتخابات سومین دوره شوراهای اسامی است.

عمر شورای ششم 7 ساله می شود؟ 

یک مسیر طولانی همراه با اما و اگر

چرا شورای عالی ترافیک با احداث مترو صدرا مخالفت کرد؟

جمعیت کافی نیست
مبنای مصوبات مطالعات جامع حمل ونقل و ترافیک است

ســرعت احــداث متــرو در 
نقاط مختلف کشــور در حال 
افزایش است. در دو دهه اخیر 
توسعه خطوط مترو در کان شهرهای ایران رونق گرفته است 
و دیگر استان ها نیز در حال برنامه ریزی برای احداث خطوط 
مترو هســتند. هم اکنون پنج شهر بزرگ ایران دارای خطوط 
مترو هســتند و در آینده ۵ شهر کرج، اسامشهر، اهواز، قم 
و کرمانشــاه هم به این جمع اضافه خواهند شد. صدار یکی 
از شــهرهای جدید است که داشــتن خطوط ریلی را دنبال 
می کند. تاش برای به نتیجه رســاندن پروژه اتصال صدرا به 
شــیراز از طریق خط حمل ونقل ریلی و مترو مطالبه ای است 

که توسط مسئولان در شهر صدرا و ساکنان این شهر در حال 
پیگیری است. به گفته شهردار صدرا یکی از برنامه های بلند 
مدت مجموعه مدیریت شهری صدرا در شهرداری و شرکت 
عمران صدرا بر به نتیجه رساندن پروژه اتصال صدرا به شیراز 

از طریق خط حمل ونقل ریلی و مترو خواهد بود.
یک دی ماه ســال گذشته بود مجتبی پارسایی به شهروندان 
شهر صدرا این نوید را داد که تا دو ماه آینده نتیجه اصاحات 

و برنامه ریزی های صورت گرفته را حس خواهند کرد.
شــهردار صدرا با ذکر این مورد که در سفر ریاست جمهوری 
به اســتان اصفهان برای احداث متروی شاهین شهر دو هزار 
میلیارد تومان اعتبار تصویب شــده است، اظهار داشت: شهر 
صدرا در این زمینه دارای ضرورت بیشــتری اســت. وی از 
رســانه ها خواســت در این زمینه ورود و مطالبه گری کنند، 
چون شهر صدرا در افق 140۵ به یک کان شهر در مجاورت 

شهر شیراز مبدل می شود.
تیرماه ســال جاری بود که مدیرعامل شــرکت عمران صدرا 
در پاسخ به سؤال خبرنگار سبحان پیرامون زمان کلنگ زنی 
مترو شــهر صدرا هم عنوان کرد: مترو صــدرا به جهت این 
که جمعیت این شــهر مطابق با ضابطه 777 نیســت مورد 
مخالفت شــورای عالی ترافیک قرار گرفته، اما تاش ها برای 

رفع موانع است.
مطابق بــا آنچه روزنامه ســبحان پیگیری کــرد طبق این 
ضابطه و براســاس نســخه به روز نشــده مطالعــات جامع 
حمل ونقــل و ترافیک ســرانه جمعیتی صــدرا برای احداث 
مترو مورد تایید نیســت و باید مطالعات جامع حمل ونقل و 
 ترافیک به روز رســانی شود تا براســاس جمعیت جدید طرح
 احداث مترو در شــهر صدرا در شــورای عالی ترافیک مورد 
تصویب قرار بگیرد. شــهر صدرا که در 1۵ کیلومتری شمال 

غربی کان شــهر شــیراز قرار دارد با وجــود برخورداری از 
جمعیت قابل توجه و داشتن مراکز مهم دانشگاهی، درمانی و 
تجاری هنوز هم با مشــکات حمل ونقل و راه های دسترسی 

مواجه است.
صدرا شهری اســت در سال 1388 به دلیل رشد جمعیت و 

توسعه، از نظر تقسیمات کشوری به شهر ارتقا یافت.
در حال حاضر مناطق مســکونی شهر جدید صدرا که در 1۵ 
کیلومتری شمال غربی کان شــهر شیراز قرار دارد به 2 فاز 
یک و 2 تقسیم شده  که فاز یک در قسمت شرق و فاز 2 در 

قسمت غرب واقع شده است.
شــهر صدرا همچنین یکی از مناطق مهم برای اجرای طرح 
نهضت ملی مسکن نیز به شمار می رود و در طرح نهضت ملی 
مســکن در صدرا حدود 17 هــزار و 300 واحد در قالب 10 

پروژه در حال ساخت است.

پاسخگویی مستقیم مدیران شهرداری شیراز
 به شهروندان در هفته جاری

مدیران شــهرداری شــیراز هر هفتــه در قالب پاســخگویی تلفنی به 
شهروندان از طریق ســامانه ارتباطات مردمی 137 در طرح »روی خط 
شــهر« پاسخگوی مستقیم شــهروندان هستند. حســام الدین اسدزاده 
شــهردار منطقه 4 و شهرام ســبزیان فرد سرپرست شهرداری منطقه ۵ 
به ترتیب در روزهای شــنبه و یک شــنبه 6 و 7 مردادماه از ساعت 10 
تا 11 پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی  137 
خواهند بود. در ادامه پاسخگویی تلفنی مدیران شهری شیراز به مسائل 
مردمی؛ مســعود قادری، علی امینی و علی مصلی نژاد شهرداران مناطق 
6، 7 و 8 نیز به ترتیب در روزهای دوشــنبه، سه شــنبه و چهارشنبه 8، 
9 و 10 مردادماه از ساعت 10 تا 11 پاسخگوی شهروندان خواهد بود.

پاسخگویی مستقیم اعضای شورای اسلامی شیراز
 به شهروندان در هفته جاری

 اعضای شورای اسامی  شهر شیراز هر هفته در قالب پاسخگویی تلفنی 
به شهروندان از طریق سامانه ارتباطات مردمی  137 در طرح »روی خط 
شهر« پاسخگوی مستقیم شــهروندان خواهند بود. محمدتقی تذروی، 
نایب رئیس شورای اسامی  شــهر و ناظر در شهرداری منطقه 2 شیراز، 
شــنبه 6 مردادماه از ساعت 8 تا 9 صبح پاســخگوی مسائل شهری از 

طریق سامانه ارتباطات مردمی  137 خواهد بود.
در ادامه پاسخگویی تلفنی اعضای شورای اسامی  شهر شیراز به مسائل 
مردمی؛ علیرضا اســکندری رئیس کمیســیون اقتصاد و سرمایه گذاری 
شورای اسامی  شهر و ناظر در شهرداری منطقه 8 شیراز در روز دوشنبه 
8 مردادماه و محمود صفایی نایب رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری 
و هوشمندســازی شورای اسامی  شــهر و ناظر در شهرداری منطقه 7 
شــیراز در روز چهارشنبه 10 مردادماه از ساعت 8 تا 9 صبح پاسخگوی 

شهروندان خواهد بود.

مدیرکل امور روستایی استانداری فارس عنوان کرد:
اختصاص ۲۱۵ میلیارد تومان تسهیلات درآمدزایی 

به دهیاران
حامد رســتمی، مدیرکل دفتر امور روســتایی و شــوراهای استانداری 
فارس  در جلســه کمیته ملی تسهیات وام دهیاری ها با تقدیر از تاش 
روستانشــینان در جبهه تولید، اظهار داشت: شــکوفایی استعدادهای 
اقتصادی روســتاها بــه منزله افزایــش تولید ناخالــص ملی و کاهش 

آسیب های اجتماعی است.
توانمندسازی نهاد دهیاری ها

وی خواســتار اجــرای تعهــدات دســتگاه ها در حوزه رســیدگی به 
زیرســاخت های روستاها شد و بیان داشــت: در راستای توانمندسازی 
نهاد دهیاری ها، راهکارهای ایجاد منابع درآمد پایدار و اشــتغال زایی در 
مناطق روستایی به صورت ویژه در دستور کار قرار گرفته است. به گفته 
مدیرکل دفتر امور روســتایی و شوراهای اســتانداری فارس، تفاهم نامه 
همکاری مشترک پست بانک ایران، سازمان شهرداری ها و دهیاری های 

کشور در قالب اجرای 60 طرح به تصویب رسیده است.
رســتمی  اختصاص 21۵ میلیارد تومان تســهیات طرح درآمدزایی به 
دهیاران استان فارس را مؤثر ارزیابی کرد و افزود: با اجرای سیاست های 
محرومیت زدایی شــاهد کاهش حاشیه نشــینی و مهاجرت معکوس به 
روســتاها خواهیم بود. وی حمایت از دهیاران را به منزله پشــتیبانی از 

تولید روستایی و تحقق شعار سال در ایران اسامی  ارزیابی کرد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس خبر داد:
کشت ۵۶ هزار هکتار سبزی و صیفی در فارس

ســازمان  رئیس  دهقان پور،  مجتبی 
فارس  اســتان  کشــاورزی  جهــاد 
از برنامه ریــزی کشــت حــدود ۵6 
هــزار هکتــار ســبزی و صیفی در 
 ایــن اســتان بــرای ســال زراعی
 1404-1403 خبر داد و بیان کرد: 
سطح کشت این محصولات در سال 
زراعی جاری که به انتهای آن نزدیک 
می شویم ۵6 هزار و 981 هکتار بوده 
است. به گفته وی؛ محصولاتی مانند 

گوجه فرنگی، سیب زمینی و پیاز از عمده ترین محصولات تولیدی استان 
فارس هستند که در سطحی بالغ بر 40 هزار هکتار کشت می شوند. 

این مســئول تصریح کــرد: از جملــه اقدامات مهمی  کــه در افزایش 
بهره وری تولید در بخش ســبزی و صیفی انجام شده است، می توان به 
توســعه کشت نشائی، اصاح ارقام کاشت، اصاح آرایش کاشت، توسعه 
کشت های زمستانه برای تنظیم بازار، افزایش مزارع بذری سیب زمینی، 
افزایش سطح کاشت تونلی و استفاده از مالچ های پاستیکی اشاره کرد.
دهقان پور با اشــاره به وضعیت تأمین بذر و نهاده های کشــاورزی برای 
کشــت ســبزی و صیفی بیان کرد: اطاعات ورود بذر به فروشگاه های 
ســطح اســتان در اختیار مدیریت جهاد کشــاورزی شهرستان ها قرار 
 می گیرد تا با اطاع رسانی به کشاورزان آنها را در تأمین بذور یاری دهند.

وی تصریح کرد: در رابطه با کودهای شــیمیایی نیز ســعی شده است 
با توجه به مشــکات کمبود کود در کشــور، تخصیص این نهاده برای 
محصولات راهبردی از جمله سیب زمینی، پیاز و گوجه فرنگی انجام شود 
و تأمین ســموم کشاورزی نیز با ثبت اطاعات در سامانه مانیتورینگ و 

از طریق داروخانه های گیاه پزشکی امکان پذیر است.
این مسئول به نحوه آبیاری مزارع سبزی و صیفی در استان فارس اشاره 
کرد و افزود: بیش از 9۵ درصد مزارع از سیستم های آبیاری تحت فشار 
استفاده می کنند که باعث صرفه جویی سه هزار مترمکعب آب در هکتار 
شده و در مقایسه با سطح حدود ۵7 هزار هکتاری مزارع سبزی و صیفی 

این استان باعث صرفه جویی 19۵ میلیون مترمکعب آب می شود.
دهقان پور گفت: محصولات سیب زمینی و پیاز در صورت کاهش قیمت 
برای پیشــگیری از ضرر و زیان کشاورزان به صورت تضمینی خریداری 
می شــوند و در مورد گوجه فرنگی نیز به دلیل راهبردی بودن محصول، 
در صورت افــت قیمت با همکاری کارخانجات فــرآوری خرید توافقی 

انجام می شود.

حمیدرضــا قانعی، مدیرکل 
فرهنگ و ارشــاد اســامی 
اظهار کرد: ســومین   فارس 
ســوگواره بین المللی آواها و 
نواهای عاشــورایی با حضور 
گروه هایی از 9 استان کشور 
در تالار حافظ شیراز در حال 

برگزاری است.
مدیــرکل فرهنگ و ارشــاد 
اســامی  فارس ادامــه داد: 
از همــان ابتدا که گروه هــای مردمی  در قالب طرفداران مکتب  هنرهای آیینی شــیراز 
پیگیر برگزاری این رویداد شــدند، هدف خود را بر پایه احیا و تحکیم سنت ها  و میراث 
عاشورایی اقوام و مناطق سراسر ایران اسامی  و جهان تشیع در سه بخش آیین ها، آواها 

و نواها بنا نهادند.
برخی از آیین های قدیمی بزرگداشت یاد و نام امام حسین )ع( در حال فراموشی هستند
قانعی اضافه کرد: متأسفانه برخی از این آیین ها و سنت های قدیمی  که برای بزرگداشت 
یاد و نام امام حســین )ع( از دیرباز در ســرزمین ایران ساری و جاری بوده به تدریج در 
حال فراموشــی هستند؛ لذا مقرر شد که رویدادی طراحی شود و تمامی  این آیین ها در 
یک قاب واحد به تصویر کشــیده شوند تا نســل جدید نیز بیش از پیش با این آیین ها، 
آواها و نواها آشــنا شــوند. وی که معتقد است استان فارس از تنوع قومیتی و همچنین 
تنوع آیین ها و نواهای عاشــورایی بهره می برد، گفت: محوریت همه این آیین ها، نواها و 
آواها اباعبدا...الحسین )ع( است. اغلب گروه های شرکت کننده در این رویداد نیز از بستر 

مردم برخاسته اند و اجراهای آنها ریشه در باور و فرهنگ مناطق مختلف کشور دارد.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســامی  فارس ادامه داد: در دوره سوم این رویداد سعی شد 
بخشــی از گروه هایی که در دوره های اول و دوم دیده نشــدند دعوت شوند، امیدواریم 
برگزاری این رویداد در کنار کارهای پژوهشی که در حال انجام است بتواند اتفاق خوبی 

را در کشور رقم بزند.
 سوگواره آواها و نواهای عاشورایی در این دوره به صورت بین المللی برپا شده است

قانعی افزود: بدون شک ماه محرم و صفر و و برگزاری رویداد آیین ها و نواهای عاشورایی 
موجب رونق هر چه بیشتر اسام در سرزمین ما شده است.

وی اضافه کرد: سوگواره آواها و نواهای عاشورایی در این دوره به صورت بین المللی و با 
حضور گروه هایی از کشورهای مسلمان همسایه برپا شده است.

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسامی  اســتقبال مردم از این رویداد را بسیار خوب ارزیابی 
کرد و گفت: در شب نخست برگزاری این رویداد ظرفیت تالار حافظ شیراز تکمیل شد، 
این اتفاق خوب نشــان می دهد مردم تشنه شــنیدن آواها و نواهای عاشورایی هستند 
و به رویدادهای با محوریت امام حســین )ع( عاقه خاصی دارند؛ البته ســعی شــده با 
کارگردانی هنری، تصویری که به مردم نشــان داده می شود متفاوت از اجراهای میدانی 

و خیابانی باشد.

به منظور بررســی روند پیشــرفت پروژه های عمرانی در حال اجرا و رسیدگی به 
مشــکات پروژه ها، بهزاد پرنیان، شهردار منطقه 11 به همراه معاونین و مدیران 
مرتبط از تعدادی از این پروژه ها بازدید کرد. در این بازدیدها، شهردار منطقه 11 

از نزدیک در جریان فعالیت های عمرانی در حال انجام قرار گرفت. 
پرنیان ضمن ابراز رضایت از پیشرفت پروژه ها، گفت: اجرای پروژه های عمرانی در 
ســطح منطقه 11 از اولویت های اصلی این شهرداری است و ما تاش می کنیم با 
سرعت و دقت هرچه بیشتر، این پروژه ها را به اتمام برسانیم. وی ضمن قدردانی 
از سیاســت گذاری عمرانی اسدی، شهردار شیراز و ســید ابراهیم حسینی، ناظر 
شــورا در منطقه 11 افزود: قطعاً توجه ویژه شــهردار و ناظر منطقه 11 و ســایر 
اعضای شــورای اسامی  شهر شــیراز به مشــکات و نیازهای واقعی شهروندان 
موجب سیاست گذاری هایی شده است که در مسائل عمرانی این کان شهر و رفاه 
اجتماعی تأثیر بســزایی دارد و ما امیدواریم با تکمیل این پروژه ها، شاهد ارتقای 

کیفیت زندگی شهروندان و ارائه خدمات بهتر به آنها باشیم.
پروژه های در حال انجام شهرداری منطقه 11 به قرار زیر است:

   پروژه احداث سالن ورزش های توپی شهیدان اسماعیلی ابهری: 
این پروژه که به منظور افزایش ســرانه فضای ورزشــی در سطح منطقه 11 و با 
هــدف رفاه اجتماعی در بلــوار بازرگان ابتدای محور فیض در حال اجراســت و 

خاک برداری و زیرسازی آن از یک مرداد 1403 شروع شده است.
 لوله گذاری خیابان شهید بنیانی:

این پروژه شامل نوسازی و بازسازی شبکه جمع آوری آب های سطحی در خیابان 
شــهید بنیانی است که با هدف رفع مشــکل آبگرفتگی معابر و ارتقای بهداشت 

محیطی در حال اجرا می باشد.
 کتابخانه شهید مطهری خیابان فال اسیری:

این پروژه شــامل احداث و تجهیز کتابخانه ای جدید در خیابان فالاسیری است 
که با هدف ترویج فرهنگ کتابخوانی و دسترســی آســان شهروندان به کتابخانه 

در حال اجرا می باشد.
 مخزن گذاری ابتدای لوله گذاری خیابان شهید قناعت پیشه )ریاستی دوم(:

یکی از پروژه های پرمشــقت در عین حال لازم و ضروری شــهرداری منطقه 11 
که به دلیل شیب بسیار زیاد این محله مشکاتی را به همراه داشته و زمان بندی 

پروژه را طولانی تر کرده است.
پروژه مخزن گذاری به هدف جمع آوری آب هایی که در فصل بارندگی شــدید از 
کوه به ســمت این محله سرازیر می شده و گل و لای و سنگ های کوه را حمل و 

مشکاتی را ایجاد می نموده است در حال اجراست.
گفتنی اســت در این پروژه لوله گذاری و مخزن گذاری کوی قناعت پیشه صبر و 

همیاری و همکاری مردم زبانزد بوده است.
 احداث ساختمان بحران شهرداری: 

این ســاختمان چند طبقه در بلوار نصر با هدف استفاده در مواقع بحران و برای 
انبار و نگهداری تجهیزات لازم مواقع اضطرار اجتماعی و شــهری در بارندگی ها و 
حوادث غیر مترقبه در حال اجرا است که امید است به زودی به بهره برداری برسد.

 لوله گذاری بلوار جانبازان: 

این پروژه نیز شامل نوسازی و بازسازی شبکه جمع آوری آب های سطحی در بلوار 
جانبازان است که با هدف ارتقای کیفیت بهداشت سطح معابر و جلوگیری از دپو 

آب های سطحی و ایجاد آلودگی در حال اجرا می باشد.
 کانیوا گذاری های معابر سطح منطقه۱۱ و لکه گیری های اسفالت برخی معابر: 

این عملیات نیز به هدف رفع محرومیت از برخی کوی و معابر منطقه 11 و برای 
هدایت آب های سطحی و جلوگیری از دپو آب در کوچه و معابر و همچنین برای 
حفظ زیبایی و ســیما و منظر شهری در بســیاری از معابر سطح منطقه 11 در 

حال اجرا است.
 پروژه عمرانی مساجد و حسینیه های منطقه ۱۱:

در این عملیات که حدود ده مســجد و حسینیه در اولویت کار قرار دارد با هدف 
حفظ و نگهداری از ســاختمان مساجد و رفع نیازهای عمرانی آن برای رفاه حال 

شهروندان و نمازگزاران در دستورکار است.
 احداث سالن تئاتر نصر:

 این پروژه شــامل احداث چند ســالن تئاتر مدرن در خیابان نصر اســت که با 
هدف ارتقای ســطح فرهنگی و هنری منطقه و ارائه فضایی مناسب برای اجرای 

نمایش های مختلف در حال اجرا می باشد.
 احداث بوستان شهدای حج فاز ۲: 

این پروژه شــامل احداث فاز دوم بوســتان شــهدای حج در بلوار شــهدای حج 
اســت که با هدف ایجاد فضای سبز و تفریحی و مسیری برای دوچرخه سواری و 

پیاده روی برای شهروندان در حال اجرا می باشد.
 تعمیر و دیوار کشی رودخانه خشک:

این پروژه شــامل تعمیر و بازسازی دیواره های حاشیه رودخانه خشک و لایروبی 
بستر آن است که با هدف جلوگیری از سیل و طغیان رودخانه در هنگام بارندگی 

و همچنین زیبایی سیما و منظر شهری در حال اجرا می باشد.
شهرداری منطقه 11 ضمن قدردانی از صبر شهروندان در این محورها از ایشان، 
تقاضــا می کند تا در حد توان در برخی محورها همیار شــهرداری باشــند و در 
صورت مشــاهده هرگونه مشکل یا مانع در اجرای پروژه های عمرانی، مراتب را به 

اطاع مسئولین این منطقه برسانند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی  فارس:

مردم تشنه شنیدن آواها و نواهای 
عاشورایی هستند

شهردار منطقه 11 بیان کرد:

نقش ارزنده پروژه های عمرانی منطقه ۱۱در رفاه اجتماعی
 پروژه های عمرانی از اولویت های منطقه است

تی
حیا

ره 
اه

: ط
س 

عک

اولین جلســه احیای محــات و مســجدمحوری با تقویت  
بعد فرهنگی مناطق با حضــور محمود صفایی عضو و ناظر 
شورا در شهرداری منطقه هفت، علی امینی شهردار منطقه 
هفت، مظفری معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان فرهنگی، 

اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز برگزار شد.
صفایی در این جلسه با تأکید بر اهمیت تقویت بعد فرهنگی 
در محات افزود: از گذشته مساجد فقط محل عبادت، اقامه 
نماز جماعت، تعلیم و تعلم و سخنرانی نبود؛ بلکه پایگاه های 
مهمی  برای اقدامات اجتماعی، سیاسی و فرهنگی بوده است 

و امروز وظیفه همه ما و ارگان های  خدمات رســان است که 
تاش کنیم جوانان نیز حضور بیشــتری در این مکان های 
مقدس داشــته باشــند و نقش مهمــی  در خصوص تمامی 

 اقدامات و انجام برنامه های فرهنگی داشته باشند.
امینــی، شــهردار منطقه هفــت نیز در این جلســه گفت: 
برنامه هــای فرهنگی در مناســبت های مختلف در ســطح 
محات در طول سال برگزار می شود؛ اما با اجرای این طرح 
و برنامه ریزی در خصوص ســازمان دهی برنامه ها، بی شک با 
مشارکت شهروندان برنامه های بسیار متنوعی برگزار خواهد 

شد.
روح ا... مظفــری، معــاون فرهنگــی و اجتماعی ســازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شــهرداری شیراز نیز در این 
جلســه گزارشی از اجرای این طرح در بیش از 1۵0 مسجد 
در مناطــق یازده گانه بیان کرد و افزود: هدف اصلی و  نهایی 
این طرح مردمی سازی و مردمی سپاری فعالیت های فرهنگی 
محات حول محور مساجد است در پایان مقرر گردید امام 
جماعت و هیئت امنای مساجد برنامه ها و اولویت ها محات 

را مطابق طرح مشخص و در کمترین زمان ارائه نمایند.

عضو شورای اسلامی شیراز:

مساجد اولین پایگاه   برای اقدامات اجتماعی، سیاسی و فرهنگی بوده اند
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باشــگاهخبرنــگاران-جــان کربی، ســخنگو و 
امنیت  شــورای  راهبردی  ارتباطات  هماهنگ کننــده 
ملــی کاخ ســفید در جمــع خبرنگاران در پاســخ به 
ســؤالی مبنی بر اینکه بایــدن در ۶ ماه آینده از دولت 
 خود چه سیاســتی در مقابل ایران اتخاذ خواهد کرد؟ 
گفــت: در ۶ مــاه آینــده دولــت بایدن بــا همکاری 
بــا کامــالا هریــس، معــاون رئیس جمهور بــر رفتار 
 ایــران تمرکــز خواهیم داشــت و به پاســخگو کردن 

آن ادامه خواهیم داد.
وی در ادامه بــا تکرار ادعا های واشــنگتن علیه ایران 
تصریــح کرد: به این معنی که ایــران را به خاطر تمام 
رفتار های بی ثبات کننــده آن، از جمله حمایت های آن 
از حزب ا... لبنــان، حماس حمایت از حوثی ها )انصارا... 
یمــن( بــرای ادامه حمله بــه کشــتی ها در دریا ها و 
هم چنین حملات مســتقیم ایران به این کشــتی ها و 
از ســوی دیگر ادامه حمایت از روســیه در جنگ علیه 

اوکراین پاسخ گو خواهیم کرد.
کربی خاطر نشــان کرد: دولت بایدن در سه سال و نیم 
گذشته بیش از ۶۰۰ تحریم علیه ایران وضع کرده و به 

این تمرکز ادامه خواهد داد.
این ســخنگوی دولت بایدن در پاسخ به سؤال دیگری 
مبنی بر اینکه بنیامین نتانیاهو، نخســت وزیر اسرائیل 
معترضان بــه خود در آمریکا را احمق های حامی ایران 
توصیف کرد، نظر دولت آمریکا در مورد این امر چیست؟ 

افزود: »ما از چنین عباراتی استفاده نمی کنیم.«
او گفت: ما می دانیم که ایران در مواردی ســعی کرده 

دخالت و تفرقه ایجاد کند و از برخی معترضان حمایت 
کرده اســت، اما گفتن این که همه توسط ایران تأمین 
مالی شده اند، »جای تأسف است« و انعکاس درستی از 

واقعیت اعتراضات نیست.
کربــی ادامه داد: اینکــه همه اعتراض هــا را به ایران 
نسبت بدهیم، درست نیست. اکثر اعتراضات به صورت 
خودجوش هستند و نشــان دهنده نگرانی واقعی مردم 
هســتند که این نشــان دهنده یک دموکراسی واقعی 
اســت. همزمان با ســخنرانی های بنیامیــن نتانیاهو 
نخست وزیر رژیم اسرائیل، هزاران معترض در واشنگتن 
دی سی به خیابان های نزدیک ساختمان کنگره آمریکا 

آمدند تا به حضور نتانیاهو اعتراض کنند.
پلیس کنگره آمریکا پیش از سخنرانی نتانیاهو گزارش 
داد کــه برخــی اعترض ها در نزدیکــی کنگره و چند 
ســاختمان به خشونت کشیده و پلیس از اسپری فلفل 
استفاده کرده است. شبکه خبری سی ان ان نیز آمریکا 
گــزارش داد همزمان با ســخنرانی نتانیاهو در کنگره، 

پلیس کنگره ۵ معترض را دستگیر کرد.

تسنیم- بــه نقل از روزنامه تاگس اشپیگل آلمان، 
اولاف شولتز، صدر اعظم آلمان در سخنانی از خط و 
مشی واضح خود در مسئله پناهندگان سخن گفته 
و از کنترل شدید مرزهای آلمان در آینده خبر داده 
اســت. وی در این باره گفت: من این را اعلام کردم: 
ما می خواهیم مهاجرت غیرقانونی را محدود کنیم. 

این اعداد باید کاهش یابد.
شولتز در این راســتا به کنترل هایی اشاره کرد که 
مدتی است در مرزهای سوئیس، اتریش، جمهوری 
چک و لهســتان و هم چنیــن کنترل هایی در مرز 
با فرانســه که در طــول بازی هــای المپیک انجام 
می شــود، اعمال شده است. وی گفت: به طور کلی، 
قصد ما این است که به کنترل دقیق مرزهای آلمان 

ادامه دهیم.
وی بــا تأکید بر اینکه مهاجرت کاری ضروری و در 
نتیجه مطلوب اســت. در عین حال گفت: اما تعداد 
زیادی هســتند کــه به طور نامنظم بــه ما مراجعه 
می کننــد و می گویند که به دنبــال محافظت در 
برابر آزار و اذیت هستند، اما نمی توانند دلیلی برای 

پناهندگی ارائه دهند و سپس رد می شوند.
کنترل های موقت تا جمعه هفته گذشــته در تمام 
مرزهــای آلمان برقرار بــود. ایــن کنترل ها برای 
مســابقات قهرمانی فوتبال اروپــا در آلمان معرفی 
شــدند و منقضی شــدند. این کنترل ها تا اواســط 
دســامبر در مرزهای لهســتان، جمهــوری چک و 

سوئیس و تا اواســط نوامبر در مرز آلمان و اتریش 
تمدید شده است. هدف اصلی جلوگیری از مهاجرت 
غیرقانونی بیان شده است. کنترل در مرز بین آلمان 

و فرانسه تا 3۰ سپتامبر برنامه ریزی شده است.
صدراعظــم آلمــان پیش از این هــم در کنفرانس 
مطبوعاتــی فــدرال روز چهارشــنبه در مورد این 
موضوع اظهــار نظر کرده بود. وی در این باره گفت: 
آیــا ما اجازه داریم انتخاب کنیم که چه کســی به 
آلمان می آید؟ بله، وی افزود: دولت فدرال بســیار 
دقیق برای اخراج بخصوص جنایتکاران به سوریه و 

افغانستان کار می کند.
به گفته صدراعظم آلمــان بازگرداندن پناهندگان 
بــه عقب 3۰ درصد افزایش یافته اســت. شــولتز 
تأکیــد کرد که دولــت عملاً برای محــدود کردن 
مهاجرت هــای غیرقانونی عمــل می کند. از جمله، 
کنترل های مرزی در نظر گرفته شده است و دولت 
در حال برنامه ریزی برای تســریع روند پناهندگی 
اســت. هم زمان صدراعظم آلمان هم چنین تأکید 
کــرد که بــرای اینکه آلمــان یک کشــور مرفه و 
ثروتمند باقــی بماند، به کارگــران کافی از جمله  
خــارج از اروپا نیــاز دارد. وی در بخش دیگری از 
گفت وگو با زاربروکر ســایتونگ از ریاست جمهوری 
امانوئــل ماکرون در فرانســه حمایت کرده و گفت 
علیرغم دیدگاه های متفاوت رئیس جمهور فرانســه، 
از نظر سیاســی و خصوصی با وی کنار می آید. وی 

هم چنیــن گفت: من و امانوئل ماکرون خیلی خوب 
با هم کار می کنیم و اگر بتوانم بگویم شخصاً بسیار 
قوی هستیم. شولتز هم چنین گفت که او هم چنین 
گاهــی به صورت خصوصی با ماکرون و همســرش 
ملاقــات می کنــد. هنگامی که از شــولتز در مورد 
دیدگاه های مختلف - به عنوان مثال در مورد تحویل 
تســلیحات به اوکراین - پرســیده شد، گفت: البته 
اتفاق می افتد که ما نظرات متفاوتی در مورد مسائل 
خاصــی داریم که باید با هم حل و فصل کنیم. این 
هرگز در روابط آلمان و فرانسه متفاوت نبوده است، 
زیرا این دو کشور با وجود شباهت هایشان با یکدیگر 
تفاوت دارند. صدراعظم تأکید کرد: این مهم اســت 

که ما پاسخ های مشترکی پیدا کنیم.
شــولتز و ماکرون بارها مواضع متفاوتی را در انظار 
عمومی به ویژه در مورد جنگ روســیه در اوکراین 
بیان کرده انــد. ماکرون اولیــن رئیس جمهور یک 
کشــور پیشــرو در ناتو بود که آشــکارا استفاده از 
ســلاح های غربی علیه مواضع نظامی در روســیه 
حمایت کرد. شولتز در ابتدا مردد بود، اما بعداً کمی 
در این زمینه انعطاف پذیرتر شد. ماکرون هم چنین 
در مــاه فوریه موضــوع اعزام نیروهــای زمینی به 
اوکراین را مطرح کــرد. او بعداً تصریح کرد که این 
به معنای واحدهای رزمی نیست. شولتز نیز به نوبه 
خود چنین اقدامی را به وضوح رد کرد و بارها تاکید 
کرد که آلمان نباید به یک طرف جنگ تبدیل شود.

کاخسفید:

اسرائیل و حماس »بیش از هر زمان دیگری« 
به آتش بس نزدیک هستند

گاردین،  گزارش  به  خبرنگاران- باشگاه
نتانیاهــو، نخســت وزیر رژیــم  بنیامیــن 
صهیونیســتی روز پنج شــنبه با جو بایدن، 
رئیس جمهــور آمریــکا دیــدار و دربــاره 
پایان دادن بــه درگیری های ۹ ماهه در نوار 

غزه گفت وگو کرد. 
گفت وگو ها در کاخ سفید در شرایطی انجام 
شــد که ناآرامی های سیاســی بی سابقه در 
ایــالات متحده و فشــار های داخلی اعمال 

شــده بر نخســت وزیر اسرائیل، که از او خواسته می شود ده ها اســیر اسرائیلی را که پس از حمله 
حماس هم چنان در اسارت هستند، نجات دهد.

نتانیاهو در جریان سفر خود به واشــنگتن هم چنین با کامالا هریس، معاون رئیس جمهور آمریکا 
که احتمالاً جایگزین بایدن به عنوان نامزد دموکرات ها در انتخابات نوامبر خواهد شد، دیدار کرد.

پس از مذاکرات در کاخ ســفید، جان کربی، سخنگوی امنیت ملی آمریکا گفت که برای دستیابی 
به صلح در غزه، هر دو طرف باید امتیازات متقابل بدهند.

ما باید هرچه زودتر به آتش بس دست یابیم. اکنون بیش از هر زمان دیگری به آن نزدیک شده ایم. 
کربی گفت: هر دو طرف باید مصالحه کنند.

سخنان مشابهی از سوی مت میلر، سخنگوی وزارت امور خارجه آمریکا نیز بیان شد.
این مقام مســئول گفت: فکر می کنم پیام طرف آمریکایی در این نشســت این بود که ما باید این 

توافق را عملی کنیم. 
کامالا هریس، معاون رئیس جمهور آمریکا گفت: در عین حال، طرف آمریکایی آماده اســت تا در 
صورت عدم حل وضعیت غزه در آینده نزدیک، اســرائیل را تحت فشــار قرار دهد. هریس گفت: 
اســرائیل حق دارد از خود دفاع کند؛ و روشــی که او این کار را انجام می دهد مهم اســت. من به 
صراحت اعلام کرده ام که به طور جدی نگران وضعیت وحشــتناک انســانی در منطقه هستم. من 

سکوت نخواهم کرد.
به گفته رســانه های اســرائیلی، این معامله شامل مبادله مرحله ای اســرا بین دو طرف درگیری 
خواهد بود. در مرحله دوم قرار اســت ســربازان زن اســرائیلی از اســارت حماس آزاد شوند. در 
 پاســخ، ارتش اسرائیل آماده عقب نشــینی از تعدادی از مناطق غزه و اطمینان از ورود کمک های 

بشردوستانه به منطقه است.

سخنگویکرملین:

عملاً روابط دوجانبه ای با آمریکا 
نداریم

ایرنا- از خبرگزاری ریانووســتی، دیمیتری پسکوف، سخنگوی کرملین 
در جمع شــرکت کنندگان در جشنواره رسانه های نوین در مسکو گفت: 
تلاش برای انتقال دیدگاه روسیه به غرب در فضای نفرت از هر آنچه به 
روسیه مربوط اســت را بیهوده می دانیم؛ گذر زمان برای تغییر این فضا 
لازم اســت. وی با اشاره به محدودیت های روزافزون اعمالی علیه مسکو 
پس از آغاز عملیات ویژه نظامی این کشــور در اوکراین اظهار داشــت: 
فضای تنفر کورکورانه نسبت به روسیه و هر چیزی که با روسیه مرتبط 

است، بر غرب حاکم است. 
ســخنگوی کرملین با اشــاره بــه محدودیت های غــرب علیه حضور 
شــهروندان،  مقامات و رســانه های روس در برخی شبکه های اجتماعی 
گفت: باید برای ادامه سیاســت غرب در زمینه بیرون راندن روســیه از 

منابع اطلاعاتی و چندرسانه ای خود آماده باشیم.
بنابر گزارش خبرگزاری تاس، پســکوف در پاســخ به پرسشــی درباره 
واکنش ســفارت آمریکا در مسکو به تجمع خارج از ساختمان خود علیه 
اقدام »یوتیوب« در مســدود کردن کاربران روسی گفت: این سفارتخانه 
به هیچ وجه به تجمع شــهروندان روس، واکنشــی نشــان نداد اما یک 
هنرمند روسی با فراخوان کاربران به این تجمع، مسئولیت مدنی خود را 

به روشی که برای او در دسترس بود، به درستی انجام داد.
پیش از این، یاروســلاو درونوف هنرمند موســیقی روســی ۲۰ جولای 
۲۰۲۴ تجمعی را در مقابل سفارت ایالات متحده در مسکو علیه سیاست 
واشــنگتن در زمینه مســدود کردن کاربران روسی یوتیوب برگزار کرد. 
ایــن نوازنده توضیح داد: ما همــه کاری را انجام می دهیم تا همه جهان 
در مورد آن بشــنوند. شرکت کنندگان در این تجمع با در دست  داشتن 
پرچم فدراسیون روسیه، پوسترهایی با مضامین من روسی هستم، چنین 
شــخصی وجود دارد و من نمی توانم شکســته شوم. طرحی از سه رنگ 
روســیه و نام مستعار این هنرمند در مقابل ســاختمان سفارت ایالات 
متحــده حضور یافتند. ایــن هنرمند روس در ســخنان خود در جمع 
حاضــران در این تجمع گفت که همکاران روســی وی نیز همانند او به 

صورت ناعادلانه ای توسط یوتیوب مسدود شده اند. 

سخنگویکاخسفید:

 در ۶ ماه آینده بر رفتار های ایران تمرکز داریم

تأکید صدر اعظم آلمان بر لزوم تشدید کنترل های مرزی

»ابوعره«ازبنیانگذارانحماسبهدستصهیونیستهابه
شهادترسید

مهر-به نقل از فلســطین الیوم، منابع فلســطینی از شــهادت 
مصطفی ابوعره در زندان رژیم صهیونیستی خبر دادند.

ایــن منابع بیــان کردند که شــیخ مصطفی ابوعــره از رهبران 
ارشــد جنبش مقاومت اســلامی حماس در زندان رژیم اشغالگر 

صهیونیستی به شهادت رسید. 
باشــگاه اسیر فلسطین اعلام کرد که ســازمان زندان های صهیونیستی اخیراً شیخ 
ابوعره را به خاطر وخامت وضعیت سلامتش از زندان ریمون به بیمارستان سوروکا 
منتقل کرده بود. این رهبر حماس از سال ۱۹۹۰ بارها به اسارت رژیم صهیونیستی 
درآمده بود و در مجموع ۱۲ ســال از عمر خود را در زندان های این رژیم ســپری 
کرد. وی یکی از تبعیدشدگان به مرج الزهور بود و رژیم اشغالگر آخرین بار به رغم 

وخامت حالش او را به اسارت گرفته بود.
باشگاه اسیر فلســطین اعلام کرد که این رهبر ارشد حماس و یکی از بنیانگذاران 
آن از زمان بازداشــت در 3۰ اکتبر ۲۰۲3 در معرض شــکنجه و اهمال پزشــکی 
قرار گرفته اســت. همچنین باشــگاه اسیر فلسطین ضمن مســئول دانستن اداره 
زندان های رژیم صهیونیستی، خواســتار تحقیق بین المللی درباره جنایاتی شد که 

رژیم صهیونیستی علیه اسیران فلسطینی مرتکب می شود.
با شــهادت این رهبر حماس، شمار اسرای فلسطینی که از آغاز جنگ علیه غزه در 
هفتم اکتبر گذشــته در زندان رژیم صهیونیستی تحت شکنجه به شهادت رسیدند، 
به ۱۹ نفر افزایش یافت. البته این تنها آمار افرادی اســت که هویت آنها مشــخص 

شده است.

ژنرالصهیونیست:
هنوز۸۰درصدازتونلهایحماس

وجوددارند

ایسنا- اسحاق بریک، ژنرال ارتش رژیم صهیونیستی مجدداً از بنیامین 
نتانیاهو، نخســت وزیر این رژیم و رهبران نظامی آن انتقاد کرد و گفت: 
رهبران ارشــد ارتش اذعان نمی کنند که هدف اصلی یعنی از بین بردن 

حماس را اجرا نکرده اند. 
آنهــا همچنان بــه فریــب دادن مردم ادامــه می دهنــد.۸۰ درصد از 
تونل هــای حمــاس همچنــان وجــود دارند و تعــداد نیروهــای این 
جنبــش بــه ده ها هــزار نفــر می رســد. ارتــش در طول ســال های 
 گذشــته نتوانســت ابزارهــای مناســب را بــرای از بیــن بــردن این 

تونل ها آماده کند.
طبق گزارش شــبکه قدس، اسحاق بریک گفت: حماس همچنان وجود 
دارد و تهدید واقعی برای اســرائیل است. هر روزی که از جنگ می گذرد 
انــزوای اســرائیل در جهان عمیق تر می شــود و فروپاشــی اقتصادی و 

اختلافات داخلی افزایش می یابد.
وی در پیامــی بــه نتانیاهــو گفــت: بگــذار بعــد از ۶ مــاه بــا هم 
 دیداری داشــته باشــیم تــا ببینیم کدام یــک از ما حــق را می گوید. 
مــن یا شــما؟ شــما مجبــور خواهید شــد تا مــردم را قانــع کنید 
کــه چــرا اســرا را بــه دلیــل توهــم از بین بــردن حمــاس که به 
فروپاشــی اســرائیل منجر شــد، رهــا کردید. مــردم هرگز شــما را 
 فرامــوش نخواهنــد کــرد و اقدامات شــما در کتاب هــای تاریخ ثبت 

خواهد شد.

»باراکاوباما«همازنامزدی»هریس«درانتخابات
حمایتکرد

تسنیم- باراک اوباما، رئیس جمهور اســبق آمریــکا از حزب دموکرات 
هــم از نامزدی کامالا هریس، معاون کنونی رئیس جمهور ایالات متحده 
بــرای نامزدی حزب دموکرات در انتخابات ریاســت جمهوری ماه نوامبر 

حمایت کرد.
میشل اوباما، همسر باراک که از او به عنوان یکی از گزینه های جانشینی 
جــو بایدن بعد از کناره گیری او از رقابت های انتخاباتی یاد می شــد هم 

حمایت خود را از هریس اعلام کرده است.
روزنامه نیویورک تایمز گزارش داده است که رئیس جمهور اسبق آمریکا 
در یــک تماس ویدئویی ۵۵ ثانیه ای به هریس گفت: »تماس گرفتیم تا 
بگوییم میشــل و من نمی توانیم بیش از این مفتخر باشــیم که از شما 
حمایت کرده و تمامی اقدامات لازم را برای راهیابی شــما به کاخ بیضی  

)دفتر رئیس جمهور آمریکا( انجام دهیم.« 
میشــل اوباما خطاب به هریس گفت: »اتفاقــی تاریخی خواهد افتاد.« 
پیش از این روزنامه نیویورک پســت مدعی شده بود اوباما به دلیل عدم 
اعتماد به توانایی رأی آوری هریــس هنوز حمایت خودش را از او اعلام 

نکرده است.

سانا:
دردیدار»اسد«و»پوتین«حرفیاز

»اردوغان«نشد

تسنیم- خبرگزاری رسمی سوریه ســانا اعــلام کرد که در دیدار بشار 
اسد، رئیس جمهور این کشــور با ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه 
که در مســکو انجام گرفت، ســخنی از دیدار احتمالی اردوغان و اسد از 
ســوی دو طرف به میان نیامده و پوتین از اسد درخواستی برای دیدار با 

اردوغان نداشته است.
گفته شــده که پوتین از طریق الکســاندر لاورنتیــف نماینده ویژه در 
امور ســوریه از رویکرد اسد نســبت به ترکیه و اردوغان در جریان قرار 
گرفته بود. بر این اســاس، شــروط ســوریه برای گفت وگو با آنکارا که 
عبارت اســت از خروج نیروهای نظامی ترکیه از ســوریه و نیز دســت 
 کشیدن از حمایت گروه های تروریســتی در شمال سوریه، مورد تأکید 

قرار گرفته است. 
اردوغان طی چند هفته گذشــته چندین بار درخواســت دیدار با اســد 
را داده است. دمشــق شرط اصلی عادی ســازی روابط را عقب کشیدن 

نیروهای نظامی ترکیه از شمال سوریه خوانده است.

رئیسسابقمجلسنمایندگانآمریکانانسیپلوسی:
»نتانیاهو«بدترینسخنرانیتاریخکنگره

راانجامداد

فارس- عضو دموکــرات کنگره و رئیس ســابق مجلــس نمایندگان 
آمریکا نانســی پلوسی در شــبکه اجتماعی ایکس در انتقاد از سخنرانی 
نخست وزیر اسرائیل در کنگره نوشت »سخنرانی امروز بنیامین نتانیاهو 
در مجلس نمایندگان بدترین ســخنرانی در بین مقام های خارجی بود 
که تاکنون به کنگره ایالات متحده دعوت شــده اند«. پلوسی در نشست 
کنگره با حضور نتانیاهو شــرکت نکرد و در عوض در جلسه ای با خانواده  

اسرای در دست حماس حضور یافت.
در جلســه کنگره که بســیاری از قانون گــذاران آمریکایی آن را تحریم 
کردند، رشــیده طلیب، قانونگذار آمریکایی، در طول سخنرانی نتانیاهو 
تابلوهایی را در دســت داشت که روی آن ها نوشته شده بود »جنایتکار 
جنگی« و »مجرم نسل کشی«. دادستان دیوان کیفری بین المللی اخیراً 
گفــت که این دادگاه به دنبال حکم بازداشــت نتانیاهو به اتهام جنایت 

جنگی به خاطر اقدامات ارتش رژیم صهیونیستی در غزه است.

سخنگویوزارتامورخارجهآمریکا:

بههمهتحریمهایخودعلیهایرانادامهمیدهیم
ایرنا- متیــو میلر، ســخنگوی وزارت 
امور خارجه آمریکا در پاســخ به سؤال 
خبرنگاری درباره دلایل اجرایی نشــدن 
قانون موســوم بــه مهســا و در تداوم 
مداخله جویی واشــنگتن در امور داخلی 
کشورها به ویژه جمهوری اسلامی ایران 
به بهانه حقوق بشــر گفــت: ما به طور 
فعال، قانــون را همان طــور که کنگره 
تصویــب کرده و توســط رئیس جمهور 

امضا شده است، اجرا می کنیم.
آمریکا در  ســخنگوی وزارت خارجــه 
ادامه ادعاهای حقوق بشــری واشنگتن 
علیه جمهوری اســلامی ایران افزود: ما 
هم چنان به اجــرای تمامی تحریم های 
خود علیه ایران که تعدادی از آنها را به 
دلیل نقض حقوق بشر اعمال کرده ایم، 

ادامه می دهیم.
او گفت: ما در حال حاضر به طور جدی 
روی گزارش نقض حقوق بشر در ایران 
کار می کنیم و به محض آماده شدن، آن 

را به کنگره ارائه خواهیم کرد اما به دلیل 
برخی مســائل نتوانسته ایم ضرب الاجل 

تعیین شده را رعایت کنیم.
لایحه قانون پاسخ گویی در قبال حقوق 
بشــر و امنیت مهســا امینی موسوم به 
»قانون مهســا« با امضای جــو بایدن، 
اردیبهشــت   ۵ آمریکا،  رئیس جمهوری 

۱۴۰3 به قانون تبدیل شد.
بر اســاس این قانون آمریکایی، وزارت 
امور خارجه ایــالات متحده آمریکا ۹۰ 
روز پــس از تصویب آن فرصت دارد در 
اولین گزارش خــود  به کنگره )مجلس 
ســنا و مجلس نمایندگان(  این کشور، 
مشخص کند آیا معیارهای تعیین شده 

در قانون به عنوان »ناقض حقوق بشــر« 
شــامل مقامات ارشد جمهوری اسلامی 
می شود یا خیر و در صورت مثبت بودن 

پاسخ، این افراد را معرفی کند.
قانون موســوم به مهسا به بهانه حمایت 
از حقوق بشر ایرانیان در پی درگذشت 
»مهســا امینــی« و به منظــور تحریم 
مقامات ارشد جمهوری اسلامی ایران و 
افراد و نهادهای وابسته به آنها تنظیم و 

تصویب شده است.
ســخنگوی وزارت خارجــه آمریــکا در 
پاســخ به ســؤال دیگری مبنی بر اینکه 
آیا آمریکا درک و نشانه ای دارد که ایران 
از اعتراضات علیه نتانیاهو حمایت کرده 
است؟ گفت: ما همیشه گفته ایم که ایران 
از اعتراضات در آمریکا حمایت کرده اما 
منظور ما همه اعتراضات نیســت و اکثر 
اعتراضاتی که در آمریکا انجام می شــود 
به صورت خودجوش هســتند، این یکی 

از ویژگی های اصلی دموکراسی ما است.
مردمغزهباسلاحآمریکاییبهشهادتمیرسند

مهر- به نقل از خبرگزاری شهاب، عزت الرشق عضو دفتر سیاسی 
جنبش مقاومت اســلامی حماس تأکید کرد کــه کامالا هریس 
تبلیغات انتخاباتی خود را با دروغ های ســاختگی و نادیده گرفتن 
حقوق بشــر که مدعی حمایت از آن است و حق مقاومت در برابر رژیم اشغالگر که 
در قوانین بین المللی مورد تأکید قرار گرفته و رویکرد و نگرشی انحرافی به نفع این 

رژیم و علیه ملت فلسطین و حق زندگی آن آغاز کرد.
عزت الرشــق ادامه داد: دولت آمریکا با توجه بــه اینکه می داند نتانیاهو بارها مانع 
رســیدن به توافق شــده، باید برای توقف جنگ و نسل کشی در غزه تلاش کند و 
او را تحت فشــار قرار داده و مجبور به توقف جنگ وحشــیانه علیه مردم بی دفاع 

غزه نماید.
الرشــق تصریح کرد: ادعای نگرانی نسبت به وضعیت انسانی و ناراحتی بابت درد و 
مصیبت های مردم غزه، یک دروغ پی در پی آمریکایی اســت، زیرا آن ها اگر قصد 
توقــف جنگ را داشــتند، آن را متوقف می کردند و به حمایت نظامی، سیاســی، 

امنیتی و اطلاعاتی خود از ارتش نازی صهیونیستی پایان می دادند.
وی تأکید کرد: شــهدای ما صرفاً افرادی نیستند که جان خود را از دست داده اند، 
بلکه آن ها غیرنظامیانی از جمله زنان، سالخوردگان، کودکان و آوارگانی هستند که 
توسط ارتش صهیونیستی نازی با تصمیمی جنایتکارانه و سلاح و پوشش مستقیم 

و کامل سیاسی آمریکا به شهادت رسیدند.

افسراطلاعاتیسابقاسرائیل:
باشکستحماسفاصلهزیادیداریم

که  مقام ســابق صهیونیســتی  ایــن  باشــگاهخبرنگاران-
در حــال حاضر ریاســت مرکز موشــه دایــان بــرای مطالعات 
خاورمیانــه و آفریقــا را بر عهــده دارد گفت که اســرائیل برای 
 دســتیابی به این هدف به مســتقر کردن نیروهای زمینی بیشــتری در سر تا سر 
غــزه نیاز دارد.  او گفت: ما با هدف نابــود کردن حکومت حماس و توانمندی های 
نظامی اش خیلی فاصله داریم. در واقع، اصلًا به آن نزدیک نشده ایم. این مقام سابق 
اســرائیلی هم چنین خاطرنشان کرد که به دســت آوردن پیروزی صرف نظامی نیز 

به معنای نادیده گرفتن نفوذ اجتماعی، سیاسی و اقتصادی حماس خواهد بود. 
میلشتاین تأکید کرد: ما هم چنان داریم با دشمنی که در رفتارش چند بعدی است 

فقط به عنوان یک تهدید صرف نظامی برخورد می کنیم. 
بنیامیــن نتانیاهو، نخســت وزیر رژیم صهیونیســتی نابودی حمــاس را به عنوان 
اصلی ترین هدف خود در جنگ غزه تعیین کرده اســت. او گفته اســرائیل با هیچ 
توافق آتش بس و تبادل اســرا که به تل اویو اجازه دســتیابی به این هدف را ندهد 

موافقت نخواهد کرد.

ایالاتمتحده

اروپا

اخبار کوتاه جهان

آگهی فقدان سند مالکیت بخش ۲۵ فارس شهرستان لامرد 
حلیمهتجلیباتســلیمدوبرگاستشــهادیهکهدردفتراسناد
رســمیشــماره33۷لامردتنظیمگردیدهاستمدعیاستکه
تعدادیکجلدســندمالکیتمربوطبهششدانگیکقطعهزمین
پیکنیشدهبهمســاحت684/29مترمربعپلاک441/180واقع
درقطعهپنجبخش25فارسشهرســتانلامردروستایرکنآباد
کهبهنامخانمحلیمهتجلیثبتوســندمالکیتبهشمارهچاپی
355933الف83صادربهعلتجابجاییاثاثیهمفقودگردیدهاست
ونامبردهتقاضایصدورسندالمثنینمودهاستمراتبطبقماده
120اصلاحیآئیننامهقانونثبتآگهیمیشودکههرکسنسبتبه
ملکموردآگهیمعاملهایکردهویامدعیوجودسندمالکیتنزد
خودمیباشــدتادهروزپسازانتشارآگهیبهثبتمحلمراجعهو
اعتراضخودراضمنارائهاصلسندمالکیتیاخلاصهمعاملهتسلیم
نمایدواگرظرفمدتمقرراعتراضینرسیدهویادرصورتاعتراض
اصلسندارائهنشودادارهثبتسندمالکیتالمثنیراطبقمقررات

صادروبهمتقضیتسلیمخواهدکرد.
تاریخانتشار:1403/05/06

4801/مالف
منصورکشوری

رئیسادارهثبتاسنادواملاکشهرستانلامرد

لایحهآمریکابرایجلوگیریازبهرسمیتشناختن
حکومتطالبان

تسنیم- نانسی میس، نماینده کنگره آمریکا لایحه ای را معرفی 
کــرده که بر اســاس آن طبق »قانون جلوگیری از به  رســمیت 
شناختن دولت های تروریستی ۲۰۲۴« هرگونه مشروعیت بخشی 

به طالبان را منع می کند.
این سناتور جمهوری خواه در بیانیه ای تصریح کرد: لایحه ما تضمین می کند آمریکا 

هرگز رژیم طالبان را به رسمیت نمی شناسد.
وی خاطرنشان کرد هیچ نهاد فدرالی نمی تواند متضمن رسمیت شناختن حاکمیت 

طالبان یا استفاده از بودجه برای حمایت از چنین سیاست هایی باشد.
نانسی میس در ادامه از وزارت خارجه آمریکا نیز خواست تا طالبان را به عنوان دولت 

حامی تروریسم و یک سازمان تروریستی خارجی معرفی کند.
پیش از این طالبان آمریکا را به عنوان بزرگترین مانع برای به رســمیت شــناخته 

شدن هیئت حاکمه افغانستان دانسته بود.
ذبیح ا... مجاهد، سخنگوی طالبان گفته بود هیئت حاکمه افغانستان »همه شرایط« 
را برای به رســمیت شناختن دیپلماتیک خود در ســطح بین المللی برآورده کرده 
اســت، اما آمریکا نه خود گامی در راستای رسمیت یافتن بر می دارد و نه به دیگر 

کشورها اجازه می دهد در مسیر به رسمیت شناختن طالبان حرکت کنند.

آسیایغربی

ایالاتمتحدهاروپا

))تجدید مناقصه نوبت دوم((
شهرداریفالدرنظرداردبراساسمجوزشماره562
مورخ1402/12/08شورایمحترماسلامیشهرنسبت
بهواگذاریپیمانکاریقیرپاشــیوآسفالتمعابراز
طریقمناقصهعمومیبهشرکتهایواجدالشرایط
اقدامنماید؛متقاضیانمحترممیتوانندجهتدریافتاسنادمناقصه
وتحویلآنظرفمدتدهروزکاریازانتشاردومیننوبتآگهیبهواحد
امورقراردادهایشهرداریمراجعهفرمایند.ضمنا1-هزینهدرجآگهی
برعهدهبرندهمناقصهمیباشد2-شهرداریدرردیاقبولپیشنهادات
مختاراست3-نفراول،دوموسومهرگاهحاضربهانعقادقراردادنشوند
ســپردهآنانبهترتیبضبطخواهدشد4-سپردهشرکتدرمناقصه
2/000/000/000ریــالبودهکهمیبایســتضمانتنامهبانکی،وجهنقد
یااسنادخزانهباشــد5-بهپیشنهاداتخارجنوبت،مخدوشومبهم
ترتیباثردادهنمیشــودومیبایستازحیثمبلغمشخص؛معینو
بدونابهامباشد6-میزانحسنانجامکاردهدرصدقراردادمیباشد۷-
مدتبررسیپیشنهادهاواعلامبهبرندهمناقصههفتروزازبازگشایی
پاکتهامیباشد8-بازگشــاییپاکتهادرمورخ1403/05/1۷ساعت15
بودهوهمچنینحضورپیشــنهاددهندگاندرجلسهبلامانعمیباشد
9-محلفروشاسنادونمونهضمانتنامهجهتشرکتدرمناقصهواحد
امورقراردادهامیباشد.10-شــرایطدیگردراسنادمناقصهبهاطلاع

خواهدرسید.
شناسهآگهی:1۷52633

تاریخانتشارنوبتاول:1403/04/30
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/05/06

1-/م الف- مصطفی زارعی-شهردار فال



شبکه برق کشور تحت فشار نصاب های جدید اوج مصرف
 تسنیم- مصطفی رجبی مشــهدی، مدیرعامل شــرکت توانیر بــا اشاره به اینکه 
میانگین دمای وزنی کشــور در این روزها نسبت به مدت مشابه سال گذشته بین 
1/5 تا ٢ درجه افزایش را نشــان می دهد، گفت: این درحالی اســت که براســاس 
گزارش های ســازمان هواشناســی میانگین وزنی حداکثر درجه حرارت در ٦ سال 

اخیر 40/٢ ثبت شده که بی سابقه است.
رجبی مشــهدی با تأکید بر اینکه میزان تقاضای مصرف برق کشــور تاکنون ٦ بار 
نصاب های قبلی را شکسته است، گفت: نصاب جدید صنعت برق به میزان ٧٩ هزار 
و 1٨٩ مگاوات روز سوم مرداد در زمان اوج مصرف ثبت شد که عدد بسیار بزرگی 
اســت. سخنگوی صنعت برق افزود: شب قبل نیز نیاز مصرف شبانه نیز با عدد ٧٣ 

هزار و ٦٢ مگاوات شکسته شد.
رجبی مشــهدی در پایان با بیان اینکه رشــد مصرف برق در کشــور به نزدیک ٩ 
درصد نســبت به مدت مشابه سال قبل رسیده اســت گفت: همکاران عملیاتی ما 
برای تأمین برق پایدار هموطنان از جان خود مایه می گذارند، پس لازم است مردم 
نیز در مصرف برق مشارکت داشته و برای تداوم برق رسانی به مواردی چون تنظیم 
وسایل سرمایشــی روی ٢4 درجه و یا استفاده از دور کند کولرهای آبی که منجر 
به کاهش ٢0 درصدی مصرف برق می شــود توجه داشته باشند تا علاوه بر دریافت 

پاداش صرفه جویی از جوایز ارزشمند پویش با انرژی نیز بهره مند شوند.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار: 
قیمت گذاری دستوری حذف می شود

مهر- مجید عشــقی، رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار، به حکم برنامه هفتم 
توســعه مبنی بر لغو قیمت گذاری دستوری اشــاره کرد و گفت: همواره از گذشته 
بحــث کنترل تورم یکی از دغدغه های اصلی دولت ها بوده و نمی توان این مســئله 
مهم و چالشــی را به هیچ دولت خاصی نســبت داد اما همواره در طول این سال ها 
برخی سیاســت گذاران به اشــتباه بر این باور بودند که با کنترل نرخ ها در ســمت 
عرضه شــرکت های بزرگ می توان مانع افزایش تورم در کشــور شد، ولی در عمل 
این امر به قیمت گذاری دستوری و فشار مضاعف بر روند فعالیت شرکت های بزرگ 
منتج شــده است و در نهایت شاهد تأثیر منفی این نوع تصمیمات بر روند تولید و 

عرضه شرکت ها و در نهایت رشد تورم بودیم.
وی با اشــاره به تجربه قیمت گذاری دســتوری در صنعت خــودرو و آثار نامطلوب 
آن طی ســال های گذشته، افزود: صنعت خودرو تحت تأثیر برخی تصمیمات، وارد 
مســیر قیمت گذاری دستوری شــد و این امر عملًا به مانع افزایش تولید خودرو و 

زمین گیر شدن خودروسازان در هشت سال گذشته منجر شد.
عشــقی تأکید کــرد: برای رفع این مشــکل، برنامه هفتم توســعه، به درســتی، 
قیمت گذاری دســتوری را فقط به کالاهای خاص و کالاهای انحصاری که در حال 
اســتفاده از ارز ترجیحی هستند، محدود کرده است و سازمان بورس، پیگیر است 
تا طبق برنامه هفتم توسعه، شرکت ها دیگر مشمول قیمت گذاری دستوری نشوند. 

شرکت ها هم به اجرای این قانون ملزم خواهند بود.
رئیس ســازمان بورس و اوراق بهادار گفت: با کمک مجلس، به عنوان ناظر اجرای 
قانون برنامه هفتم توســعه، در تلاش هستیم تا اجرای ماده 4٨ قانون برنامه هفتم 
توسعه، مبنی بر ممنوعیت قیمت گذاری دستوری، در دولت چهاردهم اجرایی شود 
تا در نهایت زمینه افزایش جذابیت ســرمایه گذاری و توســعه در شرکت ها فراهم 
شود و سازمان بورس همه توان خود را برای حمایت از سهامدارانی که منابع خود 

را برای کسب بازده مناسب از بورس وارد این بازار کرده اند، به کار گرفته است.

معاون سازمان اداری و استخدامی کشور:
دوازدهمین آزمون استخدامی فراگیر دولت، جمعه هفته 

آینده برگزار می شود
ایرنا- علی خوش اقبال، اظهار کرد: ٢1 دســتگاه اجرایی از اواخر ســال 1401 و 
ابتدای ســال 140٢ با توجه به میزان بازنشســتگی ها و خروج از خدمت کارکنان 
خود، درخواست صدور مجوز استخدام خود را به سازمان اداری و استخدامی کشور 
داده بودند که در نهایت با درخواست 1٧ دستگاه موافقت شد که از این تعداد صرافاً 

15 مورد از دستگاه های اجرایی در آزمون پیش رو حضور خواهند داشت.
معاون استعدادیابی و جذب سازمان اداری و استخدامی کشور افزود: درخواست های 
٢1 دســتگاه اجرایی برای جذب نیروی جدید، در مجموع نزدیک به 1٩ هزار نفر 
بود که پس از بررســی های صورت گرفته از ابتدای اردیبهشــت 140٢ تا اســفند 
140٢، به تدریج در مجموع با جذب ٨44٩ نفر در 1٧ دستگاه اجرایی برای شغل-
محل های شناسایی شده موافقت و مجوز مربوطه صادر شده است که در آزمون روز 

جمعه 15 دستگاه برای جذب ٦0٣4 نفر حضور دارند.
وی در خصوص عدم موافقت سازمان اداری و استخدامی کشور با جذب کامل اعلام 
نیاز دســتگاه ها، یعنی 1٩ هزار نیروی جدید در دستگاه های متقاضی، گفت: اعلام 
نیاز دســتگاه مبنای صدور مجوز نیســت، بلکه مبنای عمل ما برای صدور مجوز، 
مأموریت های بر زمین مانده دســتگاه ها، تضمین استمرار خدمت رسانی به مردم و 
ارتقای کیفیت آن اســت. لذا سازمان پس از بررســی نیاز واقعی دستگاه و تعیین 
شــغل-محل ها بر مبنای ضوابط و شــرایط، پس از دریافــت تأییدیه تأمین اعتبار 
از ســازمان برنامه و بودجه کشــور، مجوز صادر می کند و از این جهت است که با 
تمام درخواست دستگاه ها موافقت نمی شود. خوش اقبال ادامه داد: پس از تجمیع 
مجوزهای اســتخدامی، برنامه ریزی و فرایند برگزاری آزمون انجام می شود که در 
مرحله کتبی، آزمون پیش رو روز جمعه 1٢ مردادماه برگزار خواهد شــد و پس آن 

فرایند مصاحبه و ارزیابی تکمیلی داوطلبان نیز طی ماه های آتی برگزار می شود.
بر اساس این گزارش، 5٨ هزار و ٣٦٧ نفر برای شرکت در دوازهمین آزمون کتبی و 
فراگیردستگاه های اجرایی که روز جمعه، 1٢ مرداد برگزار می شود، ثبت نام کرده اند 
که پس از انجــام ارزیابی های تکمیلی در ماه های آتی، از این تعداد، ٦0٣4 نفر در 

15 دستگاه اجرایی جذب خواهند شد.
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آگهی ثبتی و دادگستری

کشاورزی

اشتغال

بورس

رفاه

انرژی

 باشگاه خبرنگاران- بنا به گفته مسئولان، 
با راه اندازی ســامانه خودنویــس برای ثبت 
قرارداد های اجاره مسکن علاوه بر رفع دغدغه 
مستأجران، شــاهد صرفه جویی هزار میلیارد 

تومانی هم هستیم.
 در حالــی  یک ماه از فصل تابســتان و فصل 
نقــل و انتقالات مســکن می گــذرد که بازار 
اجاره مسکن رونق پیدا کرده و شاهد افزایش 
میزان معاملات مسکن در این بخش هستیم 
بــه طوری کــه در برخی از محلات شــاهد 
افزایش تعــداد معامــلات و در برخی دیگر 
 از محلات شــاهد تمدیــد قرارداد های اجاره 

مسکن هستیم.
وزارت راه و شهرســازی از خرداد ماه ســال 
گذشــته اقدام به راه اندازی سامانه خودنویس 
برای ثبت قرارداد های اجاره و خرید وفروش 
مســکن کرده اســت این در حالی است که 
در سال های گذشــته متأسفانه به دلیل عدم 
همکاری مشــاوران املاک اجــاره ای در این 
ســامانه ثبت نمی شد در صورتی که از بهمن 
ماه ســال گذشــته با ورود و اتصال مشاوران 
املاک به این سامانه شاهد بهبود و رونق ثبت 
معاملات مسکن در سامانه خودنویس هستیم 

که ایــن امر خــود نقش مؤثــری در بهبود 
وضعیت بازار مسکن خواهد داشت.

اضافی  هزینه های  از  مســتأجران  نگرانی 
قرارداد های اجاره رفع شد 

در همین زمینه ســالمی یکی از مستأجران 
در منطقــه 1٣ تهــران با بیــان اینکه چند 
ســالی اســت که در این منطقه مســتأجر 
هســتم و هرسال و یا دوســال یکبار جابه جا 
می شــوم گفت: در سال های گذشته هرروز و 
یاهــر هفته در بنگاه های املاک به دنبال یک 
واحد با قیمت خوب بودیم و هر بار در هنگام 
عقد قرار داد مشــاور امــلاک علاوه بر هزینه 
عقد کمیســیون  اقدام به دریافت هزینه های 

زیرمیزی و یا حق دلالی می کرد.
وی افــزود: تمامی مشــاوران املاک اینگونه 
نبودند، اما تقریباً هر دو ســال ســه ســال 
 یــک بار ما با این امر مواجــه بودیم که خود 
زمینه ســاز افزایش هزینه های نقل وانتقالات 
برای ما می شود. خوشبختانه از سال گذشته 
همزمان با راه اندازی سامانه خودنویس و ثبت 
قرارداد ها در این ســامانه ما شــاهد کاهش 
هزینه هــا و همچنین راحت تر شــدن فرآیند 

ثبت قرارداد ها هستیم.  
براســاس این گزارش بررسی ها حاکی از آن 
است که بسیاری از مستأجران خوشبختانه با 
راه اندازی این ســامانه ابراز رضایت کرده و از 
ســوی دیگر با توجه به رایگان بودن این قرار 
داد ها باعث شــده که میزان هزینه های جابه 
جایی کاهش یابد و حق کمیسیون ها هم در 

جیب مالکان  و مستأجران محفوظ بماند.
این در حالی اســت که در گذشته بسیاری از 
مســتأجران برای دریافت کــد رهگیری باید 

چندین بار هزینه های گزافی را به مشــاوران 
امــلاک پرداخت می کــرده تــا بتوانند کد 
رهگیری که طبق قانون رایگان بوده است را 

دریافت کنند.
سامانه  در  مسکن  قرارداد های  جهشی  ثبت 

خودنویس 
در همیــن زمینــه محمد مهدی ساســانی، 
مدیرعامل سامانه خودنویس با بیان اینکه در 
حــال حاضر همزمان بــا ورود به فصل اجاره 
میزان نقل و انتقالات هم افزایش یافته است 
گفت: خوشــبختانه از خردادماه سال گذشته 
همزمان بــا راه اندازی ســامانه خودنویس ما 
شــاهد افزایش ثبت قرارداد ها در این سامانه 
هســتیم و میزان معاملات مســکن به شکل 
چشم گیری در این سامانه افزایش یافته است.
وی افزود: رایــگان بودن ثبــت قرارداد های 
این ســامانه خود یکی از مهم ترین مزایای به 
شمار می رود که باعث شده است مستأجران 
راحت تر بتوانند از پس هزینه های جابه جایی 
برآیند از ســوی دیگر دریافــت کد رهگیری 
رایگان خود باعث می شــود که برای دریافت 
تســهیلات ودیعه مسکن مستأجران هربار به 

مشاوران املاک مراجعه نکنند.
او بــا بیان اینکه ثبــت قرارداد های اجاره در 
ســامانه خودنویس از ٦50 هــزار فقره عبور 
کرده اســت گفت: از خرداد مــاه همزمان با 
شــروع فصل اجــاره میزان مراجعــه و ثبت 
قرارداد ها در این سامانه افزایش بیشتری پیدا 
کرده است صرفه جویی 1000 میلیارد تومان 
در هزینه هــای جابه جایی مســتأجران خود 
یکی از مهم ترین مزایایی است که می تواند در 

مؤثر بودن این سامانه مهر تأیید بزند.

فارس- داود منظور، رئیس ســازمان برنامه  و 
بودجه اظهار داشــت: تاکنون 5٣ هزار میلیارد 
تومان پرداختی به گندم کاران داشتیم.به گفته 
وی، تدابیــر لازم را انجــام داده ایم تا زمانی که 
کشاورزان بقیۀ گندم ها را تحویل می دهند، بقیه 

طلب آن ها را هم تسویه کنیم.
در این باره،  محمد بــازرگان، عضو اتاق اصناف 
کشاورزی می گوید:  میزان خرید تضمینی گندم 
٨/5 ملیون تن اعلام شده است ولی باید آمار به 
طور دقیق از ســوی بازرگانی دولتی و سازمان 

تعاون روســتایی وزارت جهاد کشاورزی منتشر شود، باید اعلام شود که چقدر گندم با چه اساسی 
در این مدت خریداری شــده است. به گفته وی تاکنون رشــد آنچنانی در خرید تضمینی نسبت 
به ســال گذشته نداشــته ایم. بر اساس گزارشاتی که داده شــده مبلغی حدود ٢00 هزار میلیارد 
تومان بدهی به کشــاورزان بوده که حدود 55 هزار میلیارد تومان کامل پرداخت شــده و حدود 
140 میلیارد تومان بدهی دولت به گندمکاران باقی مانده اســت. بازرگان می گوید:  دلیل این عدم 
پرداخــت به موقع مطالبات گندمکاران دو مورد اســت، ابتدا اینکه مبلــغ واقعی خرید در برنامه 
بودجه به درســتی دیده نمی شــود. در برنامه بودجه گفته شده که 1٨0 هزار میلیارد تومان برای 
خرید تضمینی گندم در نظر گرفته شــده اســت. به عبارتی 11 میلیون گندم با قیمت 1٧ هزار 
و 500 تومــان تقریبا ٢00 هزار میلیارد تومان می شــود. در نتیجه چــرا در بودجه 1٨0 میلیارد 
تومان در نظر گرفته شــده و در عمل هم 140 هزار میلیارد تومان تخصیص داده شــده است؟ به 
گفته وی اکنون که 140 هزار میلیارد تومان هم تخصیص داده شــده، چرا منبع پول را ســازمان 
هدفمندسازی یارانه ها اعلام می کنید؟  طبق قانون، سازمان برنامه و بودجه باید این میزان را تامین 
کند. حالا اینکه این مبلغ را از کجا و چطور تامین می کند به خودش مربوط اســت نه اینکه وزیر 
جهاد کشــاورزی با وزیر نفت یا مســئولان دیگر جلســه بگذارد تا بتواند با رایزنی پول کشاورز را 
بگیرد. از همان ابتدا باید میزان خرید گندم پیش بینی شود و محل پرداخت آن نیز مشخص شود. 

بازرگان گفته اســت که  موضوع خرید تضمینی گندم در کشور زوایای دیگری هم دارد که رعایت 
نمی شــود. مثلًا بندهای مختلف قانون خرید تضمینی یکی از این زوایا است. قانون گفته است که 
اگر پرداخت به تأخیر افتاد، جریمه دیرکرد باید پرداخت شــود اما کســی پرداخت نمی کند. این 
مطالبه کشــاورزان است. به گفته این عضو اتاق اصناف کشــاورزی،  از مئولی پرس وجو کردم که 
چرا پول گندمکاران پرداخت نمی شــود که اعلام کرد هدفمندسازی یارانه ها، پول خرید تضمینی 
گندم را برای یارانه مردم خرج کرده اســت.  این مســئله را باید سازمان هدفمندسازی یارانه ها به 

کشاورزان پاسخ دهد.

 صرفه جویی هزار میلیارد تومانی که سامانه خودنویس 
به همراه داشت

۴۲ هزار میلیارد تومانِ دیگر به گندم کاران 
پرداخت می شود

مسکن

خودرو

تسنیم- تحلیلگران مؤسسه استاندارد چارتر 
با اشاره به افزایش صادرات نفت ایران مدعی 
شده اند آب های مالزی تبدیل به مسیری برای 
انتقال کشتی به کشتی نفت ایران شده است.
طبق ادعای این مؤسســه، واردات نفت خام 
ایران توســط چین از مالــزی در ماه ژوئن به 
1/45٦ میلیون بشــکه در روز رسیده است، 
یعنــی دومین رکــورد بزرگ ماهانــه ایران. 
متخصصیــن کالا عقیــده دارنــد تولید نفت 
خام مالــزی حدود 0/٣5 میلیون بشــکه در 
روز اســت در حالی که صادرات این کشــور 
معمولاً بــه طور متوســط بــه 0/٢ میلیون 
 بشــکه در روز می رسد. به علاوه، بیشتر نفتی 
که چیــن از مالزی وارد می کنــد تولید این 

کشور نیست.

برخی منابع رســانه ای ادعا می کنند این نقل 
و انتقال ها از طریــق ناوگانی از نفتکش های 
قدیمی صــورت می گیــرد کــه بیمه کننده 
مشــخصی ندارند. ایــن نفتکش های قدیمی 

فرستنده های خود را خاموش می کنند.
قبلًا گزارش شــده بود که صادرات نفت ایران 
در زمان ریاســت جمهوری بایدن به شــدت 
افزایــش یافته اســت. آمریــکا و متحدانش 
امیدوارند بتوانند یــک قرارداد اتمی جدید با 
تهران امضاء کنند. دولت ترامپ در ٢015 از 

قرارداد برجام خارج شد. 
تولید نفت ایران در زمان ریاســت جمهوری 
ترامپ از ٣/٨ میلیون بشــکه در روز در اوایل 
٢01٨ تــا کمتر از ٢ میلیون بشــکه در روز 
در اواخر ٢0٢0 کاهش یافتــه بود. اما تولید 

نفت این کشــور در زمان ریاســت جمهوری 
 بایــدن تا ٢/٣ میلیون بشــکه در روز افزایش 

یافته است.
دونالد ترامــپ در کمپین های انتخاباتی خود 
اعلام کرده در صورت رســیدن به ریاســت 
جمهــوری، صــادرات نفت ایــران را محدود 
می کند. طبق گفته اســتاندارد چارترد، نفت 
ایران نقش کلیدی در سیاســت تجاری بین 

چین و آمریکا بازی خواهد کرد.
قیمت نفت طی هفته گذشــته کاهش یافته 
و در بیســت و سوم ژوئیه به کمتر از ٨0 دلار 
و ٦0 ســنت در هر بشکه رسید. برخی دلیل 
پاییــن آمدن قیمت نفــت را نگرانی در مورد 
دورنمای تقاضــا در چین به عنوان بزرگترین 

وارد کننده نفت دنیا می دانند.

صادرات ۱ میلیون و ۴۵۰ هزار بشکه ای نفت ایران به چین

معاون وزیر صمت:

مجوزی برای افزایش قیمت محصولات ایران خودرو نداده ایم

 باشــگاه خبرنگاران- در پی اعمال و ابــلاغ افزایش 
قیمت شــش محصول گروه صنعتی ایران خودرو توســط 
این شــرکت، معــاون صنایع حمل ونقــل وزارت صنعت، 
معــدن و تجارت، ضمــن تأکید بر اینکــه افزایش قیمت 
مورد درخواست شرکت های خودرویی بوده و همچنان در 
مراحل بررســی و تشریفات قانونی است؛ اما تا این لحظه، 
هیچگونه مجوز و ابلاغ رسمی در خصوص افزایش قیمت ها 

به این شرکت و همچنین سایپا داده نشده است.
در حالی که مدیران گــروه صنعتی ایران خودرو در ابلاغیه 

از افزایش رســمی قیمت شــش محصول خود خبر داد، 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، وجاهت قانونی اعمال این 
افزایــش قیمت را رد کرده و به تأکید صریح معاون صنایع 
حمل ونقل این وزارتخانه هنوز وزارت صمت مجوز افزایش 

قیمت محصولات ایران خودرو  را ابلاغ نکرده است.
گفتنی اســت که از دی ماه سال گذشته، مسئولیت ابلاغ 
و اعلام قیمت محصولات خودروســازان براساس آنچه که 
سازمان حمایت بررسی و تأیید می کند، به وزارت صنعت، 

معدن و تجارت واگذار شده است.
در پــی ابلاغیه گروه صنعتــی ایران خــودرو در رابطه با 
قیمت جدید محصولات این شــرکت، احمد اقایی- معاون 
صنایع حمل ونقــل وزارت صنعت، معدن و تجارت تصریح 
کرد: ایران خودرو درخواســت خود مبنی بر افزایش قیمت 
محصولات در راستای اصلاح و به روزرسانی قیمت ها را به 

وزارت صمــت اعلام کرده اند که این درخواســت در حال 
بررســی  است و تشــریفات قانونی آن بایستی انجام شود؛ 
بنابراین تا این لحظه هیچ ابلاغ رســمی به ایران خودرو یا 
سایپا در رابطه با افزایش قیمت این خودروسازان در سال 
جاری که ناشی از محاسبات و هزینه ها و... باشد نداشتیم 
و در حقیقــت، هنوز مجوز وزارت صنعت، معدن و تجارت 

را ندارد.
خودروسازان مونتاژی افزایش قیمت نداشته اند؛ تغییر بر 

مبنای حقوق گمرکی اتفاق افتاده است 
وی در رابطه با افزایش قیمت اعمال شــده در محصولات 
خودروســازان مونتاژی که منجر به اعتراض مشتریان نیز 
شــده است، شفاف سازی کرد: موضوع به ٢4 دی ماه سال 
گذشــته مربوط می شــود که به دلیل تغییرات در حقوق 
گمرکی مورد درخواســت قرار گرفته بــود؛ بنابراین ما بر 

مبنای آن، تغییرات را براســاس تغییر حقوق ورودی اعلام 
کردیم.  

آقایی خاطرنشــان کرد: بنابراین هیچگونه افزایش قیمتی 
ایجاد نشــده و صرفاً اگر تغییر قیمتی هم بوده اســت، از 
جهــت تغییر حقــوق ورودی بوده که بــه تصویب هیئت 

وزیران رسیده است.  
محصــولات  مثــال  بطــور  کــه  قیمتــی  تغییــرات 
مونتــاژی  خودروســازان  از  یکــی  صنعتــی   گــروه 
)مدیران خــودرو ( اعمــال کــرده اســت، تنها ناشــی از  
تغییرحقوق ورودی و حقوق گمرکی بوده  که خودروســاز 
به گمرک اعلام کرده و آن میزان تغییر که مصوبه و مورد 
تایید هیأت دولت بوده، بر روی قیمت خودرو محاســبه و 
اعمال شده است. بنابراین افزایش قیمت ناشی از دستمزد 

و سایر موارد اعمال نشده است.

هواشناسی

 ایرنــا- صــادق ضیائیــان، رئیس مرکــز ملی 
پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای 
سازمان هواشناسی گفت: گرچه طی دو روز آینده 
دمای تهــران بین یک تا ٢ درجه افزایش می یابد، 
چنین گرمایی در گذشته نیز سابقه داشته و مردم 
به شایعات در خصوص اشعه فرابنفش توجه نکنند.
صادق ضیائیان افزود: اشعه ماورای بنفش خورشید 
 در همه طول ســال می تابد و خواصــی نیز برای 

بدن دارد.
وی توضیــح داد: این اشــعه طیفــی از تابش نور 
خورشید اســت که بخشی از آن توسط ازن جذب 
می شود و به طور کلی عواملی همچون زاویه تابش 
نور خورشــید بــه زمین و میــزان ازن موجود در 

استراتوسفر بر آن تأثیر می گذارد.
ضیایان خاطرنشان کرد: زاویه خورشید در تابستان 
شکل ثابتی است که هزاران و بلکه میلیون ها سال 

به همین شکل ادامه داشته است و جدید نیست.
وی ادامه داد: اشعه فرابنفش به دسته های مختلفی 
از محدوده خیلی کم و بی خطر تا مرحله خطرناک 
 کــه نیازمنــد محافظت هایــی برای بدن اســت،

 تقسیم می شود.
این مقام مسئول ســازمان هواشناسی تأکید کرد: 
چنانچه میزان این اشــعه بــالای ٦ تا بیش از 11 
باشد، باید بدن را از مواجهه مستقیم با نور خورشید 
محافظــت و از کرم های ضد آفتــاب، عینک های 
 مخصــوص به ویــژه در ســاعات 10 تــا 1٦ روز 

استفاده کرد.
وی یادآور شد: در کشــور ما موقعیت جغرافیایی 
به گونه ای اســت که برای هزاران ســال در فصل 
تابستان همین میزان اشعه ماورای بنفش خورشید 
دریافت می شــد و بر این اســاس رویداد جدیدی 
برای منطقه و کشــور ما نیســت. پوشش افراد در 
اســتان هایی همچون سیســتان و بلوچســتان و 
مناطق جنوبی کشور همواره به گونه ای بوده که از 
آنها در مقابل اشــعه فرابنفش محافظت کرده و در 
تمام طول تابستان این وضعیت و این اعداد و ارقام 

را برای این اشعه داریم.
ضیائیان خاطرنشان کرد: در سه تا چهار روز آینده 
شاخص اشــعه فرابنفش ٩ برای تهران پیش بینی 
شده است و در مناطقی همچون کرمان و سیستان 

و بلوچستان به بالای 11 خواهد رسید.

به گفته این مقام مســئول، پوســت تیره و آفتاب 
خــورده مــردم و بومیــان مناطق نشــان دهنده 
ایــن  در  خورشــید  نــور  اثربخشــی   میــزان 
مناطق اســت که چیــزی طبیعی بــوده و اتفاق 

جدیدی نیست.
وی خطاب به مردم توصیه کرد: طی روزهای آینده 
در ســاعات 10 تا 1٦ از قرار گرفتن در مقابل نور 
مستقیم خورشــید به مدت بیش از ٢0 دقیقه که 
خطر آفتاب سوختگی را به دنبال دارد، به خصوص 
 در مناطــق بیابانــی و مناطــق شــمال کشــور، 

خودداری کنند.
وی تأکید کرد: شایعاتی که مطرح می شود و اینکه 
نباید افراد از منزل خارج شوند، درست نیست و ما 
همواره با چنین شــرایطی در تابستان ها در کشور 

در طول سال های گذشته نیز مواجه بودیم.
رئیس مرکز ملــی پیش بینــی و مدیریت بحران 
مخاطرات وضع هوای ســازمان هواشناسی گفت: 
طی امروز و فردا دمای هوا در اغلب مناطق کشور 
بیــن یک تا ٢ درجه افزایش خواهد یافت و از روز 

دوشنبه مجدداً دما کاهشی خواهد شد.
وی اظهار داشــت: گرمای روزهای اخیر نیز پدیده 
نــادری نیســت و به جز چند ایســتگاه در جنوب 
شرق کشور در اســتان های سیستان و بلوچستان 
و کرمــان، تنها تعــداد معدودی از ایســتگاه های 

هواشناسی در تابستان رکورد شکستند.

ایسنا- ســمیه گلپور،رئیس کانون عالی انجمن های 
صنفی کارگران از رئیس جمهور منتخب خواســت تا 
فردی که به عنوان وزیر کار به مجلس معرفی می کند 
اولین رویکردش اهتمام به معیشــت کارگران باشد و 
شایسته گزینی و تخصص گرایی را سرلوحه کار خود 

قرار دهد.
ســمیه گلپور در ارزیابی ویژگی های وزیر پیشنهادی 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی، اظهار کــرد: در حوزه 
انتخاب وزیر کار انتظارات خود را از دولت چهاردهم 
در زمان انتخابــات در قالب ٣0 بند مطرح و به نظام 
مسائل جامعه کار و تولید اشاره کردیم. در این فرایند 
همه درخواســت ما از دولت چهاردهم این است که 
فــردی که به عنوان وزیر کار معرفی می شــود اولین 
 رویکــردش اهتمــام به میعشــت کارگران باشــد و 
را ســرلوحه  و شایســته گزینــی   تخصص گرایــی 

کار قرار دهد.
وی با تأکید بر لزوم رعایت سه جانبه گرایی و استفاده 
از ظرفیت همه تشــکل های کارگری و کارفرمایی در 
حوزه روابــط کار و جامعه کار وتولیــد گفت: انتظار 
داریم خلاءهــای موجود نظارتی مثل ماده 41 قانون 
کار را کــه خلاء نظارت دارد یا مــواد دیگری که در 
حوزه طرح طبقه بندی مشــاغل است و تبعیض های 
ناروایــی که در حوزه نقض حقوق زنان کارگر اســت 
و مهم تــر از همه بیانات مقام معظم رهبری در حوزه 
نظــام چند لایــه فراگیر بیمه اجتماعــی به ویژه در 
حوزه حفظ قدرت خرید مــردم اعم از مقرری بگیر، 

مستمری بگیر و مزد بگیر را برطرف کند.
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران درباره 
پیشنهاد رئیس جمهور منتخب مبنی بر معرفی وزیر 
پیشــنهادی کار توســط کارگران، گفت: افراد خیلی 
شــاخصی را در بدنه کارشناسان وزارت کار و تأمین 
اجتماعی داریم که اجازه رشــد دارنــد و می توان از 
ظرفیت آنها استفاده کرد. در حال حاضر کانون عالی 
انجمن های صنفی کارگران افــرادی را برای تصدی 
وزارت کار پیشــنهاد دارد و انتظار ما این اســت که 
تشــکل ها همانطور که در زمان انتخابات مورد توجه 
قــرار می گیرند و به آنها بها داده می شــود، در زمان 

دیدار رئیس جمهور منتخب نیز از آنها دعوت شود.
گلپور تصریح کرد: ما در خود کانون عالی، انجمن های 
صنفی کــه در ذیل قانون کار در وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی ثبت شــده نزدیک به ٢000 انجمن و 
بالغ بر ٧ میلیون نفر هســتند. ممکن است نقد کنند 
که چند نفر عضو کانون هســتند؟ شاید نباشند ولی 
آنقدر انجمن صنفی داریم که نماینده آنها هســتیم. 
نزدیک به ٢0 میلیــون نفر جامعه کارگری داریم که 

انجمن صنفی دارند.
وی در عین حال خاطرنشــان کرد: البته در شــرایط 
حاضر مســئله مهم این اســت که مطالبات کارگری 
روی محور معیشت و به نوعی بحث فقر خانواده های 
کارگری به نقطه ای رســیده که حقوقشان صد درصد 
معیشتشــان را کفــاف نمی دهد و خواســته جامعه 
کارگری بهبود معیشت و افزایش قدرت خرید است.

رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران با بیان 
اینکــه در تمام دنیا هر سیاســتمداری قبل از اینکه 
 وارد عرصه سیاسی شــود و قدرت را به دست گیرد، 
حتمــاً باید بزرگتریــن، مؤثرتریــن و اقتصادی ترین 
تشــکل ها را بشناســند، اظهــار کــرد: بــا توجه به 
اینکــه بیــش از 15 ســال اســت که مقــام معظم 
را  ســال  شــعار  اقتصــادی  حــوزه  در   رهبــری 
انتخــاب می کننــد و می فرمایند اکنــون در جبهه 
اقتصادی هســتیم و ســربازان و افســران این جبهه 
کارگــران هســتند، انتظار این اســت کــه بالاترین 
فــرد منتخب اجرایی کشــور نمایندگان تشــکلات 
 اصیــل کارگــری در ســطح ملــی و بین المللی را 

نادیده نگیرد.
وی در پایان گفت: اکنون که دولت در حال بررســی 
وزرای شایســته است حرف ما این است که در حوزه 
کار و تولیــد بــه این ضرب المثل کهن پارســی که 

آزموده را آزمودن خطاست، توجه کنیم.

رئیس مرکز ملی پیش بینی هواشناسی:

مردم به شایعات درباره اشعه فرابنفش توجه نکنند
اولین رویکرد وزیر پیشنهادی کار اهتمام به معیشت کارگران باشد



ویژه برنامه های »المپیک ۲۰۲۴« شبکه سه و »دهکده المپیک« شبکه ورزش 
بــه صورت زنده به پوشــش زنده رقابت های المپیــک ۲۰۲۴ پاریس خواهند 

پرداخت.
شــبکه ســه با ویژه برنامه »المپیک ۲۰۲۴« به صورت زنده مسابقات المپیک 

۲۰۲۴ پاریس را پخش می کند.
ویژه برنامه »المپیک ۲۰۲۴« به تهیه کنندگی حسین زکایی با دکور اختصاصی 
با اجرای پیمان اسدیان و شهاب قاسمی، از روز چهارشنبه ۳ مرداد ماه، به روی 

آنتن شبکه سه سیما رفت.
این ویژه برنامه به طور متوســط در شــبانه روز ۱۷ ساعت را به خود اختصاص 

می دهد که از ۱۰ صبح تا ۲۲ شب خواهد بود.
علاوه بر پخش زنده مسابقات، هر شب حوالی ساعت ۰۰:۳۰ بامداد ویژه برنامه 

تحلیل مسابقات هم پخش خواهد شد.
مراسم افتتاحیه المپیک دیروز ۵ مرداد ماه ساعت ۲۱ به وقت ایران بود. شبکه 
سه نیز از روز چهارشنبه ۳ مرداد اولین برنامه المپیکی خود را در ساعت ۱۵ با 

حضور ورزشکاران ایرانی پخش  کرد.
گزارشگران و کارشناسان رشته های مختلف از مهمانان برنامه هستند و سعی 

شده آیتم های متنوع ورزشی، فرهنگی و اجتماعی پخش شود تا مخاطبان به فراخور 
موضوعات مختلف با ورزشکاران و جنبه های گوناگون بازی ها آشنا شوند.

همچنین شبکه ورزش با ویژه برنامه »دهکده المپیک« به استقبال المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس خواهد رفت.

بــا ویژه برنامــه »دهکده المپیک« که از  روز گذشــته  همزمــان 

برگزاری افتتاحیه رقابت های المپیک آغاز شد به پوشش زنده رقابت های المپیک 
۲۰۲۴ پاریس خواهد پرداخت.

از ابتدای رقابت ها هر روز ساعت ۹ صبح تا ۰۰:۳۰ دقیقه بامداد روز بعد پوشش زنده 
رقابت های نمایندگان ایران در المپیک و سایر تقابل های جذاب المپیک پاریس در 

دستورکار »دهکده المپیک« شبکه ورزش  قراردارد.
ویژه برنامه »دهکده المپیک« در یک اســتودیو ویژه خبر، آخرین اخبار و حواشی 

المپیک را در طول روز با بینندگان این ویژه برنامه در میان خواهد گذاشت.
اجرای ایــن بخش ها برعهده مهدی توتونچی، رســول مجیدی، محمدرضا 

یکتامرام، پژمان نجات پور، محمدرضا علیپور و محمد میر خواهد بود.
این برنامه هرشــب هم پس از پایان رقابت ها از ۳۰ دقیقه بامداد تا ساعت ۲ 

بامداد روز بعد به روی آنتن خواهد رفت.
ویژه برنامه »دهکده المپیک«  ۱۸ ساعت پوشش زنده و تحلیلی المپیک در 
طول برگزاری این آوردگاه را در دستورکار دارد. ۶۰ گزارشگر در این ویژه برنامه 
رشته های حاضر در المپیک پاریس و رویدادهایی المپیک را در طول برگزاری 

مسابقات را به صورت زنده گزارش می کنند.
حضور کارشناس مجری ورزش بانوان با توجه به ۱۱ ورزشکار بانو در کاروان 
ایران و خبرنگاران اعزامی  به پاریس این امکان را ایجاد می کند تا در ویژه برنامه 
»دهکده المپیک« ارتباطات دست اول و تصاویر اختصاصی از محل برگزاری 

بازی ها پخش شود.
در بخــش تحلیلی برنامه »دهکده المپیک« شــاهد حضور کارشناســان و 
پیشکسوتان رشــته های مختلف ورزشــی خواهیم بود و به صورت دقیق و 
تحلیلی مسیر کسب مدال نمایندگان ایران در المپیک پاریس و سایر رشته ها 

بررسی خواهد شد.
حمایت ویژه از مردم مظلوم غزه و پرداخت به اعتراضات جهانی نســبت به حضور 

اسراییل در المپیک یک رویکرد ثابت در این ویژه برنامه المپیکی خواهد بود.
پخش گزارش مستند از نمایندگان ایران در المپیک پاریس از بخش های دیگر برنامه 

»دهکده المپیک« شبکه ورزش است.
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مستند

رئیــس 
اعلام  با  مرکز سیمافیلم 
اینکه »پایتخت ۷« در آینده 
بسیار نزدیکی کلید می خورد، درباره جزئیات تولید 
این ســریال، نگارش فیلمنامه و روند پیش تولید آن 
که بعد از پنج سال از سر گرفته می شود، توضیحاتی 

را بیان کرد.
به گزارش ایســنا، مهــدی نقویــان ـ رئیس مرکز 
ســیمافیلم ـ در گفت و گویی درباره روند ســاخت 
سریال »پایتخت ۷« با تأکید  بر اینکه هنوز ساخت 
این سریال شروع نشده است، درباره شائبه های شروع 
تصویربرداری این ســریال توضیح داد: »پایتخت ۷« 
هنــوز کلید نخورده و حتی یک پلان تســت هم از 

سریال گرفته نشده است.
او درباره تعامل صداوســیما با تیم تولید »پایتخت« 
توضیــح داد: در جریان تعامل با تیم »پایتخت«، هم 

از سوی تیم تولید و هم مدیران سازمان صداوسیما، 
اتفاقــات خوبی افتاد. مدت هاســت ریل فیلم نامه به 
سرپرستی محســن تنابنده سر جای خودش است، 
 در رفــت و آمــد اســت، ویرایش می شــود و هیچ 

مشکلی نیست.
رئیس مرکز ســیمافیلم درباره اینکــه آیا فیلم نامه 
برای کلید خوردن کار کامل شــده است با توجه به 
اینکه مطرح می شــود فیلم نامه هنوز کامل نیست؟ 
توضیــح داد: من این جملــه را از خود ســیروس 
مقدم شــنیدم و در جهت حمایت از ایشان می گویم 
 و آن اینکــه تاکنــون در هیچ فصــل از »پایتخت« 
نرفته انــد؛  صحنــه  ســر  فیلم نامــه   بــدون 
این ســری هم طبق همــان روال کار پیش می رود؛ 
منتها ممکن اســت در هــر دوره ای نظرات متفاوت 
باشد و تعامل ها از جنس دیگری باشد که طبق گفته 
خودشــان در حال حاضر شرایطی که برایشان ایجاد 

شــده، شرایط مطلوبی اســت. نقویان 
درباره پیش تولیــد »پایتخت ۷« نیز 

توضیح داد: بــا توجه به اینکه 
بعد از ۵ سال »پایتخت« 
می کند،  پیــدا  ادامــه 
ســنگینی  پیش تولید 
دوباره  چراکــه  دارد؛ 
یکســری  روی  باید 
صفــر  از  مــوارد 
سرمایه گذاری شود. 
این اقدامات در حال 
انجــام اســت و در 
آینده بسیار نزدیکی 
کلیــد کار می خورد 

و ما به صورت رســمی 
 اعلام خواهیم کرد.

ویژه برنامه های المپیک در تلویزیون را بشناسید
سریال

چرا »ستایش« ادامه پیدا نکرد؟

ســعید ســلطانی ایــن روزها 
مشغول ساخت سریال »طوبی« 
است. خالق »ستایش« و »پس 
از بــاران« قــرار اســت از ۱۳ 
مردادماه با کاری جدید و فضایی 
متفاوت اصطلاحــاً اربعینی به 
قاب شبکه یک سیما برگردد.  
او دربــاره ادامه »ســتایش« و 
ساخت فصل چهارم آن،  تأکید 

کرد: گمانم این است این مجموعه روایتش تمام شده و بهتر است که بگذاریم همان 
جای خوبی که بود، باشد و قصه ای نه نویسنده و خود بنده و سازندگان متصور نبودند. 
 او همچنین درباره »طوبی« به این نکته اشاره کرد:  داستان این سریال نو و متفاوت است. 
»طوبی« در روایت اتفاق نویی است که قصه آن از دهه ۵۰ شروع می شود و تا دهه 
۸۰ ادامه دارد. البته حال و هوای اربعینی خواهد داشت و امیدواریم مردم این سریال 
را دوســت داشته باشــند. از طرفی هم امیدوارم هر سال تلویزیون یک سریال ویژه 

محرم و صفر را در دستورکار خود قرار بدهد.
سلطانی خاطرنشان کرد: این ســریال با قصه ای متفاوت و فضایی بیگ پروداکشن 
اوقات خوبــی را برای مخاطبان رقم خواهد زد. در واقع روایتی از دهه ۵۰ شــروع 
می شود و دهه ۸۰ که بین کشور ایران و عراق علی رغم تنش های سیاسی، اجتماعی 
و نظامی  که بین دو کشور اتفاق افتاد در قصه بین آدم ها در این فضا شکل می گیرد. 
این کارگردان در پاســخ به سؤالی درباره اینکه آیا سریال »شیرعلی مردان  خان« را 
او کارگردانی خواهد کرد یا خیر، افزود: امیدوارم که این اتفاق بیفتد و بستر ساخت 

سریال »شیرعلی مردان خان« بعد از سال ها فراهم شود و آن را کارگردانی کنم.

»سرطان اجتماع«؛ روایت بی پرده از فساد

مستند »سرطان اجتماع« به کارگردانی و تهیه کنندگی محسن اسلام زاده از امشب 
۶ مرداد، هر شب ساعت ۲۰ روی آنتن شبکه مستند می رود.

مســتند »ســرطان اجتماع« به تهیه کنندگی و کارگردانی محســن اسلام زاده و 
نویسندگی یاسر قدسی و محمود عزیزی محصول مؤسسه شهید آوینی است که با 

مشارکت شبکه مستند و مرکز هنری رسانه ای نهضت تولید شده است.
مجموعــه »ســرطان اجتماع« با هدف شناســایی تنگنا های اقتصادی، به ســراغ 

گلوگاه های مفاسد اقتصادی می رود.
این مســتند بنا دارد با مروری بر پرونده های مجرمانــه اقتصادی، روند اختلال 
در سیســتم را از مرحله شــکل گیری معضلات تا خروجی، همــراه با انواع 

نابسامانی های اقتصادی در زندگی مردم به نمایش درآورد.
مجموعه مستند »ســرطان اجتماع« در حوزه های خصوصی سازی، نظام 
ســلامت، قوانین شــهرداری، زمین، گمرگ، و ســوخت و... به بررسی 
پرونده های واقعی می پردازد تا از طریق مرور جرائم به شکلی جزئی تر، به 
اتفاقات رخ داده در نظام اقتصادی کشور توجه شود. این مجموعه در هر 
قسمت ضمن بررسی پرونده های واقعی، به ردیابی فرآیند معیوب رخ داده 

با حضور کارشناسان و ارائه راهکار خواهد پرداخت.

پس از ۵ سال پیش تولید سنگینی دارد

به گزارش مهر، رقابت های کشتی آزاد المپیک 
۲۰۲۴ پاریس از ۱۸ مرداد آغاز خواهد شــد و 
تیم ملی کشــتی آزاد ایران با ۵ سهمیه شامل 
رحمان عموزاد )۶۵ کیلوگرم(، یونس امامی )۷۴ 
کیلوگــرم(، حســن یزدانــی )۸۶ کیلوگرم(، 
امیرعلی آذرپیرا )۹۷ کیلوگرم( و امیرحســین 
 زارع )۱۲۵ کیلوگــرم( امیــدوار به درخشــش 

در این بازی ها است.
سایت اتحادیه جهانی کشتی در گزارشی به وزن 
۸۶ کیلوگرم کشتی آزاد پرداخته و حسن یزدانی 
را بخت اول کســب مدال طلای این مسابقات 

معرفی کرده است.
در این گزارش آمده است: قابل پیش بینی ترین 
مســابقه کشــتی در وزن ۸۶ کیلوگرم جدال 
حســن یزدانی و تیلور آمریکایی بود؛ اما آرون 
بروکس )آمریکا( همه معادله ها را به هم ریخت 
و در مسابقات انتخابی از سد تیلور عبور کرد تا 

نماینده آمریکا در المپیک باشد.
با این اتفاق، حسن یزدانی به بخت اول قهرمانی 

تبدیل شــده است و می تواند اولین کشتی گیر 
ایرانی باشــد که ۲ مدال طــلای المپیک را به 

دست می آورد.
حســن یزدانی در المپیک ریو موفق شد طلای 

۷۴ کیلوگرم را کســب کند و پس از آن در وزن 
۸۶ کیلوگرم کشتی گرفت و از آن زمان تاکنون 
فقط به تیلور آمریکایی باخته است حال با غیبت 

تیلور، یزدانی بیشترین شانس را دارد.

یزدانــی در رنکینگ بوداپســت برنده شــد و 
امیدهای خود برای کســب مدال طلا را دوباره 

زنده کرد.
او در بوداپســت گفته بود: خدا را شکر می کنم 
کــه بعد از هفت ماه و ۱۳ روز توانســتم دوباره 
در مســابقات بین المللی شــرکت کنم. دوران 
آماده ســازی من کم بود و بــا حدود ۶۰ درصد 
آمادگی به این مســابقات آمــدم. مدت زیادی 
کشــتی نگرفتــه بــودم و امیدوارم تــا قبل از 
المپیــک نقاط ضعف خــود را برطــرف کنم 
 تــا بتوانم بهتر کشــتی بگیرم و مــدال طلا را 

به دست آورم.
یزدانــی در فینــال المپیک توکیو در آســتانه 
پیروزی قرار داشــت؛ اما تیلور در لحظات آخر 
یــک امتیاز گرفــت و مدال طلا را به دســت 
آورد. یزدانــی از این شکســت عصبانی شــد و 
 بلافاصلــه پس از مســابقه به هــر چیزی که 
در راهش بــود ضربه زد؛ اما دو مــاه بعد از آن 
شکســت، تیلور را در مســابقات جهانی اسلو 

شکست داد که تنها پیروزی او بر تیلور بود.
تیلور در مسابقات جهانی ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ دوباره 

یزدانی را شکست داد.
بروکس که قهرمان چهار دوره NCAA اســت 
در انتخابی هــای آمریکا تیلور را شکســت داد. 
بروکس که قهرمان جهان در رده زیر ۲۳ ســال 
است اکنون بزرگ ترین تهدید برای مدال طلای 

یزدانی محسوب می شود.
مایلز آمین )سن مارینو( که در توکیو مدال برنز 
تاریخی برای سن مارینو کسب کرد، به پاریس 
بازگشــته است و امیدوار است دوباره روی سکو 
بــرود. داورن کوروگلیف )یونــان( نیز یک دفاع 
مســتحکم دارد و برای هر کشتی گیری سخت 

خواهد بود.
عثمان نورماگومــدوف )آذربایجــان(، ماگومد 
)بلغارســتان(، ولادیمیر گامکرلیدزه  رامازانوف 
)گرجستان(، هیاتو ایشــیگورو )ژاپن( و آزامات 
دولت بکوف )قزاقستان( از دیگر مدعیان احتمالی 

مدال در پاریس هستند.

ورزش
اتحادیهجهانیکشتی؛

»یزدانی« بخت اول طلای المپیک است
دو بازیکن  جدید به تیم فجر شهید سپاسی شیراز پیوستند

ســینا  ایرنا،  گــزارش  به 
مدافــع  شاه عباســی،  
فصل گذشــته تیم فولاد 
امیرمحمد  و  خوزســتان 
منصف، مهاجم گل زن نفت 
و گاز گچساران با قراردادی 
۲ســاله به تیم فجر شهید 

سپاسی شیراز پیوستند.
رضا خادم، مدیر رسانه ای 

باشگاه فجر گفت: شاه عباسی سابقه چهار فصل بازی با تیم فولاد خوزستان لیگ 
برتری و بازی با تیم ملی امید را در کارنامه دارد و این پنجمین بازیکن لیگ برتری 

است که فجری ها به خدمت گرفتند.
خادم ادامه داد: همچنین امیرمحمد منصف مهاجم گلزن فصل گذشته نفت و گاز 
گچساران که از هفته هشتم مسابقات لیگ دسته یک برای گچساران بازی کرده 
و زدن هشت گل ، سه پاس گل و گرفتن ۲ پنالتی در کارنامه داشت، دیگر بازیکن 
جدید تیم فجراســت. وی اضافه کرد : همچنین هیئت مدیره باشــگاه فجر حاتم 

احمدی را به عنوان معاون و قائم مقام باشگاه منصوب کرد.
فصل جدید لیگ دســته یک فوتبال قرار است از اوایل شهریورماه سال جاری با 
شــرکت ۱۸ تیم آغاز شود. فجر سپاسی و شهر راز شیراز نمایندگان استان فارس 
در لیگ دسته یک فوتبال کشور هستند. در مسابقات فوتبال لیگ دسته یک ۱۸ 
تیم شرکت دارند که پس از ۳۴ بازی تیم های اول و دوم جواز صعود به لیگ برتر 
دوره بیســت و پنجم را کسب خواهند کرد و سه تیم آخر جدول هم راهی دسته 

دوم می شوند.

بازیکنان تیم ملی فوتبال فعلًا به خدمت سربازی
 اعزام نمی شوند

به گزارش تسنیم، سازمان وظیفه عمومی  فراجا اعلام کرد: تمامی  مشمولانی که 
در سنوات گذشته از تسهیلات مشمولان ورزشکار استفاده کرده بودند، برابر تدابیر 
ســتادکل نیروهای مسلح تعیین تکلیف و از یکم مرداد ۱۴۰۳ برای انجام خدمت 

دوره ضرورت به سازمان های نیروهای مسلح معرفی شده اند.
پیگیری ها حاکی از آن است که در راستای کمک به تیم ملی فوتبال فعلًا افرادی 
همچون مهدی ترابی، مهــدی قایدی، علیرضا بیرانوند، ســردار آزمون، علیرضا 
جهانبخش، محمد قربانی، حسین پورمحمد، محمدامین حزباوی، سعید عزت الهی، 
ســامان فلاح، علی کمانگری، آرمین ســهرابیان، ســید محمد کریمی، محمد 
خدابنده لو، سعید سحرخیزان و حسین گودرزی می توانند در تیم ملی و همچنین 

تیم های باشگاهی که اکنون عضو آن هستند بازی کنند.
 قرار است تا ســتادکل نیروهای مسلح تصمیمی برای این بازیکنان اتخاذ کند تا 
ضمن رعایت قانون خدمت وظیفه عمومی، تیم ملی هم برای مســابقات پیش رو 
تضعیف نشود. همچنین تاکنون ابوالفضل جلالی توانسته است معافیت بگیرد و در 
تیم اســتقلال باقی بماند و امید نورافکن هم اعزام شده و فصل آتی در تیم ملوان 

بازی می کند.

تمدید قرارداد »سیدجلال حسینی« با پرسپولیس

به گزارش باشــگاه خبرنگاران، قرارداد ســیدجلال حسینی، مربی تیم فوتبال 
پرسپولیس به مدت یک سال تمدید شد. 

کاپیتان پیشــین سرخ پوشان که حالا به جرگه مربیان فوتبال کشورمان پیوسته 
اســت، اخیراً با شرکت در دوره مربیگری موفق به اخذ مدرک درجه A مربیگری 
شــد. سیدجلال حسینی عنوان پرافتخارترین بازیکن تاریخ رقابت های لیگ برتر 

خلیج فارس را در اختیار دارد.

عضو تیم ملی جوانان به پرسپولیس پیوست

به گزارش باشگاه خبرنگاران، یعقوب براجعه، عضو تیم ملی جوانان ایران با 
عقد قراردادی ۴ ساله به باشگاه پرسپولیس تهران پیوست.

این بازیکن ۱۸ ساله سابقه حضور در جام جهانی نوجوانان و گل زنی مقابل 
برزیل را هم دارد. 

آزمون را »اسب« به امارات برد
به گزارش ایرنا، پس از آنکه فدراسیون فوتبال 
کانادا بوِ پریستمن، سرمربی تیم فوتبال زنان 
این کشور را در ماجرای استفاده از پهپاد برای 
جاسوسی از تیم نیوزیلند تعلیق کرد، کمیته 
ملی المپیک کانادا او را از اردوی این تیم کنار 

گذاشت.
براســاس اعلام کمیته المپیــک کانادا، اندی 
اسپنس، دستیار پریستمن تا پایان بازی های 
المپیک ۲۰۲۴ تیم زنان این کشور را هدایت 

خواهد کرد.
کوین بلو، دبیرکل فدراسیون فوتبال کانادا در 
بیانیه ای که در قالب ایمیل منتشر شده است، 
اعلام کرد: در ۲۴ ســاعت گذشــته، اطلاعات 
بیشتری درباره استفاده از پهپاد علیه رقبا پیش 
از بازی های المپیک پاریس به دستمان رسیده 
است. در پی این افشاگری ها و اطلاعات دست 

اول، فدراســیون فوتبال کانادا تصمیم گرفت 
تا بوِ پریستمن، ســرمربی تیم زنان را تا پایان 
المپیک ۲۰۲۴ تعلیق کند. این تعلیق تا پایان 
تحقیقات و بررســی کمیته مستقل خارجی 
پابرجا خواهد بود. کانادا در دیدار افتتاحیه خود 
در المپیک پاریس با نتیجه ۲ بر یک نیوزیلند 

را پیش رو برداشت.
پریستمن در این بازی که دیروز برگزار شد با 
اشاره به انتشار خبر رسوایی جاسوسی مذکور، 
به طور داوطلبانه تیم کانادا را همراهی نکرد و 

روی نیمکت غایب بود.
در آستانه دیدار نیوزیلند برابر قهرمان المپیک 
۲۰۲۰ توکیــو، یکــی از اعضــای کادر فنی 
تیم زنان کانادا پهپــادی را در جریان تمرین 
تیــم حریف به پرواز درآورد. پریســتمن پس 
از این اتفــاق از نیوزیلنــد عذرخواهی کرد و 

گفت که مسئولیت صفر تا صد اتفاق برعهده 
اوســت. تیم فوتبال زنان کانــادا در گروه اول 
 مسابقات المپیک، یک شنبه به مصاف فرانسه 

خواهد رفت.

به گزارش ایســنا،  کائلب درسل، شناگری که 
هفت مدال طلای المپیک دارد و امسال امیدوار 
به کســب مدال های بیشتر اســت، گفت که 

اطمینان ندارد همه رقبای او پاک هستند.
تیم تحقیقاتــی ARD  و نیویورک تایمز ادعا 
کردند ۲۳ شناگر چینی علی رغم مثبت بودن 
تست دوپینگشان، مجوز شرکت در بازی های 
المپیک توکیو را دریافت کردند چون نهادهای 
حاکم با مقامات چینی توافق های پشت پرده ای 
داشتند تا این ورزشــکاران در المپیک حضور 

داشته باشــند. داســتان این بود که آزمایش 
نزدیک به ۲۲ شــناگر چینی بــه خاطر تری 
متازیدین مثبت شــده بــود، داروی قلبی که 
توسط تنظیم کننده های دوپینگ ممنوع شده 
اســت. درسل گفت: من واقعاً فکر نمی کنم که 
عــزم کافی برای حمایت از مــا در این پرونده 
وجود داشــت. امیدوارم همــه اینجا به صورت 
برابر با هم رقابت کنند.  آنچه واقعاً مهم اســت 
این اســت که همه پاک باشند چیزی که من 

تردید دارم.

سرمربی تیم فوتبال زنان کانادا از المپیک اخراج شد

طعنه شناگر طلایی آمریکا به دوپینگ پنهان چینی ها

به گزاری تسنیم، سردار آزمون به دلیل اختلافاتی که با ژابی آلونسو داشت، در برنامه های تاکتیکی این 
مربی اســپانیایی در بایرلورکوزن جایی ندارد؛ به همین دلیل با وجود داشتن پیشنهادی جدی از سوی 

حضور در فوتبال اروپا به شباب باشــگاه ســویا، این مهاجم ایرانی ترجیح داد به جای ادامه 
ادامه دهد.الاهلی امــارات بپیوندد و فوتبالش را در قاره آســیا 
آزمــون ۲۸ ســاله به نیکولو اســکیرا، خبرنگار ایتالیایی خبر داد: سردار 
شــده اند. همراه دوین اوزک مدیر فنی تیم فوتبال بایرلورکوزن  دبی  راهی 
و این انتقال قرار است دوین اوزک قرار است مذاکرات را به سرانجام برساند 

به زودی رسمی  شود.
خواهــد پرداخت و در  شــباب برای عملی شــدن این انتقال ۶ میلیون یورو 
قرارداد طرفین بند پاداش هایی هم گنجانده خواهد شد.

روزنامه »بیلد« آلمان هم گزارش داد: شباب الاهلی برای 
جذب آزمون ۶ میلیون یورو خواهد پرداخت و در ســوی 

دیگر بابرلورکوزن که این مهاجم ایرانی تا ســال ۲۰۲۷ 
با باشــگاه قرارداد دارد، از پرداخت سالیانه ۳/۵ میلیون 
یورو دســتمزد به او خلاص می شود. این رسانه آلمانی 
همچنین مدعی شــد؛ به نظر می رسد یکی از دلایلی 
که ســردار آزمون شــباب الاهلی را به عنوان مقصد 
بعدی اش انتخاب کرد این است که ورزش سوارکاری 
در امارات بســیار محبوب است و مشتاقان زیادی از 
جمله این مهاجم ایرانی دارد. آزمون صاحب بیش از 

۵۰ اســب مسابقه ای است و زمان زیادی را به 
این علاقه اش اختصاص می دهد.

سردار آزمون که در لورکوزن نتوانست خودی 
نشان دهد، فصل گذشته به طور قرضی 

ل برای تیم رُم بازی کرد و در نهایت با  فعا
یورویی اش  نشــدن بند خرید ۱۲/۵ میلیون 

بــه بایرلورکوزن از سوی این باشگاه ایتالیایی 
فوتبــال کشــورمان بازگشت. مهاجم تیم ملی 

از رقابت های مختلف ، فصل اخیر در ۲۹ بازی 
از ۲۶۱۰  دقیقــه  برای ۸۰۳  دقیقه ممکن( 

آمار ۳ گل زده و ۴ جالوروسی به میدان رفت و 
پاس گل را از خود به جای گذاشت.
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شهردار شهر صدرا: 
پیشرفت صدرا مستلزم نگاه ویژه مسئولین استان است

به گزارش ســبحان، حجت الاسلام سید کاظم موسوی، مدیرکل دادگستری 
استان فارس به همراه تعدادی از مدیران استانی، امام جمعه، شهردار و رئیس 
شــورای اســلامی  شــهر صدرا از روند اجرای تعدادی از پروژه های در حال 
اجرا در این شــهر بازدید کردند. مجتبی پارســایی، شهردار صدرا درحاشیه 
این بازدیدها گفت: این شــهر جدید روز به روز در مســیر پیشرفت در حال 
حرکت است و این مسیر مستلزم نگاه ویژه مسئولین استانی است و الحمدا... 
این دید مســاعد وجود دارد.  پارســایی با اشــاره به بازدید مکرر مسئولان 
استان فارس از پروژه های صدرا، مطرح کرد: این بازدیدهای میدانی نشان از 

دغدغه مندی آنها نسبت به شهر صدرا و پیشرفت آن است.
شــهردار صدرا در ادامه ســخنانش خاطرنشــان کرد: همه مــا ظیفه خود 
می دانیم که درشــهر صدرا در هر جایگاهی هســتیم وظایف قانونی خود را 
به نحو احســن انجام دهیم تا پیشرفت این شهر هرچه سریع تر محقق شود. 
پارسایی با اشــاره به جایگاه شهر صدرا بیان کرد: مسیری که صدرا در طی 

چند سال اخیر طی کرده کاملًا بیانگر رشد روزافزون آن است.
وی با بیان اینکه مشکلاتی در شهر صدرا وجود دارد، اظهار امیدواری کرد تا 
با مساعدت استاندار فارس، رئیس کل دادگستری و مسئولان استانی هرچه 
زودتر مشــکلات مرتفع شوند تا همه بتوانیم در راستای هویت بخشی به این 

شهر گام های مؤثرتری برداریم.

تغییر ساعت کاری اداره های فارس از امروز؛ 
یک شنبه تعطیل شد

بــه گزارش ســبحان، محســن نعمتی، 
معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری 
فارس اظهــار کرد: به علــت ماندگاری 
گرمای هوا، ســاعت کاری دستگاه های 
اجرایــی و بانک هــای اســتان در هفته 
پیش رو از شــنبه ۶ مــرداد تا آخر هفته 
تغییر کرد. وی افزود: با استناد به مصوبه 
کارگروه مدیریت مصرف انرژی استان و 
تأیید اســتاندار فارس، ساعت کار همه 
)مؤسسات  اســتان  اجرایی  دستگاه های 

عمومی  دولتی و غیردولتی و بانک ها( از روز شــنبه ۶ مرداد تا آخر هفته از 
ســاعت ۶ صبح تا ۱۱ تعیین شده است و کسری ساعت موظفی به صورت 
دورکاری و بــا برنامه ریزی دســتگاه های اجرایی براســاس مقررات، جبران 
می شود. نعمتی ادامه داد: براســاس این مصوبه همه دستگاه های دولتی به 
غیر از بانک ها و دســتگاه های خدمت رســان روز یک شنبه ۷ مرداد تعطیل 
هستند. وی تصریح کرد: مدیران دستگاه های اجرایی موظف هستند نسبت 

به برنامه ریزی و نظارت بر دورکاری کارکنان و کنترل آن، اقدام کنند.
نعمتــی اضافه کــرد: بیمارســتان ها، مراکز امــدادی و اتفاقــات، خدمات 
امــداد جاده ای، مراکز خدمات بهداشــتی و درمانــی، اورژانس، بخش های 
 عملیاتــی و دارای نوبــت کاری، آتش نشــانی و مراکــز انتظامــی، بخش 
عملیاتی خدمات پســت و تأمین کالا های ضروری، باید براساس روال قبل 

ارائه خدمت کنند.

رئیس جهاد کشاورزی فارس:
 اولویت ما رضایت کشاورزان از خدمات بیمه است

به گزارش سبحان، مجتبی دهقان پور، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
فارس در نشست بررســی مسائل بیمه بخش کشــاورزی این استان، بیان 
کرد: کیفیت خدمات بیمه کشــاورزی که در حوزه های نرم افزاری و انسانی 
ارائه می شــود باید ارتقا یابد. دهقان پور تأکید کــرد: کیفیت و ارزش مالی 
خدمات بیمه ای باید برای کشاورزان قابل لمس باشد.  به گفته وی؛ تمرکز و 
پراکنش مسئولین بیمه کشاورزی در مناطق مختلف کشور باید بررسی شود 
و متناسب با نیاز هر منطقه نسبت به حضور کارشناسان بیمه و ارائه خدمات 
بیمه ای اقدام شــود.رئیس ستاد بیمه کشــاورزی استان فارس با بیان اینکه 
سیستم های تشویقی بیمه باید در محیط هایی که عوامل خطر کمتر هستند 
در نظر گرفته شود، اظهار کرد: وفاداری مشتریان به دلیل خصیصه های مثبت 
و خدماتــی که ارائه می دهند برای ما حائز اهمیت اســت. دهقان پور افزود: 
تقویت مالی صندوق های بیمه کشاورزی باعث خدمات رسانی مطلوب تر آنها 
به بخش کشاورزی خواهد شد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس 
با تأکید بر اینکه باید از ظرفیت بخش خصوصی با رویکرد ســودآوری برای 
صندوق بیمه کشــاورزی بهره مند شویم، گفت: باید با مشارکت یکدیگر و با 
حمایــت از این صندوق زمینه را برای ســودآوری آن با هدف ارائه خدمات 

بهتر به کشاورزان فراهم کنیم.

رئیس اداره روابط عمومی  و اطلاع رسانی کمیته امداد 
امام خمینی )ره( استان فارس: 

از مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان فارس 
تقدیر شد

سبحان،  گزارش  به 
لطــف ا...  آیــت ا... 
نماینــده  دژکام، 
استان  در  ولی فقیه 
امام جمعه  و  فارس 
مرتضی  از  شــیراز 
مدیرکل  موصلــی، 
استان  امداد  کمیته 
فــارس بــه عنوان 
از بین  برتر  دستگاه 

دســتگاه های اجرایی استان در امر پاســخگویی و تعامل ویژه با ستاد های 
نمازجمعه سراســر اســتان فارس تقدیــر کرد.رئیــس اداره روابط عمومی 
 و اطلاع رســانی کمیته امداد فــارس گفت: نماینده ولی فقیه در اســتان و 
امام جمعه شیرازو، مدیر نمایندگی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه استان 
فارس، در گردهمایی ائمه جمعه سراســر اســتان و با حضور نماینده عالی 
دولت اســتاندار و جمعی از مدیــران کل از مرتضی موصلی مدیرکل کمیته 
امــداد فارس به پاس تلاش و زحمات وی در خدمت رســانی به محرومان و 
نیازمندان همچنین در برپایی و حضور در میز خدمت ســتاد های نمازجمعه 
شیراز، استان و پاسخگویی به مخاطبین و همکاری با ائمه جمعه و جماعات 
سراســر اســتان فارس تقدیر کرد.همچنین در این مراسم از حجت الاسلام 
محســن قلی زاده، رئیس اداره زکات کمیته امداد امام خمینی )ره( اســتان 
فــارس نیز به عنوان مدیر فعال در حــوزه زکات و تعامل ویژه با ائمه جمعه 

سراسر استان تقدیر به عمل آمد.
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نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز:

 صهیونیست آرزوی پیروزی را به گور می برد
به گزارش ســبحان، آیــت ا... لطــف ا... دژکام، 
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس و امام جمعه 
شــیراز در خطبه های نمازجمعه شیراز با اشاره 
به ســالروز اقامه نمازجمعه اظهار داشت: یکی 
از دســتورات پروردگار عالم در قرآن کریم که 
به تصریح آمده، مســئله اقامه نمازجمعه است. 
پس از پیروزی انقــلاب نظام مقدس جمهوری 
اسلامی  حضرت آیت ا... العظمی امام خمینی در 
تاریــخ پنجم مرداد به مرحــوم آیت ا... طالقانی 
حکم کردند که نمازجمعه تهران را اقامه کنند و 
این آغازی شد بر احیای نمازجمعه در کشور ما.
  برای نمازجمعه خدا ویژه می فرماید بشتابید

آیت ا... دژکام گفت: خدای متعال در قرآن کریم 
دســتور داده است، ای کسانی که ایمان به خدا 
و پیامبــر دارید، هرگاه نــدا برخیزد برای اقامه 
نمازجمعه با سرعت به سوی نمازجمعه بیایید، 
ظهر جمعه که مؤذن برای اذان می ایســتد این 
اذان همان ندای نمازجمعه اســت. اذان نماز را 
هر روز می گویند؛ ولی برای روز جمعه خدا ویژه 
می فرماید بشــتابید. این دســتور خداست، اگر 
بخواهیم تقوا داشته باشــیم باید به نمازجمعه 
اهمیت دهیم چون دستور خدا است و رسماً در 

قرآن آمده است.
 صهیونیست و استکبار جهانی دقیقاً می گویند 

در مقابل ما هستند
آیت ا... دژکام در ادامه با اشــاره به ســخنرانی 
نتانیاهو اظهار داشت: نتانیاهو در سخنرانی خود 
در کنگره آمریکا به حســب آنچه که محاســبه 
کــرده بودند ۵۶ دقیقه صحبــت کرد و ۵۳ بار 
توســط اعضای کنگره تشویق شــد. آنهایی که 
می گوینــد کاری به کار آنها نداشــته باشــید 
تا کاری به کار شــما نداشــته باشند در اشتباه 

هستند. آمریکا و صهیونیست و استکبار جهانی 
دقیقاً می گویند در مقابل ما هستند. 

 آرزوی پیروزی شــدن را نتانیاهو و همه 
همراهانش به گور می برند.

دژکام گفــت: نتانیاهو گفتــه در تقابل تمدن 
ایرانــی و اســلامی بــا تمــدن آمریکایــی و 
صهیونیســتی ما پیروز می شــویم؛ باید بگویم 
که شــما کور خوانده اید، تا حالا که هرچه جلو 
رفتیم متوجه شدیم که لشکر خدا پیروز است، 
ما لشــکر خداییم و حزب ا... پیروز است، آرزوی 
پیروزی شــدن را نتانیاهو و همه همراهانش به 

گور می برند.
ما به تمام گذشته تاریخی خود افتخار می کنیم

وی ادامــه داد: نتانیاهو گفت فرق ما با ایرانی ها 
در چیســت؟ با یمن، لبنان، ســوریه، حماس 
کــه می جنگیم با ایران طرف هســتیم و گفت 
می دانید جنگ بین چه کســانی است؟ جنگ 
بین تمدن و توحش است و ما را وحشی خطاب 
قرار داد. خود شــما بدبخت ها وحشی هستید، 
۱۰۰۰ سال شما در بابل بردگی می کردید و این 
ملت متمدن بزرگ ایران بود که شما بدبخت ها 
را نجات داد. شــما وحشی هســتید. در کنگره 
کشــوری ایســتاده ای که اصل آن کشور ۵۰۰ 
ســال عمر ندارد و در ا ین ۵۰۰ ســال غیر از 
اینکه خون مردم دنیــا را خورده، کاری نکرده، 
ما به تمام گذشته تاریخی خود افتخار می کنیم. 
پیش از اسلام و بعد از اسلام ایرانی ها متمدن و 
باعظمت پای کار اخلاق و انســانیت ایستاده اند 
و از شــما در طول تاریخ غیر از جرم و جنایت 

چیزی صادر نشده است.
آیت ا... دژکام با اشــاره به فرارسیدن هفته فنی 
حرفه ای گفت: دانش آموز و دانشجوی ما سالیان 

درازی تحصیل می کند و نهایتاً هیچ چیزی بلد 
نیســت که بگوییم بله این فنی اســت که یاد 
گرفته اســت. از این جهــت مرکز آموزش های 
فنی حرفه ای تلاش هــای خوبی انجام می دهد 
که امیدوار هستیم بیش از پیش موفق بشوند و 

آموزش های خود را به روز کنند.
وی افزود: بعضی از فنونی که آموزش می دهیم 
ممکن اســت امــروز بــازار کارشــان آن قدر 
نباشــد اما یک فنــون دیگری آمــوزش دهید 
که بازار کار وســیع داشــته باشــد، دائماً باید 
مســئولین فنی و حرفه ای فضای بازار کار ملی 
و فضــای بازار کار جهانــی را رصد کنند. لازم 
 نیســت که ما بگوییم کار را همیشــه در کشور 
خودمان انجــام می دهیم؛ خیر، فضای بازار کار 
جهانی هم باید رصد شود و متناسب با نیازهایی 
که در کشــور و خارج از کشــور وجود دارد ما 
بچه هایمان را آموزش دهیم. دژکام در ادامه به 
مناسبت های هفته اشــاره کرد و اظهار داشت: 

یکی تنفیذ حکم ریاست جمهور منتخب توسط 
رهبر انقلاب اســلامی اســت که روز یک شنبه 
انجــام خواهــد شــد و امیدوار هســتیم که با 
ریاست جمهوری جدیدی که در کشور مشغول 
به کار می شود، دستگاه اجرایی بتواند خدماتش 
را به مردم بــه صورت قانونمند و منضبط ادامه 

دهد.
  رئیس جمهور در ایران هم پشتوانه رأی مردم 

را دارد هم نایب امام زمان
وی ادامــه داد: از نظر دین مــا و از نظر توحید 
همه امور عالم دست خداســت و ما می گوییم 
در جامعه هم باید حکم خدا روا باشد، تنفیذ در 
این فلســفه سیاسی به این معنا است که مردم 
بــه رئیس جمهور اعتماد کردنــد و اذن دخالت 
در امــور اجرایی را از ناحیه الهی می گیرد برای 
اینکه نایب امام زمــان )عج( به او می گوید برو 
کار کن و این یعنی مردم کاری کردند در مسیر 
اجرای احــکام الهی و آن که از جانب خدا حق 

دارد حکومــت کند، کار مردم را تنفیذ می کند.
دژکام گفــت: هیــچ رئیس جمهــوری در دنیا 
اینقدر پشتوانه ندارد، در نظام های دموکراتیک 
می گوینــد که پشــتوانه اش رأی مردم اســت، 
اینجــا رأی مردم را دارد بــه اضافه اینکه نایب 
امــام زمان )عج( بــه او می گوید اجازه می دهم 
کــه بــروی و کار را انجام دهی. این پشــتوانه 
اضافه می شــود و این اســت که رئیس جمهور 
کشــور مــا باید خیلــی قــوی در مقابل همه 
خرده فرهنگ های دیگری که در جهان اســت 
بایســتد و تمدن ایرانی و اسلامی  را به رخ آنها 
بکشــد. وی افزود: این قدرت را رئیس جمهور با 
 تنفیــذ نایب الامام و پیدا می کند و از این جهت 
اضافه بر رأی مردم در نظام های دیگر اســت و 
ما روال حاکمیت الهــی را هم برای این قضیه 

تثبیت می کنیم.
  برگزاری پرشــور مراسم شهادت علی بن 

حمزه )ع(
وی به شــهادت علی بن حمزه در روز دوشنبه 
هشتم مردادماه اشاره کرد و گفت: توقع می رود 
که شــیرازی ها برای شــهادت حضرت علی بن 
حمزه مثل همیشه تاریخ خودشان اظهار وجود 
کنند؛ شیرازی ها برای شهادت این امام بزرگوار 
تعزیه اجرا می کنند؛ امســال این برنامه ها باید 
بیش از پیــش جلوه کند. وی ادامــه داد: روز 
دوشــنبه طبق روال هر سال از چهاراه حافظیه 
به سمت حرم سینه زنی می شــود. امسال باید 
این مراسم با حضور پرشورتری برگزار شود؛ در 
شــیراز حدود ۳۰۰ هیئت فعال است و چندین 
هیئت می توانند آن روز یک حرکت ارزشــمند 

برای احترام این امامزاده انجام دهند.

به گزارش سبحان، رضا جاویدی، مدیرکل ارتباطات و امور 
بین الملل شهرداری شیراز از برگزاری پیاده روی خانوادگی 

و ورزش صبحگاهی در ۴ منطقه این کلان شهر خبر داد. 
بــه گفته وی؛ این پیاده روی به صورت همزمان، ســاعت ۶ 
صبح دروازه  قرآن-تپه نورالشــهدا در شهرداری منطقه ۳، 

بولوار امیر کبیر-باغ جنت در شــهرداری منطقه ۴، مقابل 
شــهرداری منطقه ۵ در بولوار رحمت و مسیر کوهپیمایی 
از کوچه ۲۸ بولوار نصر شــرقی شهرداری منطقه ۷ شیراز 

برگزار شد.
مدیــرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری شــیراز 
تصریح کرد: برگزاری این پیاده روی خانوادگی درراســتای 
ویژه اقدامات شــهرداری این کلان شهر جهت تقویت نشاط 
و سلامت اجتماعی و بســتری برای ترویج فرهنگ ورزش 

همگانی بود.
جاویــدی با بیان اینکه این پیاده روی همراه با قرعه کشــی 
جوایز ارزنده برگزار شد، گفت: این پیاده روی بزرگ با همت 
شهرداری مناطق ۳، ۴، ۵ و ۷ و سازمان فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشی شــهرداری شــیراز و هیئت ورزش های همگانی 

استان فارس برگزار گردید.

به گزارش سبحان، در نشســتی که با حضور عبدالحسین 
کلانتری، معــاون فرهنگی وزیر علوم و رشــید جعفرپور، 
قائم مقــام وی ترتیب یافت، از شــبکه فرهنگی تلویزیون 
اینترنتی دانشــگاه شیراز رونمایی شــد و این شبکه رسماً 

آغاز به کار کرد.
  تولید و جریان سازی فرهنگی بدون کمک رسانه ممکن 

نیست
حامد تقوایی، مدیر روابط عمومی  دانشــگاه شــیراز در این 
نشســت با یادآوری اینکه در ســال گذشــته همزمان با 
ســفر وزیرعلوم، تحقیقات و فناوری به شیراز، از تلویزیون 
اینترنتی دانشگاه شــیراز رونمایی شد، توضیح داد: شبکه 
تلویزیونی دانشــگاه شــیراز به عنوان طرحی از طرح های 
زیرمجموعه طرح هویت سازمانی دانشگاه شیراز راه اندازی 
شــد و در طــول این مدت حــدود ۱۵۰ اثــر تولیدی در 
زمینه های مختلف فرهنگی، پژوهشــی، ورزشی و... داشته 

است.
معاون فرهنگی اجتماعی دانشــگاه شــیراز با اعلام اینکه 
در طــول این مدت، بیــش از ۸۰ اثر در حــوزه فرهنگی 
در تلویزیون اینترنتی دانشــگاه منتشــر شده است، گفت: 
باتوجه به گسترش و افزایش برنامه های فرهنگی و تولیدات 
رســانه ای فرهنگی، بر آن شدیم تا شبکه فرهنگی را ذیل 

مجموعه تلویزیون اینترنتی دانشگاه راه اندازی کنیم.
وی ادامه داد: در طول مدت اخیر، ســاختار فنی و نیروی 
انسانی در حوزه رسانه در معاونت فرهنگی دانشگاه شیراز 
تقویت شد و تولیدات رسانه ای فرهنگی مستقل از ظرفیت 
روابط عمومی  افزایش چشــمگیری پیدا کرد. همچنین در 
معاونت فرهنگی دانشگاه شیراز از ظرفیت بخش خصوصی 
برای جبــران نواقص موجود در زمینــه امکانات و نیروی 

انسانی استفاده کردیم.
تقوایی به اهداف کلی راه اندازی تلویزیون اینترنتی دانشگاه 
پرداخت و افزود: این رســانه باهدف پیوند هرچه بیشــتر 
دانشــگاه و جامعه، تأمین خوراک رســانه های رســمی  و 
شــبکه های علمی  کشور، معرفی هرچه بیشتر و شایسته تر 
ظرفیت های علمی  و امکانات دانشــگاه، معرفی هرچه بهتر 

متخصصان و نخبگان دانشگاهی راه اندازی شده است.
مدیر روابط عمومی  دانشگاه شیراز با اشاره به اهمیت حوزه 

رسانه و ارتباطات در عصر حاضر اظهار کرد: در عصری که 
عصر رسانه نامیده می شود، بر هیچ کس پوشیده نیست که 
تولید و جریان ســازی فرهنگی بدون کمک رسانه ممکن 
نیســت و برای ورود به میدان جهــاد تبیین و نبرد عظیم 
رســانه ای نیاز مبرم به ورود به این حوزه و تربیت نیروهای 

متخصص رسانه ای داریم. 
وی با اظهار اینکه در دانشــگاه ها با مشــکل بسیار کمبود 
نیروهای انســانی متخصص در حوزه رسانه مواجه هستیم، 
خواستار توجه جدی و پیگیری مسؤولان وزارت علوم برای 
جذب افراد متخصص در ایــن حوزه و لزوم درنظر گرفتن 

بودجه برای خرید و به روزرسانی تجهیزات رسانه ای شد.
معاون فرهنگی دانشگاه شیراز گفت: درحال حاضر تمامی 
 زمینه های فنی و تولیدی شــبکه دانشگاه شیراز به لحاظ 
نیروی انســانی، به همت کارشناسان روابط عمومی  دانشگاه 
تأمین می شــود و تــلاش کرده ایم کــه از ظرفیت نیروی 

دانشجویی نیز استفاده نماییم. 
  کار فرهنگی بدون رسانه ممکن نیست

 کلانتــری، معاون فرهنگی وزیر علوم، تحقیقات و فناوری 
نیز در آیین رونمایی از شــبکه فرهنگی تلویزیون اینترنتی 
دانشــگاه شیراز اظهار کرد: رســانه، اصل و متن کار است 
نه پیوســت کار و بدون اینکه رسانه در متن کار فرهنگی 

فعالیت داشته باشد، اساساً کار فرهنگی ممکن نیست.
وی با اشــاره به تأکیدهای مقام معظــم رهبری در حوزه 
جهاد تبیین عنوان کرد: بســیاری از مشــکلات فرهنگی 
از ضعف رســانه اســت که مدنظر رهبری قرار گرفته و بر 
آن تأکیــد دارند که این موضوع، لــزوم تمرکز بر فعالیت 

رسانه ای را دوچندان می کند.
معاون فرهنگی وزیر علوم ضمن ابراز خرسندی از راه اندازی 
شبکه فرهنگی تلویزیون اینترنتی دانشگاه شیراز گفت: از 
مزایای این بســتر هم دانشگاهیان بهره مند خواهند شد و 
هم جامعه از ان آســتفاده می کنند. به ویژه آنکه اهل علم، 
عموماً به دلیل تواضع، اهل عزلت و گوشه نشــینی هستند 
و این بســتر در دانشــگاه، فضا را برای حضور اهل علم در 

رسانه میسر می کند.
 کلانتری تأکید کرد: هرچه در حوزه رســانه هزینه کنیم، 

درحقیقت سرمایه گذاری کرده ایم.
وی طــرح تلویزیــون اینترنتی دانشــگاه شــیراز را ذیل 
کرســی های آزاداندیشــی دانســت و گفــت: معضلات و 
مشــکلات کشــور باید بــدون هیچ خط قرمــزی در این 
تلویزیــون مورد بحث و نقد قرار بگیــرد و اگر فضای باز و 
آزاد رسانه ای دانشــگاه ادامه پیدا کند، به زودی مرجعیت 

رسانه ای خوبی در میان رسانه ها پیدا می کند.
معــاون فرهنگی وزیر علوم تأکید کــرد: برای موفقیت در 
حوزه رسانه، موضوع به روزرســانی علمی  و توانمندسازی 
کارشناسان این حوزه  در دانشگاه ضروری است و برای این 

موضوع بایستی برنامه ریزی شود.

به گزارش سبحان، محمد ثابت اقلیدی، مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان فارس از ثبت پیش از ۳۰ هزار 
قلم شــیئئ موزه ای این استان در ســامانه جامع اموال منقول 

فرهنگی و تاریخی کشور خبر داد
 وجود 50 هزار قلم شیئ تاریخی و فرهنگی در موزه های 

فارس
 ثابت اقلیــدی با بیان اینکه در حال حاضر بیش از ۵۰ هزار قلم 
شیئ تاریخی و فرهنگی در موزه های استان فارس وجود دارد، 
گفت: بیش از ۴۰ موزه تخصصی و مشــارکتی در سطح استان 
فعال اســت. مدیرکل میراث فرهنگی فارس در رابطه با سامانه 
جامع اموال منقول فرهنگی و تاریخی کشور گفت: درواقع این 
ســامانه ایجاد بانک اطلاعاتــی از تمامی اموال منقول فرهنگی 
تاریخی در ســطح کشــور، هویت بخشــیدن به اموال منقول 
فرهنگی تاریخی از زمان پیدایش اثر و قبل از ورود آن به موزه 
است. همچنین مستندنگاری اموال تاریخی فرهنگی در بخش 
عمومی، تخصصی و وضعیت مرمتی آنها، ثبت و ضبط اشــیاء 
در مبادی ورودی و کنترل وضعیت ســرقت اشیاء و اعلام آن ها 
به تمامــی  مراجع ذیربط از طریق سیســتم جامع اموال منقول 

فرهنگی، تاریخی است.
  مکانیزه کردن تمامی  نقل و انتقالات اشیاء موجود در موز ه

 ثابت اقلیدی ادامه داد: این ســامانه ایجاد سایت مرتبط جهت 
اطلاع رســانی، امکان ایجاد ارتباط و دسترسی در بعضی موارد 
خاص بر اســاس سطوح دسترسی مختلف و نیز مکانیزه کردن 

 نقل و انتقالات اشیاء موجود در موزه ها را نیز دنبال می کند.
  3 موزه در شرف راه اندازی است

وی در ادامه افزود: در ۳ سال گذشته ۳ موزه تخصصی در فارس 
به بهره برداری رســیده و ۳ موزه دیگر نیز در شــرف راه اندازی 
است. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
فارس بر لزوم توسعه موزه های استان ازنظر کمی  و کیفی تأکید 
کرد و گفت: باید در هر شهرستان دست کم یک موزه راه اندازی 
شــود هرچند که هم اکنون برخی از شهرستان ها تا ۳ موزه هم 
وجود دارد؛ اما برخی شهرســتان ها هم فاقد یک موزه هستند 
که در این راستا طرح ایجاد و راه اندازی موزه در این مناطق در 
دستورکار است. ثابت اقلیدی ادامه داد: در حال حاضر در استان 
 فارس ۵۰ مجموعه دار هم فعالیت دارند که برخی از مجموعه ها 

به موزه تبدیل شده و برخی نیز در شرف ایجاد موزه هستند.

به گزارش ســبحان، قدرت اله نوری، مدیر امور بیمه ای صندوق 
بیمه کشاورزی کشور در نشست ســتاد بیمه کشاورزی استان 
فارس از اجرای طرح بیمه زنجیره تولید بخش کشــاورزی خبر 
داد و گفــت: حق بیمه پرداختی این طــرح ۲۰ الی ۳۰ درصد 
کمتر از ســایر بیمه ها است. نوری بیان کرد: این طرح امسال به 
مرحله اجرا در آمده و شامل تمامی  عوامل تولید بخش کشاورزی 
می شــود. به گفته وی؛ ادوات کشــاورزی، ابنیه و تأسیســات و 
ســازه های گلخانه ها از جمله مواردی است که در این طرح قرار 

دارد.
  در طرح جهش تولید در دیمزارها ســهم کشاورز فقط 5 

درصد بود
این مســئول با اشــاره به ارائه خدمات بیمــه در دو طرح ملی 
کشــاورزی قراردادی و توسعه کشــت در دیمزارها، افزود: برای 
اجرای این دو طرح در ســال گذشــته ۲۰ درصد تخفیف حق 
بیمه داشتیم و پرداخت آن نیز در زمان برداشت محصول انجام 
شــد. وی تصریح کرد: در طرح ملی جهــش تولید در دیمزارها 
۸۰ درصــد حق بیمــه را صنــدوق بیمه کشــاورزی پرداخت 
کرد و بــا توجه به پرداخت ۱۵ درصد حق بیمه توســط جهاد 
 کشــاورزی و ســتاد اجرایی فرمان امام، ســهم کشاورزان فقط 
۵ درصد بود. وی بیان کرد: در سال گذشته استان فارس دومین 
اســتان کشور بود که در سطحی حدود ۳۱۳ هزار هکتار در زیر 

بخش زراعت تحت پوشــش بیمه ای قرار گرفت.  نوری تصریح 
کرد: در بخش شــیلات و آبزیان نیز ۴۰ درصد رشــد پوشــش 
بیمه داشــتیم. این مسئول با اشــاره به اینکه پرداخت غرامت 
خســارت های بخش کشــاورزی کشور در ســال گذشته ۳۱۳ 
میلیارد تومان بود، افزود: ۴۳ درصد از این مبلغ به بخش زراعت، 
۷۶ درصد به بخش باغبانی و مابقی نیز به سایر بخش ها پرداخت 

شد. 
  ضرورت بیمه حوزه دام و طیور با شــیوع بیماری های 

واگیردار 
مدیــر امــور بیمــه ای صنــدوق بیمه کشــاورزی کشــور با 
 اشــاره به شــیوع بیماری هــای واگیــردار و افزایــش تلفات 

در حوزه دام و طیور بر اهمیت بیمه این بخش تأکید کرد. 
نوری با بیان اینکه طبق بند ۳ ماده ۳۳ قانون برنامه ششم بیمه 
بخش دام و طیور اجباری است، تصریح کرد: دامداران با پرداخت 
حق بیمه حدود ۵ تا ۱۰ درصدی که بسیار اندک است می توانند 
از غرامــت حدود ۶ میلیون تومانی بابــت هر رأس دام بهره مند 
شوند. این مســئول افزود: اگرچه این مبلغ نسبت به قیمت دام 
پایین اســت اما باعث حفظ چرخه تولید واحد دامی  می شود. به 
گفته وی؛ عدم آگاهی نســبت به مزایای بیمه حوزه دام طیور و 
مشــکلات اقتصادی این حوزه از جمله عوامل مؤثر در استقبال 

کم دامداران از امور بیمه ای است. 

به  گــزارش ســبحان، در یک عملیــات فداکارانه و شــبانه روزی، 
گروه های امدادی و تعمیراتی استان بوشهر موفق شدند در کمترین 
زمان ممکن، مشــکل پیش آمده در ایستگاه ۶۶/۲۰ کیلوولت پودر 
را برطرف کرده و از خاموشــی گســترده شهر جلوگیری کنند. این 
حادثه که در پی بارگذاری بیش از حد شــبکه و گرمای شدید رخ 
داد، نشان از فداکاری و تعهد شبانه روزی صنعت برق به مردم است.

 در ســاعات اولیه بامداد گروه های امدادی با حضور فوری در محل 
حادثــه، با چالش های جدی از جمله تاریکــی مطلق، دود غلیظ و 
دمای بالای محیط روبه رو شــدند. با این حال، با روحیه جهادی و 
تلاش شــبانه روزی، موفق شدند در کمترین زمان ممکن، تعمیرات 
لازم را انجام داده و ایســتگاه را به مــدار برگردانند.  یداله حقیقی، 

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای بوشــهر و فارس، که از لحظات 
ابتدایی بروز حادثه روند رفع عیب و عادی سازی شبکه شهر بوشهر 
را رصد می کرد، ضمن تقدیر از تلاش های شبانه روزی همکاران خود 
در استان بوشهر و فارس، این عملیات را نمادی از روحیه جهادی و 
تعهد به خدمت رســانی دانست. وی همچنین از مردم استان بوشهر 

به دلیل صبر و شکیبایی شان تشکر و قدردانی کرد.
  فراخوان مدیریت مصرف برق

 بــا توجه به افزایش بی ســابقه دما و بارگذاری شــبکه، مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای بوشهر و فارس از تمامی  مشترکین درخواست 

کرد تا با مدیریت مصرف برق، صنعت برق را یاری نمایند.
وی تأکید کرد: با اقداماتی ســاده مانند اســتفاده بهینه از وسایل 

سرمایشــی، خاموش کــردن لامپ های اضافــی و کاهش مصرف 
همزمان وسایل پر مصرف، می توانیم در کاهش بار شبکه و جلوگیری 

از بروز چنین حوادثی نقش مؤثری داشته باشیم.
  اهمیت زیرساخت های برق

 این حادثه و عملیات موفقیت آمیز برای رفع آن، نشــان از اهمیت 
زیرســاخت های بــرق در زندگی روزمره و تلاش های شــبانه روزی 
متخصصان برای تأمین برق پایدار اســت. همچنیــن، این رویداد، 
نمونه ای بــارز از روحیه جهادی و فــداکاری نیروهای عملیاتی در 
خدمت رسانی به مردم اســت. در کنار این تلاش ها، همکاری مردم 
در مدیریت مصرف برق نیز نقش بســیار مهمی  در پایداری شبکه 

برق ایفا می کند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی فارس:

 50 هزار قلم شی تاریخی و فرهنگی در موزه های فارس 
وجود دارد

 مدیر امور بیمه ای صندوق بیمه کشاورزی کشور مطرح کرد:

 اجرای طرح بیمه زنجیره تولید بخش کشاورزی
 در کشور

طی یک عملیات جهادی انجام شد؛

تعمیر ایستگاه 66/20 کیلوولت پودر بوشهر

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز:

 پیاده روی خانوادگی در ۴ منطقه شیراز برگزار شد

در سفر معاون فرهنگی وزیر علوم به شیراز انجام شد؛

رونمایی و آغاز به کار شبکه فرهنگی تلویزیون اینترنتی 
دانشگاه شیراز
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سلامت

برخی  خوردن  گفت:  تغذیه  متخصص  گدارت،  آنیکا 
کمک  افراد  به  وزن  کاهش  در  سبزیجات  و  میوه ها 
می کند و احساس سیری طولانی تری به همراه می آورد.

در  بیماری ها  از  پیشگیری  و  کنترل  مرکز  گزارش  به 
ایالات متحده، 41 درصد آمریکایی ها به چاقی دچارند. 
چاقی ممکن است به بیماری های مزمنی نظیر دیابت 
انواع  از  برخی  و  عروقی  و  قلبی  بیماری های   ،2 نوع 

سرطان ها بینجامد.
گدارت و همکارانش چهار گروه از سبزیجات و میوه ها را 

در مقابله با توده های چربی بدن مؤثر می دانند.
  کرفس

کرد.  کنترل  را  وزن  می توان  کم کالری  سبزی  این  با 
گدرات می گوید: در فهرست من از میوه ها و سبزیجات 
است.  یک  شماره  کرفس  وزن،  کاهش  برای  مناسب 
پیشنهاد  کالری سوزی  تأثیر  به دلیل  اغلب  کرفس 
می شود، به این دلیل که بدن برای هضم آن بیش از 
کالری که در خود کرفس موجود است کالری می سوزاند. 
همچنین آنتی اکسیدان های موجود در کرفس التهاب را 

از بین می برند.

  سیب
مدت  برای  و  دارد  فیبر  زیادی  بسیار  مقدار  سیب 
طولانی تری احساس سیری می دهد و به این ترتیب در 
کنترل اشتها و وزن موثر است. گدارت توصیه می کند 
او  کنید.  باز  سیب  برای  جایی  غذایی تان  رژیم  در  که 
می گوید: سیب گزینه عالی دیگری است برای افرادی 
و  غذایی  فیبر  از  سیب  وزن اند.  کاهش  به دنبال  که 

دفع  به  که  است  سرشار  پکتین 
چربی ها کمک می کند.

  توت ها
بهترین  از  یکی  توت  انواع 
کردن  کم  برای  گزینه ها 
گدارت،  گفته  به  است.  وزن 

و  بلوبری  توت فرنگی، 
و  کم  قند  تمشک 

فیبر  و  آنتی اکسیدان 
بالایی دارند؛ بنابراین 
برای کسانی که قصد 

و  دارند  وزن  کاهش 

هوس شیرینی می کنند، گزینه ای عالی اند.
  سبزیجاتی که نشاسته ندارند

و  گل کلم  بروکلی،  مانند  سبزیجاتی 
که  دارند  بالایی  فیبر  و  آب  خیار، 
باعث می شوند پس از خوردنشان 

احساس سیری کنیم.

چهمیوههاییبهکاهشوزنکمکمیکنند؟

پیامبر اکرم )ص(:
»هرکه خوش دارد عمرش دراز و روزى اش بســیار شود، به پدر و مادرش نیكى 

کند.«
میزان الحكمه: ح ٢٢٦٤٣

طرحروزحدیث روز

ادبیات

»پسری به نام قله )۱(«؛ 
داستانی واقع گرا از ادبیات آمریکا

رولاند اسمیت در کتاب »پسری به نام قله )1(« که در ژانر واقع گرا نوشته 
را روایت می کند  نام پیک مارسلو  به  شده است، داستان پسری نوجوان 
که علاقه زیادی به ورزش کوهنوردی دارد؛ تا این اندازه که هیچ اتفاقی 
نمی تواند او را از دست کشیدن از این ورزش باز دارد؛ حتی اگر آن اتفاق، 

محکومیت در دادگاه باشد.
داستان کتاب »پسری به نام قله )1(« داستان مارسلو پسر نوجوانی است 
که تصمیم گرفته بود از آسمان خراشی بلند در شهر نیویورک بالا برود. 
مدت ها بود که آن ساختمان را نشان کرده بود؛ اما راستش را بخواهید، 
زمان بدی را برای این کار در نظر گرفته بود؛ ماهِ مارس، در هوای سرد، 
مارسلو  بودند.  زده  یخ  آجرهای ساختمان  برف ها روی  زمانی که  درست 
پسری عجول بود و میانه خوبی هم با صبرکردن نداشت. همین شد که 
آورد و  فراهم  را  لوازم حفاظتی  آماده کرد؛ همه  برای صعود  را  همه چیز 
نخورد.  رقم  تصور می کرد،  مارسلو  که  آن طور  ماجرا  کرد.  آغاز  را  کارش 
غیرقانونی اش  صعود  بابت  که  بود  نکرده  طی  را  زیادی  مسافت  هنوز 
دستگیر و به بازداشتگاه نوجوانان منتقل شد. در این حین که قله، انتظار 
داد.  تغییر  را  او  زندگی  ماجرایی  می کشید،  را  محکومیت  و  دادگاه  روز 
پدرش که مدت زیادی بود او را ندیده بود از دادگاه درخواست کرده بود 

تا حضانت قله را به او بدهند.
در برنامه ای که پدر مارسلو می چیند، او تصمیم می گیرد به اورست صعود 
جوان ترین  کند،  فتح  را  اورست  قله  تولدش  از  قبل  بتواند  قله  اگر  کند. 
فردی خواهد بود که بر فراز بام 8840 متری ایستاده است و زندگی اش 
را تغییر خواهد داد؛ اما اینکه در ادامه، چه ماجرایی برای او و اطرافیانش 
رقم خواهد خورد، سوالی است که با مطالعه کتاب به پاسخ آن می رسید.

دیگری  چیز  هر  از  بیش  »قله«  مجموعه کتاب های  در  اسمیت  رولاند 
این  می پردازد.  پانزده ساله  نوجوان  این  عاطفی  و  فیزیکی  چالش های  به 
و  »صعود«  »پرتگاه«،  قله«،  نام  به  »پسری  کتاب های  شامل  مجموعه 
»سقوط« و چندین اثر دیگر است که از میان آن ها دو کتاب اول با ترجمه 

ملیحه رضایی و نشر پرتقال در دسترس مخاطبان قرار گرفته است.
از:  است  عبارت   »)1( قله  نام  به  »پسری  کتاب  فصل های  عنوان 
توی  »افتادن  هلفدونی«،  و  بخیه  »چندتا  »قلاب«،  مدرسه«،  »تکلیف 
سامیت«  »هتل  »بانکوک«،  »صخره نوردان«،  »دوقلوها«،  هچل«، 
»راسوهای  قله«،  »تجربه   »تبت«،  مرده«،  کوهنوردهای  »وسایل 
»ای بی سی«،  گامو«،  »کیسه   »دیرآمده ها«،  »نفس بریده«،  کوهی«، 
چهار«،  »اردوگاه  نر«،  غژگاو  و  »خرس  »رازها«،  خانه«،  از  نامه  »چندتا 
»میانبر«،  »چشمک«،  »شورش«،  خانواده«،  »سرگذشت  »بازداشت«، 
»پایین کوه«،  »بام جهان«،  پنج و شش«،  »اردوگاه  »اردوگاه سه ونیم«، 

»گره گشایی« و »سپاسگزاری«.
کتاب »پسری به نام قله )1(« در 2۷۶ صفحه و به بهای 2۷9 هزار تومان 
از سوی نشر پرتقال برای نوجوانان بالای 15 سال منتشر شده است. این 
اثر چندی پیش به فهرست چهل وچهارم لاک پشت پرنده راه یافت و نشان 

»4 لاک پشت پرنده تابستان 1400« را دریافت کرد.

انتشار کتاب »مناقشه قره باغ، از آغاز تا پایان«
و  آذربایجان  جمهوری های  بین  صلح  موافقت نامه  امضای  آستانه  در 
ارمنستان، کتاب »مناقشه قره باغ، از آغاز تا پایان« به قلم محسن پاک آیین، 
سفیر اسبق جمهوری اسلامی ایران در جمهوری آذربایجان راهی بازار شد. 
در معرفی این کتاب که در 19۶ صفحه در انتشارات فرهنگ سبز منتشر 
شده، آمده  است: مؤلف پس از نگاه به اهمیت قفقاز جنوبی، ریشه های 
تاریخی مناقشه قره باغ را بازگو کرده و سپس اثرات منطقه ای و بین المللی 

آن و دلایل ناکامی میانجی گران را  بررسی می کند.
این کتاب همچنین به نقش روسیه، آمریکا، فرانسه و ترکیه در مناقشه 
قره باغ، تحرکات اسرائیل در منطقه پرداخته و با مروری بر نقش و مراضع 
آیت ا... هاشمی  انقلاب اسلامی و خاطرات  آیت ا... خامنه ای، رهبر معظم 
همچنین  و  قره باغ  دوم  و  اول  جنگ های  در  ایران  اقدامات  رفسنجانی، 

کمک های تهران به باکو در طول مناقشه را بررسی می کند.
در صفحه اول »مناقشه قره باغ از آغاز تا پایان«، این کتاب به روح  آیت ا... 
شهید رئیسی و دیگر شهیدان خدمت به خصوص حسین امیرعبداللهیان به 

عنوان حامی تمامیت ارضی کشورهای همسایه تقدیم شده است.
زامبیا،  در  سفارت   دوران  خاطرات  پاک آیین  محسن  نیز  این  از  پیش 
این  از  است.  کرده  منتشر  را  آذربایجان  جمهوری  و  تایلند  و  ازبکستان 
در  اهل بیت  »محبت  نبوی«،  »دیپلماسی  کتاب های  همچنین  نویسنده 

شمال آفریقا و اروپا« منتشر شده است.

تولید گلکسی تب S۱0 پلاس و تب S۱0 اولترا از ماه آینده 
آغاز می شود

فن آوری

 S10 سامسونگ قصد دارد سری تبلت گلکسی تب
را یک سال زود تر، از امسال روانه بازار کند. ظاهراً 
این شرکت به زودی تولید این مدل را آغاز خواهد 
کرد. پیش  از  این گمانه زنی هایی درباره زمان عرضه 
سری گلکسی تب S10 وجود داشت و حالا گزارش 
تبلت ها  این  زودهنگام  عرضه  احتمال  بر  جدیدی 
جانسون،  راس  گفته های  طبق  می گذارد.  صحه 
تولید  سامسونگ   ،DSCC شرکت  مدیرعامل 
گلکسی تب S10 پلاس و اولترا را در اواخر مرداد 

آغاز خواهد کرد.
و  پلاس   S10 سری  در  سامسونگ  تبلت  ظاهراً 

اولترا در رنگ های خاکستری و نقره ای در دسترس 
از  سری  این  پایه  مدل  مطرح نشدن  بود.  خواهد 
تبلت ها اتفاقی نیست و این منبع می گوید که مدل 
پایه را در بخش تولید پنل یا تبلت مشاهده نکرده 

است.
سامسونگ  تصمیم  مبنی بر  گزارش هایی  پیش تر 
نسخه  دو  به   S تب  سری  مدل های  کاهش  برای 
وجود داشت؛ اما نباید این موضوع را به منزله تأیید 
نظر  در   S10 تب  گلکسی  پایه  مدل  نبود  قطعی 

گرفت.
دیده  در گیک بنچ  گلکسی تب S10 پلاس  اخیراً 
می برد.  بهره  غیرمنتظره ای  تراشه ای  از  که  شد 
مشخص  هنوز   S10 تب  سری  نهایی  سرنوشت 
شاهد   ،2024 سال  پایان  تا  احتمالاً  اما  نیست؛ 
هنوز  سامسونگ  بود.  خواهیم  آن  رونمایی 
مشخصات سری گلکسی تب S10 یا زمان عرضه 
به زمان  اما هرچه  تایید نکرده است؛  آن را رسماً 
عرضه در ماه اکتبر )اواخر مهر( نزدیک می شویم، 

جزئیات بیشتری از این تبلت فاش خواهد شد.

دانستنی

قابامروز

عکس:طاهرهحیاتی  سوگواره بین المللی آیین ها، آواها و نواهای عاشورایی- شیراز، تالار حافظ

مدیرعامل پرسپولیس: فوتبال ما به اندازه سقف قراردادها رشد نكرده
منبع: فارس

علیرضا ناجی، رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناسی 
در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  پزشکی 
خصوص ویروس نیپا که طی چند روز اخیر مقامات 
بهداشتی هند را در حالت آماده باش قرار داده است، 

توضیحاتی داد.
نیپا یک ویروس مشترک بین انسان و دام است؛ به 
این معنی که می تواند از حیوانات به انسان منتقل 
با  از طریق تماس مستقیم  شود. فرد ممکن است 
حیوانات آلوده، مایعات بدن آن ها یا پس از خوردن 
غذا و میوه آلوده به ادرار یا بزاق خفاش های آلوده، 

درگیر این ویروس شود.
ویروس  همه گیری  احتمال  درباره  ادامه  در  وی 

نظر  و  گمان ها  و  حدس  اساس  بر  کرد:  تصریح  نیپا 
ایجاد  نیپا به دلیل چند ویژگی، پتانسیل  من ویروس 
یک بیماری همه گیر را دارد. راه انتقال انسان به انسان 
از  احتمالاً  و  تنفسی  قطرات  نزدیک،  تماس  طریق  از 
طریق سطوح آلوده، وجود مخازن حیوانی )خفاش های 
میوه خوار مخازن طبیعی این ویروس هستند( از طریق 
تماس مستقیم با خفاش های آلوده یا ترشحات آنها، یا 
مانند  از طریق میزبان های واسط  به طور غیرمستقیم 
ضد  درمان های  و  واکسن  به  دسترسی  عدم  خوک ها، 
و  جهان  سراسر  در  سریع  سفرهای  مؤثر،  ویروسی 
زیستگاه  تخریب  و  جنگل زدایی  نظیر  محیطی  عوامل 
و تجاوز انسان به محیط وحش از جمله عواملی است 
که می تواند در احتمال همه گیری ویروس نیپا نقش 

داشته باشد.
  چه عواملی می تواند مانع از همه گیری نیپا شود
عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 

باعث  که  دارد  وجود  نیز  مانع  چند  البته  کرد:  عنوان 
با  مقایسه  نیپا در  ویروس  احتمال همه گیری  می شود 
سایر پاتوژن ها مانند آنفلوانزا یا کروناویروس سارس -2، 
عامل کووید 19، کمتر باشد؛ تجربه اقدامات مهاری و 
کنترل شیوع بیماری در موارد قبلی از طریق مداخلات 
کنترل  و  تماس  ردیابی  قرنطینه،  عمومی،  بهداشت 
به  بیماری  جغرافیای  بودن  محدود  عمومی،  عفونت 
داینامیک  و  شرقی  جنوب  و  جنوبی  آسیای  محدوده 
هوابرد  ویروس های  به  نسبت  و گسترش کمتر  انتقال 
نرخ  اگرچه  ناجی،  گفته  به  است.  موانع  این  جمله  از 
نگرانی  موجب  درصد(   ۷5 تا   40( میر  و  مرگ  بالای 
بین  از  به دلیل  اما  برای سلامت عمومی است،  جدی 
رفتن میزبان ویروس، شیوع بیشتر بیماری تا حدودی 

زیر سؤال می رود.
رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناسی پزشکی دانشگاه 
که  حالی  در  کرد:  اظهار  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم 
ویروس نیپا دارای ویژگی هایی است که به طور بالقوه 

همه گیر  بیماری  یک  به  منجر  می تواند 
عمومی،  بهداشت  مؤثر  اقدامات  شود، 
انتقال  ماهیت  و  جغرافیایی  محدودیت های 
در  را  رویدادی  چنین  وقوع  احتمال  آن، 
مقیاس جهانی کاهش می دهد. با این وجود، 
نظارت مستمر، تحقیقات بر روی گوناگونی 
آمادگی  و  ویروس  پاتوژنز  تغییر  و  ژنتیکی 
بسیار  در جهان  بیماری  برای کاهش خطر 

مهم است.
بین ویروس های کووید  ارتباطی  آیا    

1۹، تب دنگی و نیپا وجود دارد
و   19- کووید  و  نیپا  بین  ارتباط  خصوص  در  وی 
ویروس  سه  این  کرد:  بیان  دنگی  تب  اخیر  شیوع 
از  و  دارند  مجزا  )سبب شناسی(  اتیولوژیک  خاستگاه 
نظر خصوصیات اپیدمیولوژیک و راه های انتقال از هم 
شده  اعمال  محدودیت های  هرچند  هستند.  متفاوت 
در چند سال اخیر در دوران کووید 19 موجب تغییر 
مواردی  در  و  شده  عفونت ها  اپیدمیولوژیک  رفتارهای 
موجب افزایش حساسیت نسبت به عفونت ها می شود، 
نقل  حمل  و  مسافرت ها  زیستی،  محیط  تغییرات  اما 
مدرن جهانی، ضعف در ساختار سیستم های بهداشتی 
در جهان، عوامل مختلفی هستند که بر دینامیک این 

بیماری ها تأثیر گذار است.
ناجی گفت: باید در نظر داشت که شیوع اخیر بیماری 
در بنگلادش و هندوستان شیوع بالایی نبوده و مثلًا در 
تمامی  و  است  داده  به صورت تک گیر رخ  هندوستان 
با  عفونت  کنترل  معیارهای  اعمال  با  شیوعات  موارد 

اقدامات سریع کنترل شدند.

آنچه باید از ویروس کشنده »نیپا« بدانیم

در زمان برگزاری باشکوه ترین رویداد ورزشی جهان، 
یعنی بازی های المپیک تابستانی پاریس 2024 قرار 
داریم: نمادین ترین مراسمی که در آن ملت ها دور 
محدودیت های  از  ورزشکاران  می شوند،  جمع  هم 
اوج  شاهد  تماشاگران  و  می روند  فراتر  خود 

موفقیت های انسانی هستند.
در این دوره از رویدادهای المپیک 10500 ورزشکار 
برای دریافت  از 20۶ کشور در 32 رشته ورزشی 

300 مدال طلا، نقره و برنز تلاش می کنند.
المپیک پاریس 2024 به عنوان »سبزترین« المپیک 
المپیک  برگزارکنندگان  می شود.  شناخته  تاریخ 

انرژی،  برای  نوآورانه  راه حل های  با  شده اند  متعهد 
غذا، مکان ها، حمل ونقل و خدمات دیجیتال، برنامه ای 
پیشرفته برای کاهش رد پای کربن مرتبط با بازی ها 

در مقایسه با المپیک های قبلی ارائه کنند.
المپیک  این سری  در  اعلام شده  برنامه های  طبق 
نسبت  به  کربن  نشر  درصدی   50 کاهش  شاهد 
المپیک لندن و المپیک ریو خواهیم بود و این اولین 
معاهده  طبق  که  است  جهانی  بازی های  مجموعه 

تغییرات اقلیمی 2015 پاریس برگزار می شود.
علاوه بر  نوآورانه،  انرژی  مدل های  از  بهره گیری  با 
استفاده 100 درصدی از انرژی های تجدیدپذیر در 
طول بازی ها، استفاده از ژنراتورهای دیزلی و تولید 
گازهای گلخانه ای به حداقل می رسد. تنها تعداد کمی 

از ژنراتورهای مورد استفاده در مسابقات با سوخت 
فسیلی، H2 یا باتری ها تغذیه می شوند.

یکی از برنامه های مهم المپیک پاریس برای کاهش 
ساخت وساز  فناوری های  از  استفاده  انرژی،  مصرف 
دیگر  برخی  همچنین  است.  موقت  ورزشی  اماکن 
از ساختمان ها نیز طبق جدول زمانی پس از اتمام 
مسابقات به آپارتمان های مسکونی تبدیل می شوند 
تا درمجموع از منابع کمتر، بیشترین کارایی حاصل 
بازگرداندن  استراتژی  اینکه  جالب  نکته  شود. 
به  صرفاً  فیزیکی،  دارایی های  مجدد  استفاده  و 
و  تجاری  شرکای  و  نمی شود  محدود  ساختمان ها 
فناوری المپیک نظیر اینتل، متعهد شده اند در پایان 
رویدادها، 90 درصد سیستم های خود را پس بگیرند 

و برای مصارف دیگر مورد استفاده قرار دهند.

به نحوی  نیز  آبی  ورزش های  مرکز  دیگر  طرف  از 
ساخته شده که تا مدت ها بعد از پایان بازی ها، در 
خدمت جامعه سن- نیس باقی بماند. این مرکز تا 
حد زیادی به 4۶80 مترمربع پنل های خورشیدی 
نصب شده بر پشت بام خود متکی خواهد بود و تمام 
صندلی های این مرکز نیز از پلاستیک های بازیافتی 
تولید شده اند. دهکده المپیک که به عنوان یک محله 
زیست محیطی در نظر گرفته شده، پس از بازی ها به 
یک منطقه مسکونی و تجاری جدید تبدیل می شود 
و فضای کاری ۶ هزار شاغل و محل زندگی ۶ هزار 
جنجالی  تصمیمات  از  یکی  بود.  خواهد  دیگر  نفر 
المپیک،  بازی های  امنیت  مدیریت  برای  فرانسه 

استفاده از نظارت تصویری هوش مصنوعی است.
»نظارت  عنوان  تحت  المپیک  کمیته  که  فرایندی 
همان  درواقع  کرده،  معرفی  الگوریتمی«  ویدیویی 
و  شهری  دوربین های  با  مردم  از  تصویربرداری 
نرم افزارهای  توسط  داده ها  لحظه ای  تجزیه وتحلیل 
کامپیوتری است. مقامات فرانسه تأکید کرده اند که 
این الگوریتم ها به طور خاص برای تشخیص اقدامات 
جنایی و رفتارهای غیرعادی تعلیم داده شده اند و بر 
ارسال  المپیک  مراکز  برای  را  هشدارها  اساس  این 
می کنند. پلیس ملی محلی، آتش نشان ها و مسئولین 
امنیت حمل ونقل عمومی، تنها گروه هایی هستند که 

به داده ها دسترسی خواهند داشت.

المپیک پاریس ۲۰۲۴ 

دیجیتالی ترین و سبزترین المپیک تاریخ
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